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- Kosmische BE-raad-slaging – 

21-12-2024 Meterik 

"Samen ernaar kijken en erover spreken" 
Een Aards-Kosmische samenkomst voor: afstelling, doortastend overleg, 
bespreken, eerlijkheid, zuiverheid, opruimen, klaren en verbinden. JeZelf 

inbrengen om zoals je weet door te gaan. Kijken(d) over de rand en dwars door 
de persoonlijke en geestelijke barrières heen. Grotere opdrachten roepen nu. Je 
ziet dat er veel gaande is in de huidige werkelijkheid. Waar sta je? Waar staan 

we? Wat gaat er gebeuren en maken we mogelijk? 
 

Vertrouwen herstellend in je realiteit en JeZelf. Wij zetten ons in. 
 

Een hele warme groet, 
Martijn van Staveren 

 
 

We benutten deze dag om in de lengte en diepte te kijken, vanuit het eigen 
waarnemers én waarnemingspunt, wat is er te zien, wat laat zich zien, wat moet 

er gezien worden. Vanuit daar gaat het verder. Individueel, collectief. 

In de stilte is alles ervaarbaar, Jij, jouw Essentie, jouw Kern, jouw WAARheid, alle eigen informatie, 

open contact, samenwerking...... 

Deel 1 

Muziek: Muziek: Sacred Earth: 
https://www.youtube.com/watch?v=IfKjae4GXbk&list=PLqnZkHVEEeXncGzkOMtRXWdBEI8iAW
XxN 

ACCEPTATIEBEWUSTZIJN IS GEEN EFFECT, INVLOED EN MACHT UITOEFENEN   (Vanaf 

minuut 21) Wat fijn dat we zo mogen starten met elkaar. Mijn naam is Martijn en ik voel me 

niet de aangewezen persoon om op te roepen tot stilte of iets dergelijks. Ik wil die rol ook 

niet krijgen. Maar als ik hem wel wil hebben dan pak ik hem wel. Ik heb daar heel lang in 

mijn leven, in mijn bestaan, net als jij, op mijn eigen manier onderzoek gedaan, gekeken, hoe 

en wat iets zeggen, wat dat gedrag van anderen mensen, bewustzijn, aangaat, gaat 

uittrekken. Wat het effect daarvan is.  Waar ik vandaan kom gaat het om 

acceptatiebewustzijn. Accepteren betekent dat je géén effect en macht en invloed uitoefent 

op een ander. Dat is eigenlijk het enige wat ik heel erg vervelend vind aan het stukje wat ik 

doe. Dat ik geneigd ben om te zeggen wat niet moet. Maar eigenlijk ben ik het ook niet 

geneigd omdat ik in de acceptatie zit, in de aanvaarding, in het veld van rust. Het maakt me 

eigenlijk helemaal niet uit of dat 70 mensen heel hard schreeuwend binnenkomen of totaal 

in rust. Voor mij maakt dat helemaal niets, nul komma nul uit.  

https://www.youtube.com/watch?v=IfKjae4GXbk&list=PLqnZkHVEEeXncGzkOMtRXWdBEI8iAWXxN
https://www.youtube.com/watch?v=IfKjae4GXbk&list=PLqnZkHVEEeXncGzkOMtRXWdBEI8iAWXxN
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Ik voel me toch wel gewoon mezelf. Ik weet waarom ik hier zit, ik weet hoe mooi deze wereld 

is, ik weet dat jij er bent en dat wij samen zijn, dat we met mekaar in deze wereld mooie en 

bijzondere dingen aan het doen zijn, hebben gedaan en ook nog gaan doen, plus 

onderhouden.  

Maar toch voelt het voor mij wel heel kloppend als je die rust en die wijsheid die in je zit, dat 
je die ook kunt bewaken. Gewoon in rust. Het hoeft niet een hele meditatieve binnenkomst 
te worden volgens een model, maar wees maar gewoon jezelf. Ik weet dat heel hard 
pratende mensen aan het begin van de dag, dat die zichzelf niet zijn. Die zijn in toestand… 
dat is iets anders. Als je dus bij een beraadslaging komt, of je nodigt mensen uit bij een 
beraadslaging, een samenkomst, er met elkaar over spreken er samen doorheen kijken, er 
samen over voelen, etc. etc. dan is daar een focus nodig van iedereen, in zichzelf. Dat is het 
enige waar ik naar heb gewezen toen ik net zei wat ik zei, wat door 5 lagen heen moest voor 
dat het iedereen bereikte. Dat verdient aandacht. Maak mij a.u.b. niet een leraar!  Doe het 
niet. Ik word er niet gelukkig van. Ik doe het bij jou ook niet, ik ga van jou ook geen leraar 
maken. We zijn allemaal heel wijs. In deze wereld zijn hele grote omschakelcircuits. Eigenlijk 
‘ont-circuien’. En daar zijn we echt allemaal bij nodig. Als we daarna ook ons bed uitstappen 
’s morgens, waarbij je uit bed stapt, of niet. Pak je zelf in je hart! Trek je zelf overeind, loop, 
wandel, of dans, weet waar het over gaat. Richt je niet op mij, richt je niet op de 
onderwerpen van mij. Richt je op jezelf, je eigen levensveld, je eigen frequentie. En dan 
ontmoeten we elkaar ook echt. Dat is echt wat er nodig is. 
 
HIER ZIJN NIET ALLEEN ALS AARDSE PERSOONLIJKHEID MAAR WIE JE ECHT BENT! 
Dat weten we allemaal, maar hoe kan dat dan dat wij dat hier niet doen. Dat gaat niet per se 
over jou, het is ook geen kritiek, maar het is een gezamenlijk onderzoek, van Oorspronkelijk 
Bewustzijn, wie we echt zijn. Wezens van leven die verbinding leggen met elkaar. Hoe dat kan 
dat dat met alle betekenissen die wij er nou aan gaan geven, hoe dat dan toch kan gebeuren. 
Dat zijn grote vraagstukken. Dat heeft te maken met allemaal dingen die door ons heen 
fluisteren. Dit is de tijd waarin dat opgeruimd wordt. Het klopt dus ook om er met elkaar 
over te spreken. En ik zit hier gewoon als Martijn en jij zit hier gewoon als wie jij bent, maar 
dat zijn we niet! Dit is een oproep aan ons allemaal dat dit het veld doorhakt. Ik kan niet 
functioneren als er geen focus is vanuit het hart. Ik functioneer wel alleen, maar ik wil jou 
graag ontmoeten, en daar is deze dag voor. En iedereen die jij kent en die in jouw netwerk 
van bewustzijn zit, die wil ik ook graag ontmoeten. Ik wil mijn boodschappen meegeven aan 
jou, zodat jij ze mij kunt doorgeven waar jij ze voelt naartoe te moeten brengen. Ik wil heel 
graag vanuit wie ik ben jouw boodschappen ontvangen. Wie jij bent, wat jij de wereld hier 
komt brengen ik wil het aan mijn netwerk aan mijn bewustzijnsachtergrond meegeven en 
ook de mensen en anderen daarover informeren. Dat kan niet als ik door jou heen ga praten 
of als ik hard schreeuw of pratend binnenkom. Dus…WELKOM. Ik vind het fantastisch wat we 
hier met elkaar doen. Dit is een heel heugelijke dag omdat wij in staat zijn om tot de kern te 
komen en je merkt ook dat daar ook zowat voor nodig is. 
 
EEN ENORM GROTE TIJD DIE AANDACHT VRAAGT EN EEN GIFT IS 
Ik ben ook zo door het verkeer hier naartoe gereden. Ik hoefde daar niet per se het gedrag 
van het verkeer te zijn. Ik kan gewoon mezelf zijn. Ik zeg het allemaal niet omdat ik goed ben, 
ik ben gewoon heel normaal. Ik zeg ook niet dat jij dit nodig hebt om dit te horen maar het is 
gewoon wat het is. Gewoon openzetten. Super welkom. Fijn dat je er bent.  
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Ik ben heel dankbaar dat je er bent. Ook echt in deze wereld. Het gaat niet om mijn 
dankbaarheid. Want als ik er niet ben, ben jij er toch wel en dan is die dankbaarheid voor jou 
er ook. Dus het is niet gelinkt aan mij. Maar ik spreek me vanuit wie ik daar ben spreek ik me 
uit dat ik het heel erg fijn vind dat jij er bent. Dat het een grote gift is, dat jij in deze wereld, 
in deze tijd, juist nu, dat je je bewust bent van wat voor een enorme grote tijd dit is.  
Het lijkt heel normaal dat het zo groot is, maar vanuit het oude frequentieveld waar de 
mensheid uit vandaan komt is dit een enorm grote tijd. En dat vraagt aandacht en dat mag je 
ook voelen in jezelf dat dat een gift is. In jezelf, jezelf bewust te zijn, maar ook een gift is in de 
realiteit waarin je navigeert. Waarin je beweegt, waar je het leven in die wereld, 
werkelijkheid, binnen komt brengen. Puur door jezelf te zijn. En dat gaat niet met kennis 
gepaard. Het is heel goed om dingen te weten, om verbanden te kunnen zien, maar het gaat 
niet om het weten. Het gaat om het alles omvattende en het alles vullende en ver 
daarbuiten. Daarvoor komen wij bij elkaar om over deze onderwerpen te spreken maar ook 
over onze doorgang die er al is, om die ook zichtbaar te maken. Want we zijn door een pad 
heen gegaan, als mensheid, en er zijn hele grote dingen aan de hand waardoor de wereld 
compleet gaat veranderen. En dat is de verandering die jij al helemaal in jezelf draagt. Dat is 
wat je nu op dit moment, als je je oor te luisteren legt, als je hart en je kunt rondkijken en 
door de wereld heen kijken, dan zie je dat er hele grote dingen al aan de gang zijn, al gestart 
zijn. Omdat die mogelijk, zo beschreven, proberen bekend worden achter de schermen te 
houden. Dat is echt enorm. Dus wij zitten in een grote verandering. Het is alleen de vraag 
waar zit jij? Kun je het zien? Ben je erin, ben je ervan bewust, is de informatie al tot je 
gekomen? Zo ben je ook bezig op jouw manier dat informatie, dat bewustzijn, dat dat nog in 
een soort wachtrij staat te wachten totdat je je stootblok verwijdert. 
 
OORSPRONKELIJK BEWUSTZIJN VRAAGT VAN VEEL DINGEN AFSCHEID NEMEN 
Nou ik zei het al, mijn naam is Martijn, hier in deze wereld, 51 jaar.  Net als jij. Dit is dan de 
fysieke uitleg. Ik ben hier niet vanuit de Aarde, ik ben hier vanuit een andere locatie en ik 
werk mee net als jij en we proberen dat ook gewoon met woorden naar elkaar te brengen, 
wat ook niet echt werkt maar ik noem het wel. We proberen met elkaar het veld open te 
zetten voor Oorspronkelijke Frequenties, via ons bewustzijn, door ons bewustzijn, het is ons 
bewustzijn. Daardoor reageert deze realiteit op een manier, waardoor er - en dat is 
verbonden aan wie ik ben - contact ontstaat: met andere Oorspronkelijke grote, mooie, 
liefdevolle, warme mensen, geen buitenaardsen. Dat dat ook buitenaardsen worden 
genoemd is ook mooi. Die komen ook en die zijn er ook. Om dat bewust te worden dat je het 
Oorspronkelijke Bewustzijn bént, moet je dus van heel veel dingen afscheid nemen. Dingen 
die niet bij je horen. Dingen die best wel heel eigen kunnen voelen maar toch eigenlijk niet 
echt zijn. Als je over deze onderwerpen dus binnenkomt met elkaar, in een grote 
raadsvergadering bijeenkomst, en je gaat met elkaar praten, dan gebeuren er dingen, die niet 
congruent zijn met de grote viering en de grote warme dag wat je met elkaar hebt in liefde 
voor de samenkomst op zich maar ook bewust voor de opening in het veld. Het veld 
verandert en dan kan het contact plaatsvinden. 
 
Dat is wie ik ben. Ik ben in deze wereld dus samen met jou en heel veel andere mensen op 
de Aarde bezig om zichtbaar te maken wat er allemaal moet gebeuren, te gebeuren is, om 
deze Ambassade, deze werkelijkheid hier van Oorsprong, weer in haar eigen vibratieveld 
terug te brengen. En dat kan dus niet van buitenaf. Maar er is van buitenaf ook heel veel ook 
aan aanwezig, aan handreikingen om mee te communiceren.  
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Je kunt een heel mooi ruimteprogramma gaan maken en dat met enorm krachtige zenders 
kun je dat gaan uitzenden, maar als niemand een radio heeft wordt het toch niet gehoord. 
Snap je? En dat is niet zomaar iets, dat is afstemming.  
 
Dat zijn grote kosmische boodschappen die ook naar ons toe gezet zijn…de gebeurtenissen 
die er zijn…maar dus nog niet door een flink aantal mensen echt ontvangen is, omdat ze nog 
niet in hun eigen ontvangst zitten. Als daarvoor nodig is dat ik me terugtrek doe ik dat, want 
ik ben niet belangrijk. (En het is nog steeds een feestdag). 
 
HIER BINNENSTAPPEN EN JEZELF INBRENGEN 
Vraagsteller: wat bedoel je met ontvangst? Ontvangst voor je eigen frequentie of jij weet 
veel meer dan ik weet b.v. jij hebt overleg met allerlei topmensen, ook geheimhoudings-
organisaties. Je weet wat er nu gaande is. Ja, ik zit daar mee te worstelen en ik merk dat mij 
dat ook bezighoudt. Wat is er nog meer nodig, daadwerkelijk nodig om onze ook mijn 
frequentie in deze wereld te zetten… 
M: Wat nodig is, is te zien wat er niet nodig is. Wat er niet nodig is, zijn dingen die we doen, 
die gewoon niet nodig zijn en dat vraagt gewoon puurheid. Let op hé. Hier kun je dus elkaar 
op bekritiseren en daar krijg je dus oorlogen van. Dat moeten we dus niet doen. We moeten 
puur, gewoon puur naar onszelf kijken. We moeten het open leggen wat we doen of dat is 
waar het over gaat. Door dingen te zien, door je bewust te zijn van wat het niet is. En dat kan 
alleen als je afgestemd bent op jezelf, in jezelf. Dan zie je wat er kan stoppen, het stopt… en 
er komt ruimte!  
Bewustzijn kan alleen zich vrij bewegen als die ruimte ook wordt gemaakt.  Maar als je vol zit 
met informatie die én belangrijk is maar niet primair moet zijn, primair ben jij, jouw 
bewustzijn. 
 
Je komt hierbinnen, je stapt uit de auto, van de fiets of je komt ergens vandaan en je stapt 
hierbinnen omdat het hier een leuke dag is - dat gaan we nog beleven - maar je stapt 
hierbinnen omdat je jezelf komt inbrengen. Dat is waarom je hier vandaag binnen stapt. Het 
zijn woorden die een bepaalde vorm kunnen zijn. Weg die vorm en ook weg die woorden, je 
stemt je op jezelf af er is van alles aan de hand in jezelf. Je ziet dingen in jezelf, je voelt het, 
de één heeft het helder de ander is er verwart door, zo kan het ervaren worden. Je ziet dat er 
in de wereld van alles aan de hand is. Je ziet het bij werkzaamheden in een bedrijf, of je 
eigen werkzaamheden of hoe dat dan ook… Je voelt dat er van alles aan de hand is, je komt 
binnen in jezelf en je voelt de waarde van het echte leven. Niet het geprogrammeerde leven. 
Zodra je de waarde, de kracht, van het echte veld, de liefde van het echte leven voelt en je 
komt hierbinnen, dan voel je, hoe je dat naar binnen brengt. Dat is niet zomaar iets, jij bent 
er. Dat heb je helemaal teruggehaald. Dan kom je binnen en dan breng je dat in. Er valt 
helemaal niks te wor-ste -len. Het is het LOS! Het moet gewoon los. Want het gaat niet over 
mij. Het gaat over ons allemaal. 
 
WIJ ZIJN EEN LANDINGSPLATFORM, FREQUENTIEOPENENERS EN FREQUENTIEOMKEERDERS 
Ik ben hier dus in deze wereld en er is verschrikkelijk veel aan de hand en dat we het vandaag 
daar met elkaar over kunnen hebben. Dat vooraanstaand voor mij is dat we ons bewust zijn 
dat we frequentie- openers zijn. Dat we frequentieomkeerders zijn, zo mag je het ook 
noemen, maakt niet uit hoe je het noemt. Dat ons bewustzijn een landingsplatform is. En de 
feiten zijn wij dat het zich op dit moment voltrekt. Deze wereld heeft liefde nodig.  
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Er is niemand de liefde gegeven die jij bent. Je kunt nog zoveel op een ander lijken en iemand 
kan nog zoveel op jou lijken, en je kunt nog zo’n fijn gevoel hebben met elkaar op de Aarde 
waar dan ook met elkaar, met wie dan ook, maar er is maar één persoon die die liefde kan 
brengen zoals jij dat bent, dat bén jij. En die liefde die is uniek. Het is wie jij werkelijk bent.  
En niemand, niemand breekt díe liefde en die aandacht voor het leven, vanuit je leven, op 
dezelfde manier dan jij. En op moment dat je dat gaat beseffen dat dat bewustzijn, jij bent, 
dat, een puzzel, een trillingpuzzel, ten opzichte van deze realiteit om de boel open te maken. 
Als je daar bewust van bent, dan maakt het dus helemaal niet uit met wie ik contact heb. 
Dan kunnen we daar over gaan spreken met alles wat daarover gesproken kan en mag 
worden. Van mij mag alles, het gaat alleen om timing. Bij mij gaat het ook om veiligheid. Kijk 
ik ben hier in deze wereld ben ik aanwezig om samen met jou bewustzijn vrij te maken. 
Menselijk bewustzijn, dat start in onszelf en doen het samen met elkaar. Het gaat met 
erupties van bewustzijn gepaard. Ik doe dat omdat er - even heel zwart-wit uitgedrukt - er 
eigenlijk twee soorten velden zijn. En de Aarde staat voor hele lange tijd en dan kun je 
daarover discussiëren, of dat nou tientallen jaren geleden heeft plaatsgevonden, of 
tienduizenden of miljoenen jaren, dat is wat anderen ervan hebben weten te maken.  
 
TWEE VERSCHILLENDE VELDEN: HET GEHEIMHOUDINGS- EN HET OPENVELD 
Maar die twee verschillende velden kun je gewoon onderverdelen in het 
geheimhoudingsveld en een openveld. Dat zijn grofweg de twee verschillende trillings 
werelden waarin je je kunt bevinden. Dat is bewustzijn. 

• 1. Bewustzijn is geheimhoudend, stil, het mag niet gedeeld worden om macht te                  
verwerven, dat is één.  

• 2. En het ander is: alles wordt open gelegd en gedeeld.  
En de Aarde heeft voor hele lange tijd, deze Aarde waar wij nu zijn, ik heb het niet over de 
Oorspronkelijke Aarde voor de helderheid, deze Aarde heeft voor hele lange tijd onder 
controle gestaan van een heel groot netwerk wat geheimhouding is. De mensen in die 
systemen draaien mee op geheimhouding. De Intelligenties en andere soorten beschavingen 
die daarachter zitten, die houden zichzelf geheim. En dat geheimhoudingsveld dat is het veld 
wat dichtgetrokken wordt. Ik noem het even naar binnen toe, daardoor is hier macht in deze 
wereld. 
 
EEN GROOT BEWUSTSZIJNSNETWERK, EEN BEWUSTZIJNSCOALITIE MET ELKAAR AANGAAN 
Het ander veld is dat het open gelegd wordt. Maar als je dat open gaat leggen met een druk. 
Dus dat je iemand anders zo nodig vindt open te moeten gaan, dan komt er ook al is het 
vanuit liefde, dan komt er door jouw bewustzijn, komt er een poging - ik noem het even 
donkere beschavingen die dus een geheimhoudingseed hebben afgesproken en bekrachtigd 
in andere tijden- komt er een mogelijkheid om die geheimhoudingskracht, die trilling, dat 
veld, wordt als het ware mee geactiveerd op het moment dat jij iets van een ander vindt of 
nodig vindt/voelt om open te moeten leggen. Dus wat we aan het doen zijn is een heel groot 
bewustzijn, een netwerk, een bewustzijnsnetwerk, een bewustzijnscoalitie met elkaar 
aangaan - zonder bemoeienis over en weer - volledige acceptatie, geen geheimhouding en 
helemaal open. En daar in leven en dat is wat mijn aandeel erin is. Ik ben hier gekomen van 
binnenuit samen met jou en anderen mensen. Ik ben geen leider, ik ben geen goeroe, ik ben 
niets, niets, niets. Ik weet bepaalde dingen die heel belangrijk kunnen zijn maar ik zeg het 
maar van mijn kant: één van de grote sleutelposities, dat veel simpeler is dan al die kennis 
waar wij het met elkaar kunt hebben. 
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Om dat geheimhoudingsveld open te leggen met het bewustzijn dat we Zijn, om ons 
Contact te bewerkstelligen zodat onze familieleden van buitenaf in deze wereld kunnen 
komen. 
 
IETS UIT DE TOEKOMST HEEFT GELEID TOT HET GEHEIMHOUDINGSVELD VAN DE AARDE 
In 2019 heb ik daar ook het één en ander over gezegd. We zijn toen begonnen hier op de 
Aarde met TF-groepen om werkgroepen samen te laten komen. Ik heb daar ook gedeeld, 
letterlijk ook gezegd dat er iets in de toekomst, dat is waar ik vandaan kom, de toekomst nu 
weliswaar afgebogen is maar nog steeds probeert zich te manifesteren. Dat er iets in de 
toekomst gebeurd is wat uiteindelijk heeft geleid tot het geheimhoudingsveld op de Aarde. 
Er is iets gebeurd - ik kom uit de toekomst van de Aarde - er is iets gebeurd op de plek waar 
ik vandaan kom, één van de parallelle werelden van de Aarde. Daar is iets gebeurd waardoor 
dat geheimhoudingsveld, dus de macht over deze werkelijkheid hier kon worden 
uitgeoefend. En dat zorgde ervoor dat het veld dichtging en in het Experiment…dus deze 
realiteit…er geen Open Contact kon plaatsvinden op welke manier… zelfs als het geestelijk 
was…heel lastig…tussen de mensen van deze wereld en Oorspronkelijke Koninkrijkrelaties. 
Dus interkosmische diplomatieke Harten Wezens. En ik heb toen in 2020 heb ik het één en 
ander ook over verteld dat naast primair je eigen bewustzijn, je eigen bewustzijn zich opent, 
je eigen levensveld open. Jouw…wie jij bent. Há, Ik ben er. Ik weet dat het allemaal 
verplichtingen zijn, maar ik ben er, ik voel dat ik er ben, ik ben er, en ik ben vrij. Wat er ook 
allemaal door mijn programma’s heen lopen…Ik ben vrij! Ik kan helemaal mijn eigen vrijheid 
voelen. 
 
DOORBRAAK OP 17 SEPTEMBER 2024: DE MAHAT IS BINNEN! 
Ik heb verteld bij het tot stand brengen van dat Open Contact, alle draaiboeken zullen gaan 
draaien op de Aarde in deze werkelijkheid, om te willen voorkomen dat dat contact 
plaatsvindt. Daar hebben we het vaak over gehad. Maak er geen denkfouten in, dat alles wat 
er gebeurt om het tegen te houden voornamelijk zich zal afspelen in het geheim, zodat je het 
niet kunt zien. Want wat je niet kunt zien, daar kan je bewustzijn niet zijn. En waar je 
bewustzijn niet naar toe kan, kan ook de Kosmische, Oorspronkelijke Goddelijke Kracht van 
jou zich niet manifesteren. Ze wordt bewust onzichtbaar gehouden. En wat hebben we nu 
de afgelopen jaren allemaal gezien wat er allemaal gebeurt? Dat dus! Maar het heeft niet 
geholpen want op 17 september 2024, dat is dit jaar nog, is er een doorbraak gekomen. Een 
doorbraak die ertoe heeft geleid, tot bewustzijn, het scheppen van bewustzijn, door jou en 
andere mensen, dat de Oorspronkelijke -ik noem het zo- Oorspronkelijke Confederaties, 
mensen - ik heb het niet over ET’s voor de helderheid maar mensen – die door de lagen van 
mindblokkades van donkere ET- groepen, erdoorheen konden komen. Omdat er in dit veld 
waarin wij leven zoveel ontzettend veel ander bewustzijn is gegenereerd, gecreëerd, 
geschapen. Die zijn daar doorheen gekomen en om dat te vóorkomen worden er allerlei 
programma’s gelanceerd. Maar ze zijn er!  
 
Nu is het aan ons of we nu heel hard gaan kwekken, praten, kleppen, of dat we er ook voor 
gaan en de bevrijding helemaal doorzetten op deze wereld, precies op de plek terecht komt 
zoals jij en ik, wij, allemaal samen voelen. Dát deze realiteit hersteld wordt en de 
Oorspronkelijke Levenskracht hier terugkomt vanuit jezelf en in contact met die andere grote 
Mensen Confederaties.  
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Liefdevolle, krachtige, welwillende Wezens, Mensen, zodat in het contact wat hier gebeurt 
ook het Oorsprong Bewustzijn van wie jij bent, in dat deel, zich ook verder, door jou en via 
jouw puur, via je eigen kracht, zich kan ontvouwen tot een volledige vorm. En dat het dan 
aan jou is of je hier wil blijven of niet!! 
 
VANUIT JE EIGEN GODSKRACHT, SPIRIT LEVEN LOS VAN SPIRITUALITEIT 
En op een gegeven moment en dat is het mooie, zo wil ik het dan maar zeggen, het mooie, 
het wonderschone is dat als je je helemaal hebt ontgekoppeld als dat nodig bleek of 
misschien ook nog blijkt van gedachtenkrachten die niet van jou zijn, maar van andere ET-
groepen die nog heel hard bezig zijn. Dat als je je los maakt van spirituele systemen, puur 
vanuit je eigen Wezen leeft, de Oorspronkelijke Spirit die je bent. Het mooie is als je daar dus 
los van bent, heel schoon naar deze onderwerpen kunt krijgen want dit is waar het allemaal 
om draait. We zitten er middenin. 
 
Ik heb twee dagen geleden (19 december 2024), het voelt inmiddels 85.000 jaar terug, in 
Havelte een bijzondere dag mogen ervaren. Ik vond hem zeer waardevol zoals ik dat elke dag 
ervaar. Maak van mij géén leider. Je kunt 1000x naar een bijeenkomt zijn geweest die we 
samen met elkaar hebben belegd en vandaag toch pratend binnenkomen. Want er zijn ook 
mensen die komen voor de eerste keer. (Er begint een telefoon te rinkelen?!)   Die komen 
gewoon vanuit zichzelf en die stappen binnen wie ze zelf zijn. Waar gaan we het over 
hebben! Het is geen kwestie van gesprek in woorden - is prima - maar het is ook een gesprek 
in bewustzijn. Het is ook een besef waar we voor staan en wat er op dit moment aan de hand 
is. En ik vraag mij af wie zich bewust is hier wat er eigenlijk aan de hand is. Wat er gebeurt. 
Want als jij schept en je liefde brengt in zo’n wereld als hier, dan is het ook wel heel fijn dat je 
bewust wordt van de effecten. Het mag er allemaal zijn. Dat is een Harte-Viering hè!  
Ja, ik weet niet of hier iemand is die dit boekje herkent? (Martijn laat een boekje zien wat de 
vorige keer is blijven liggen) …ik denk het niet… (iemand achter in de zaal herkent van een 
vorige bijeenkomst het boekje) Maar zoals er eigenlijk altijd wel dingen achter blijven in de 
zaal. Vitaminepillen, pennen, schriften, thermoskannen, lepels, plastic bakjes van 
Tupperware waar eten in zit. Ja, snap je wat ik doe, ik zet hem niet naar jou! 
 
Vraagsteller: Ik snap het niet Martijn, sorry ik snap niet wat je daarmee bedoelt Martijn met 
die spulletjes achterlaten. Wat zegt het voor jou dan, dat dat gebeurt? Ik snap het gewoon 
niet wat je nu zegt.  
Martijn: Ik zeg ook niks.  
Vraagsteller: Je zegt dus dat er allerlei dingen blijven liggen en dan zeg je van snap je wat 
daarmee gebeurd is zeg je. Nee dat snap ik niet. Ik snap echt niet wat je hiermee bedoelt. 
Martijn: Dan heb je pech. 
Vraagsteller: Misschien laat ik ook wel eens wat achter, dat kan ook. 
Martijn: Dan moet je gewoon niet denken. Want als iemand iets opnoemt - gaat niet over mij 
maar over dingen die niet zorgvuldig zijn - dan is dat een vlies van bewustzijn. Je kunt 
bewustzijn, ik vergeet ook wel eens iets hoor, maar je kunt in het veld, je kunt zien dat we 
vergeten in bewustzijn waar we mee bezig zijn. En mijn vraag is dan ook van ik weet niet of jij 
je bewust bent, ziet, weet, wat er op al deze dagen gebeurt. Of dat je alleen aantekeningen 
zit te lezen van dingen die ik heb gezegd. 
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TRUMP, MINDCONTROLE EN HET NEERSCHIETEN VAN OBJECTEN IN DE LUCHT 
Vraagsteller: Ik hoorde jou laatst praten over Trump en ik zou wel willen uitpakken van wie 
wil dat Trump aan de macht komt en waarom. Dat zou ik wel willen uitpakken nu.  
Martijn: Er zijn tótaal géén voorkeuren op ET-niveau, op bewustzijnsniveau van intelligenties 
die het geheimhoudingveld intact willen houden. Er zijn geen voorkeuren voor welke 
president of welke persoon dan ook.  
En Trump die zit zwaar onder de mindcontrole, maar het is een fantastische man. Hij doet 
ontzettend zijn best want hij leeft vanuit zijn gevoel en handelt hij niet vanuit hetzelfde stuk 
als allerlei anderen mensen. Dat is in ieder geval het programma wat we getoond krijgen. 
Maar als hij, Trump, niet onder mindcontrole zou staan, dan zou hij niet zeggen dat al die 
objecten die wereldwijd worden gezien in de lucht moeten worden neergeschoten. Dan 
zou hij vertellen wat dat zijn. Het is wel zo dat bewustzijn aanstekelijk werkt. Degene die 
uitkomt voor zijn echte gevoelens in een groep en iedereen heeft de gevoelens dicht, ja, die 
is toch wel vaak eventjes het shockpunt, het shockeringsmoment gewoon. Ben je zo…wo… 
dat je dat durft? En vervolgens gaan anderen mensen daar ook hen gevoel op openen. Want 
bewustzijn, eerlijkheid, krijgt ontvangst. Want jij voelt als mens dan ook dat je dat nodig 
hebt. Jij bent ook mens, waarom zou je dan ook je mond dichthouden. Dat kan ook open. En 
dat is wat Trump ook doet. Trump spreekt vanuit de kern, spreekt hij vanuit zichzelf maar 
wordt daardoor zeer geavanceerd. Mindcontrole-organisaties zijn voornamelijk ET-wezens 
die uit Dark matter bestaan en uit D.A.I. bestaan. Daar wordt hij (Trump)door in een 
perceptie gehouden van wat nou eigenlijk belangrijk is voor hem. En voor hem - ik vul het nu 
even met woorden in - voor hem is dat belangrijk dat hij laat zien dat alles wat hij heeft 
gezegd dat hij dat ook waar kan maken b.v. Voor hem is belangrijk dat er vrede komt 
bijvoorbeeld. Voor hem is het belangrijk dat hij zijn idealen dat hij die kan verzilveren, dat je 
kunt zien dat deze man de waarheid spreekt. Maar wat is er nu eigenlijk zo interessant en 
belangrijk aan het verzilveren van alles? Het bewerkstelligen van vrede bijvoorbeeld, zou 
dat nog nodig zijn als de waarheid wordt gesproken? Er zou onmiddellijk vrede zijn, 
onmiddellijk stopt alles. Daar zitten we dus middenin. 
Ben jij op de hoogte van wat er gebeurt in de wereld? Weet je het wel? Weet je wel wat de 
effecten zijn van jou? Nou daar gaan we het zo over hebben en ook heel belangrijk. 
 
WAT WAAR IS KAN PAS OPEN ALS ER GEEN SPIRITUALITEIT MEER IS 
Ik heb thuis een hele lieve jongen zitten en dat is een goede vriend van mij van elders. Zijn 
naam is Raymond en hier toevallig ook nog mijn zoon. Maar zo toevallig is dat niet. Net zo 
dat het niet toevallig is dat jij en ik hier vandaag zitten. Wat er waar is kan pas open op het 
moment als er géén spiritualiteit is. Ik dacht dat ik het zo had vrijgelaten in mijn privé zeg 
maar in mijn thuisleven, dat ik Raymond niet mee heb genomen, zeg maar als aardse vader, 
in wat er allemaal gebeurt in de wereld, zodat hij ook niet met een soort verzet zou komen 
tegen alternatief bewustzijn. Dat is wat ik veel in mijn wereld heb zien gebeuren hier. Met 
moeders die hun kinderen op allerlei mogelijke manieren naar vrije scholen wilden sturen en 
dat kan. Er zijn ook mensen waar dat heel goed werkt maar ik heb gezien dat dat op vele 
momenten toch wel averechts kan werken. Alsof er eerst een geheimhoudingsbewustzijn 
moet worden ervaren voordat je in de vrijheid kan komen. Niet bij iedereen hoor maar wat 
bij veel mensen gebeurt. Ik heb met Raymond niet zoveel gesproken over al deze 
onderwerpen, weinig tot zeer weinig. Maar omdat dat leidde, in ieder geval tot een aantal 
dagen geleden, dat Wendy en ik meegenomen werden naar de Waddenzee omdat er UFO’S 
werden opgeroepen door hem. LET OP DE JONGE MENSEN! Aards gezien jonge mensen.  
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Er gaat een enorme verschuiving zich ontvouwen. Het gaat helemaal compleet open. En dat 
is mooi. 
 
En dan kom ik thuis en dan begint eigenlijk een bijeenkomst zeg maar. Dat die start en hij 
praat (Raymond). Hij zegt en hij spreekt, hij vraagt en hij communiceert terug. Hij tackelt 
alles, hij ziet alles en weet alles en dat heeft hij niet van mij.  
Hij weet wel waar ik mee bezig ben en waar ik over spreek maar dat is best wel plat. En dat is 
wat er nu aan de hand is. Dat we heel veel weten dat deze wereld niet klopt en anders in 
elkaar zit dat daar de werkelijkheid waar in we leven, letterlijk een soort opgezette 
constructie is om ons allemaal bezig te houden en die is volledig in treinsnelvaart, is die 
helemaal aan het open gaan is. Heel veel jonge mensen en ik benoem dat ook zo bewust zo, 
jonge mensen op aards niveau jong, die komen zonder dat ze in aanraking komen met 
bijeenkomsten van jou en mij en allerlei boeken, komen ze tot de kennis omdat jij één van de 
mensen bent die het al heeft open gelegd. 
 
WIJ ZIJN NU GRONDWERKERS, OORSPRONKELIJKE MENSEN DIE VIA DE KOSMOS REIZEN 
Wat heb je hard gewerkt hè! Potverdikkie, met liefde en alle tegenwerkingen die er zijn. Wat 
je allemaal hebt open gelegd. Daarom noem ik het ook zo om ook eens gewoon een ode van 
liefde ook aan jezelf te mogen geven en mag dat mag ook gezegd worden. Dat je dat weet! 
Dat harde werk en overal doorheen gaan, overal doorheen kijken. Alles met elkaar in 
verbinding brengen. Mooie dingen, ook de dingen die niet kloppen. Alles zien. Niet in 
weerstand, maar open maken. Dat heb jij allemaal gedaan. Daardoor kan dat nu allemaal 
gebeuren en dat gebeurt wereldwijd. Dat afgelopen tijd, X, wij weten welke tijd dat is, waar 
je allemaal in terecht bent gekomen in jezelf. Wij zijn grondwerkers. Wij werken op de grond. 
De kosmische groepen, dat zijn wij, wij zijn zelf die kosmische groepen. Oorspronkelijke 
Mensen die via de kosmos reizen, verschijningen! Maar we zijn nu grondwerkers, we werken 
nu hier op de grond. Hier moeten naar toe, hier doen we het ook. Daardoor veranderen er 
wetten. De wetten die er zijn gelegd, die verdampen. Ruimte die er ontstaat om Contact te 
leggen, ruimte die er ontstaat om mensen, dingen spontaan weer terug te laten komen, dat 
ze het wéten. Weetvelden gaan aan en dat komt allemaal door jou en dat is een deel van 
mijn taak en dat is ook een deel van jouw taak. 
 
 MAHAT GROEPEN, VERKENNERSGROEPEN ZIJN NU OVERAL ACTIEF 
Maar we moeten wel beseffen. Je moet wel beseffen dat er op dit moment meer dan 
100.000 voertuigen, objecten, op dit moment, actief zijn over de hele Aarde op alle 
militaire installaties. Nu, op dit moment. Daar kun je gelijk een vraag over stellen waarom 
daar? Maar het gaat om het besef. In Europa wordt er nagenoeg niet over gesproken. Net als 
het corona-draaiboek, de naald staat dicht. In China, Rusland, zelfs ook in Amerika, wordt er 
heel veel over gesproken. En vandaag of morgen gaan ze daar een staat van beleg 
afkondigen. Dat is ook waarom er over de Aarde steeds een hoge staat van militaire 
paraatheid komt. Omdat er een groep actief is en dat zijn de Oorspronkelijken waardoor 
allerlei dingen doorheen gegooid worden, waar ze géén effect op hebben. Waar de 
wapensystemen niet werken. Ze kunnen niet communiceren met ze. De objecten laten zich 
zien in elke gewenste vorm zoals ze dat willen, ze doen niks, ze laten alleen zien dat de 
mensen op de Aarde geen invloed heeft. Ze komen zich alleen laten zien. Dat zijn de Mahat 
-groepen, dat zijn de verkennersgroepen die zijn op dit moment actief, overal.  
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En ze zijn zelfs zo actief dat zoals we nu samen zijn, zoals jullie nu binnen bent gekomen zeg 
maar, wellicht opnieuw opgestart, misschien jij wellicht niet, zou kunnen, dat ieder mens nu 
contact kan leggen. Ze komen er gewoon aan. Ze zijn namelijk binnen. Ze zijn er doorheen. 
En daarom is de noodtoestand aangekondigd en zijn de donkere groepen, de ET-groepen die 
menselijk bewustzijn in geheimhouding willen houden, zijn bezig met een heel groot 
infiltratieprogramma dieper in het menselijk bewustzijn. 
 
Dus het is hier op de Aarde heel groot AAN. Ben je er bewust van, heb je er wel eens van 
gehoord heb je er wel eens van gelezen, gezien, is er informatie vrijgekomen? Of zit je op de 
automatische piloot van iets. Je moet wel fris en fruitig zijn hé! En wel goed kijken wat je 
doet. 
 
PSYCHOLOGISCHE OPERATIES OM VERWARRING TE BRENGEN 
Vraagsteller: Als je zegt die voorwerpen die objecten kunnen zich in elke gewenste vorm 
laten zien, is dat dan ook in die drones, want ik dacht dat je een paar dagen geleden zei dat 
die drones juist iets anders zijn. 
Martijn: Er is een enorme militaire operatie gaande, net als de coronaperiode waarin we 
eigenlijk gewoon, het zijn eigenlijk psychologische operaties die er worden uitgevoerd om 
verwarring in te brengen. Dus wat ze nu doen en over de hele Aarde doen ze dat, in Amerika 
is dat ook helemaal aan de gang en komt hier in Nederland komt dat ook. Het is al bezig. We 
gaan het zien dat er veel verwarring wordt gebracht. Er worden militaire drones, objecten, 
worden er gestart. Er zullen hele angstige verhalen worden gelanceerd dat er hele 
geavanceerde, gevaarlijke, biologische wapens landen zijn binnen gesmokkeld die 
overigens kunnen ontploffen. Waar daar draaiende drones op te zoeken en op te sporen.  
 
Mogelijk dat daardoor ook lockdowns worden afgekondigd dat is allemaal in elkaar gezet in 
coronatijd. Dat is allemaal vooropgezet, een grote agenda. Dus je weet helemaal niet meer 
wie en wat iets is. Maar dat is het punt. Jij zegt net van: “ik worstel ermee”. Vanuit het 
denken hier kom je er ook niet achter. Het enige wat je hoeft te doen en dat is alles: dat is 
jezelf zijn, en houd jezelf met de voeten op de grond en wees in verbinding met je 
koninklijke hart, met je liefdevolle hart. Hou het schoon, wees het, omdat je het gewoon 
bent en dat kun je. Wees en ben dat acceptatieveld. Geen frictie onderling in jezelf naar 
andere mensen. Gewoon, M fluit…lekker open, lekker gewoon jezelf zijn. En daar zitten dus 
hele grote organisaties tussen. Dus je hebt te maken met: militaire groepen zijn bezig, 
overheidsgroepen zijn bezig met drones.  
 
SOORTEN DRONES 
Je hebt smartdust drones die zijn operationeel. Die zijn van Dark ET-groepen en Dark Darpa 
groepen (Defense Advanced Research Projects Agency), die maken gebruik van die drones. Je 
hebt te maken met verschillende groeperingen van de Annanakí, die zijn actief. Die worden 
ook gefilmd wereldwijd. Die komen gewoon uit een laag uit de atmosfeer naar beneden. Dat 
zijn hele grote zwarte combad objecten, grote objecten. Vier, vijf, keer groter dan een 
schoolbus. Die maken dan zo’n ronde en laten even hun superieure macht zien om de grote 
werveling van trillingen van wat er kan gebeuren, om die te stabiliseren. Maar daar kun je je 
schouders bij ophalen, want jij moet jezelf gewoon verbinden met jezelf. En onze opdracht 
nu is om dát wat er nu al zichtbaar is, omdat volledig met ons bewustzijn, nog ver ruimte te 
creëren en het ook laten zien en observeren. Dus de verwarring is enorm groot. 
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OP 20-12-2024) ZIJN 17 NUCLEAIRE EN MILITAIRE LOCATIES GELIJKTIJDIG BEZOCHT 
Door allemaal, allemaal tegelijkertijd - en ze konden niet uit de lucht gehaald worden - de 
wapensystemen konden niet op worden afgevuurd. De mensen die aanwezig waren - waarbij 
zij in een emotie terecht kwamen van zichzelf - die objecten zijn door de bunkers heen door 
de grond heengegaan en ze hebben alle wapens gezien. Er zit een heel groot vreugde veld 
achter. Het gebeurt wereldwijd over de hele Aarde.  
Dus bij de Chinezen, bij de Noord- Koreanen, bij de Russen, bij de Pakistanen, overal over de 
hele wereld gebeurt dit, het is een totaal toning, ze tonen zich volledig. Dat zijn de 
Koninklijke wezens, ze tonen zich volledig o.a. bij de militairen, maar ook aan jou, daarom 
hebben wij het er nu ook over, om te laten zien dat de oude tijd voorbij is. 
Ze brengen een boodschap en wat nou de bedoeling is, dat niet iedereen erdoor in de angst 
terecht gaat komen. Dus en daarom wordt er zeer waarschijnlijk ook de staat van beleg ook 
afgekondigd. 
 
Iemand: Daar zijn ze mee bezig hé, iedereen moet praten.  
Martijn: Ja iedereen moet zich voorbereiden op de grote ramp, terwijl we in een enorme 
ommekeer zitten. Maar ja dit gebeurt op dit moment en daar zijn ontzettend veel mensen op 
de Aarde die daar verslag van maken, filmpjes van maken, videofilms van laten zien, foto’s 
van tonen. Het gaat helemaal open, het is helemaal open en wij, onze volgende stap is om 
ons Bewustzijn daarop te zetten, zodat ook de grote confederatie vloten zichtbaar kunnen 
worden, want dat kan alleen gebeuren op basis van ons Bewustzijn, op basis van jouw 
koninklijke Bewustzijn, de impact van hen zou een ruimte-tijds gunning geven van het matrix 
veld om dat deze informatie van hen, nog niet volledig in het veld past. We zitten er 
middenin.  
Iemand: Kan dit ook in een droom?  
Martijn: Ja, Bewustzijn Manifesteert zich op alle mogelijke manieren.  
Iemand: ik droomde dat ik gewoon naar buiten kwam en ik zag daar een ufo en ik had zoiets 
van daa en toen was het ook weer weg, en ik zie het nu nog zo voor me…… dus als jij nu zegt 
dat het zich toont, dat was afgelopen week.  
 
WIJ HEBBEN DE CONFEDERATIES RUIMTE GEGEVEN DOOR ONS LEVENSVELD TE OPENEN 
Dat is de” Dark ET kracht” die bewaakt wordt door o.a. de Aethian groepen en nog een 
aantal andere beschavingen, die heel diep betrokken zijn bij deze werkelijkheid, die wij nu 
ervaren als een soort schild, een schild eigenlijk tegen Oorspronkelijk Bewustzijn. Dus 
iedereen die daarin leeft, moet volgens dat systeem denken en ook vanuit dat stuk ook 
voelen. Ja en ik vraag mij dan af, die vraag die stelde ik ook in Havelte: “Waar ben jij je 
bewust van?” Ik spreek niet vanuit Martijn, ik spreek ook niet tegen jou als persoon van hier, 
het gaat erom van waar ben jij je bewust van op dit moment. Niet denken, niet over mijn 
informatie denken, of over de informatie van een ander. Wat zie jij gebeuren? Waar ben jij je 
bewust van? Dan kunnen we dus gaan praten over persoonlijke stukken, maar dat is niet 
nodig en als dat wel gebeurt, dan mag daar volledig het bewustzijn in acceptatie blijven 
navigeren in bewustzijn, maar wel weten, dit is niet de plek. 
 
Wij zitten hier als Harte-Wezens bij elkaar, wij hebben die grote Confederaties, waar wij zelf 

een onderdeel van zijn, de ruimte gegeven door ons eigen levensveld te openen. Daardoor 

ging de Matrix waarin jij verblijft opnieuw ingeleerd worden vanuit je Hart.  
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Het is niet inleren, ik noem het zo, door dat jij er bent en je zo diep hebt verbonden met de 

absolute waarheid van het bestaan, het bestaan, jou want jij weet wat dat is. Daardoor heb 

jij jouw bewustzijn, dat is de kracht van het scheppende, heb jij jouw bewustzijn in de Matrix 

van Controle gebracht, dat is ook waarom je leven loopt zoals het loopt, als er ook 

tegenwerkingen zijn, of vastlopers of het  lijkt soms uitzichtloos te zijn. Dat zijn allemaal 

scripten… van die Wezens die niet willen dat de mensheid hierover haar eigen leeftijd gaat 

beschikken.  

EEN GAT IN DE MATRIX LATEN ONTSTAAN                                                                                         

En dat moet je goed zien, wat je hebt gedaan, JIJ met jouw liefdevolle en echte bewustzijn, 

en dat hoeft allemaal niet altijd per se heel liefdevol en zacht te zijn en meditatie, kan ook 

gewoon heel duidelijk weten zijn, HIER BEN IK! En ik voel gewoon wie ik ben en dat hou ik 

ook intact, vind je het niet mooi. Vind je het niet leuk? Nee, nou, maar ik ben heel tevreden 

met mij zelf, ik ben heel gelukkig met mijzelf. O, jij hebt daar moeite mee? Ja, nou dat is een 

ervaring hè, geen woorden erop plakken. En dat terugkomen van jezelf dat jij kunt kijken 

naar de plakken, wat vaak ook op projecten of gebeurtenissen in deze wereld, maar je moet 

hem op jezelf plakken. Doordat wie jij bent, heb jij de matrix van controle, die heb jij jezelf 

gegeven en daardoor en doordat het ook bij andere mensen gebeurt. En er zijn hele knappe 

‘hartekoppen’ achter de schermen waar jezelf een onderdeel van bent. Al die data, al die 

trillingen en al die bewustzijnsvelden, die worden allemaal in de matrixen, die worden bij 

elkaar gebracht en die worden door middel van een zeer goede gecoördineerde actie 

worden die gebruikt om - dat kan dus alleen van binnen gecreëerd worden- om een soort gat 

in de matrix, ik noem het zo even, een gat in de matrix te laten ontstaan, groepsenergie, 

waardoor ze daar doorheen kunnen.  

Kijk er zijn genoeg werelden zoals hier, waarin ze dat hebben bevochten, de grote oorlogen 

waarover wordt geschreven. En de mensen achter de schermen, de Koninklijken, die kunnen 

zonder pardon gewoon overal dwars doorheen, maar niet zonder schade. Dus Koninklijke 

Groepen, dus de Buitenaardse Mensengroepen. Het hangt ervan af hoe sterk een realiteit 

belegerd wordt door de geheimhouders. Dus de werkelijkheid die vibreert in een hele andere 

taal, en als een werkelijkheid zo volledig dicht zit zoals hier, en dat was dus, die lagen zijn nog 

steeds operationeel, maar het is niet meer dicht in de zin van, want ze kunnen er doorheen 

en dat zijn ze ook, maar als het zo goed in elkaar zat, zoals of het helemaal dicht zat, dan is er 

met alle kracht die wij hebben, waar wij vandaan komen - ik wijs nu even naar hen, die grote 

interkosmische groepen, als zij dan toch in de Matrix terecht komen, er doorheen, dan geeft 

dat schade aan het veld, dan krijg je daar hele heftige dingen door. En daarom zijn WIJ in 

deze wereld hier ons Hart aan het terug halen, voor de meest normale dingen, even snel je 

kat eten geven en er niet eens naar kijken. Okay? Het kan ook anders. Pak je eten d’r bij, hoi 

schat, jij krijgt lekker eten van mij en wat fijn dat ik dat nu kan doen, want omdat jij er bent 

kan ik dat doen, dus eigenlijk doe jij het, dat ik dit doe vanuit die liefde. Dan doe je die 

brokjes erin en vleesje erin en dan geef je, en dan voel je en zie je blijdschap van die pootjes 

en staart van het wezen of een hond maakt niet uit, konijn, in al de levende Wezens. Dan 

voel je gewoon dat er verbinding is, dat zijn, je moet het zien in je eigen bestaan, dan maak 

je dus ruimte, wat doe jij daar? Wat is dat verschil tussen automatisch en iets heel bewust 

doen en dat is wat wij hebben gedaan! 
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EINDE VAN EEN EPISODE; DE OUDE TIJD ZIT EROP!                                                                                                                       

We zitten nu in de tijd - en ik zou dat niet zeggen als het niet zo is - we zitten nu in de tijd, dat 

die veranderingen waar wij met z’n allen en ook los van elkaar allemaal over hebben 

gevoeld, dat het niet klopt, hoe we hebben moeten leven, dat het niet klopt, hoe de wereld 

werd georkestreerd, maar ook dat het niet klopt dat we geen Contact hebben met al die 

andere welwillende, goede, mooie, menselijke Wezens en anderen, die het leven ook in jou 

hier, ook in mij hier, met alle dingen die hier gebeuren waardoor we allemaal wat aangepast 

zijn, toch volledig van ons houden. Dat is open, het is het einde van een episode en we gaan 

het nu met elkaar opbouwen en we gaan het ook uitzetten en gaan we Contacten ook 

volledig honderd procent tot stand brengen. En je zult zien, stel je zelf ervoor open voor 

jezelf in het onderwerp, je zult zien, daarom noem ik het ook op, ik noem dit op, deze 

beraadslagen, ik noem dit op zodat je bewustzijn daar op jouw eigen unieke manier ernaar 

kan gaan kijken, zodat de informatie die nog niet bij jou is gekomen omdat de Aethiëns er 

doorheen schreeuwen met hun interessante verhalen, dat het nog gebounched maar het is 

volledig open. ZE ZIJN ER! 

En dat hebben WIJ, niet Martijn z’n groepen, ik heb geen groepen, wij als wezens met al ons 

geduw en getrek innerlijk in onszelf, hebben wij Bewustzijn gecreëerd op dit onderwerp, 

volledig doorziend, vrij van spiritualiteit, niet een baas, niet een goeroe, niet een opgestegen 

dit, links en rechts zus en zo, IK BEN HET. Ik ben het, mijn liefde en alleen mijn liefde kan de 

waarheid zien. Ik kan de waarheid alleen zien via mijn bewustzijn. Ik ben het, ik neem waar, 

ik kan alleen de waarheid zien via mijn bewustzijnsogen, via mijn bewustzijn. Niet via het 

verhaal van de ander, dus ook niet via Martijn, ook de aankomende tijd niet, nooit, niet, 

never, alleen maar via mijzelf. En dan zul je zien, dat de pogingen om via informatie van 

andere mensen te hacken, dat die stopt. Het moet gewoon gezegd worden hè! Ik moet het 

ook gewoon zeggen. Ik weet wel dat jij dat weet, maar ik moet het ook zeggen, ik heb ook 

een bepaalde functie net als jij, dus ik moet het ook zeggen, hardop. En dit is de tijd waarin 

wij nu leven. 

BRIEFING DOOR HOME SECURITY IN HET WITTE HUIS; WAPENS WERKTEN NIET MEER!        

De Amerikaanse regering zit helemaal op slot. Gisteren is er een briefing gehouden van bijna 

drie en een half uur door de Secretary off Home Defense, Home Security in het Witte Huis en 

daar zijn allemaal topmensen van militairen zijn daar geweest. Er waren ook mensen van het 

Secret Space Programme aanwezig. Alle wapensystemen, alle systemen die er zijn gebouwd 

om buitenaardsen uit het veld te houden…niets werkt, niets, helemaal niets, ze zijn namelijk 

binnen in het veld. Ze zijn erin, ze zijn door de lagen van controle heen gegaan, door de 

vibratielek die er is ontstaan, dat is de Force, door veel liefde en echtheid te zijn, hoe zo 

liefde? Ik zit in een klotesituatie, ik ben woest, dan is liefde dat je weet en beseft van hoe jij 

je voelt echt is. Dat is liefde, dat is echtheid. Dus je echte gevoel, wat er is, dat laten stromen, 

er gewoon volledig zijn. Dat zijn trillingen die zijn als een vibratieveld, organisch bij elkaar 

gebracht en daar is de hele Confederatie van verschillende afdelingen doorheen. 

ONTMOETING MET CHIMPANSEE-ACHTIGE WEZENS 
En ze zijn hier en niets werkt. Dus zij hebben die bijeenkomst gehouden en ik heb afgelopen 
paar uur geleden heb ik een ontmoeting gehad met mensen die eruitzien, zeg maar meer in 
de contouren van Chimpansees.  
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Hele mooie mensen, maar een soort… aapachtig is niet goed hè, is alleen maar voor het 
beeld, maar dat is ook niet het juiste beeld, want apen hier, hoewel apen hier heel slimme 
wezens zijn, hele liefdevolle Wezens, die weten ook hoe ze elkaar moeten straffen maar deze 
Wezens, Menselijke Wezens met een aapachtig, een Chimpanseeachtig gezicht, daar heb ik 
ook een ontmoeting mee gehad, die hebben mij ook dingen laten zien. Die komen uit het 
42ste district van dit zonnestelsel waarin wij nu leven, uit een ander Universum en die komen 
ook binnen, straks, als er een aantal dingen helemaal uitgerold zijn, volledig Open Contact.  
En niets van alle apparatuur, niets ook van het Secret Space Programme, zoals wij dit hierop 
Aarde noemen, is een hele grote ruimtelijke defensie - eigenlijk offence systeem - zijn op de 
Aarde, rondom de Aarde, maar ook in ons zonnestelsel gepositioneerd. Niets werkt, 
helemaal niets, want het Oorspronkelijke Hart en het Oorspronkelijke Bewustzijn is binnen.  
En dat heeft zo’n enorme impact op trillingsprogramma’s die geheimhouding zijn, dat die 
trillingsprogramma’s niet meer werken. 
Iemand: Militaire programma’s, groepen, hoe weten wij wat daar werkelijk erkend is met de 
Dark AI en wat doen die in dit geval?  
Martijn: Soms moet je iets zien in deze wereld, het is niet per se zo over jou hè, ik spreek 
constant in de breedte, jij weet zelf wel of dat van toepassing of niet. Soms moet je in deze 
wereld eerst iets zien om de kracht en de indruk die het achterlaat, dus ook wat het veld is 
daarvan, om je gemoed daardoor naar een ander innerlijk niveau te brengen. Dat is ook het 
uitdrukkelijke verzoek naar ons allemaal om volledig hier te zitten met ons bewustzijn, om 
visueel met elkaar, ook onafhankelijk van elkaar, maar ook met elkaar, de waarneming, de 
observatie te hebben van deze objecten en de mensen die daarin zitten. Het is voor het 
lichaam, van binnen weet je het al, maar voor het lichaam is dat een enorme uitbreiding, 
want het lichaam is zo geprogrammeerd, dat het die informatie fysiek niet op die manier 
kent. Dus dat is bewust buiten beeld gehouden. Want als je dat in een keer ziet, dat heb ik 
wel vaker ook gezegd de afgelopen jaren, als je dat ziet, dan geeft dat een ontsluitend, een 
openende bewustzijnshock. De shock is een positief iets.  
 
KONINKLIJKE CONFEDERATIES: DE FEDERATIONS OF HUMAN ORIGINE 
Als jij een object ziet, waar mensen inzitten of die zwaaien naar jou, of je ziet het object 
gewoon verschijnen en het landt, het staat ergens of het zweeft en er komen mensen uit of 
jij gaat naar hen toe, dan voel je door de waarneming voel je het bewustzijn van waar je naar 
kijkt. Dus ogenschijnlijk kijk je naar een voertuig, naar een vervoermiddel uit een andere 
wereld. Maar dat is een fysiek iets hè, maar het is wel energie, alles is energie en energie die 
wordt ook levend in jezelf, dat ga je voelen en dat verandert je volledige bewustzijn en dat is 
wat de oproep nu is, vanuit de Koninklijke Confederaties, dat zijn de Federations of Human 
origine worden ze in het Engels genoemd. Het is geen Intergalactic Confederation of Worlds 
of dat soort Dark AI-toestanden. Je hoort goed wat ik heb gezegd nu!  
 
De echte Contacten die gaan vanuit het Hart, zonder geheimhouding, zonder boodschappers, 
zonder contactpersonen, ik ben geen contactpersoon. Wij zijn het. Wij zijn contactpersonen! 
Ja… het mag duidelijk zijn hè - en ik blijf het ook zeggen- want het moet steeds weer 
opnieuw worden gelanceerd. Wij zijn samen, ieder is een contactpersoon, wij zijn dat samen 
op de Aarde. En de grote vraag, urgentie met liefde en ontzettend veel plezier is… dat wij, jij, 
wij, ruim baan gaan maken voor dat Contact, zodat wij via dat Contact op de Aarde, ook al 
weten wij dat van binnen allemaal, dat wij het Aardse bewustzijn in contact laten komen met 
een observatie, is energie uit een andere dimensie, daardoor gaan er schakelaars om van 
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binnen en gaat die geheimhouding ook op dat niveau eruit. En je zult het letterlijk zien op 
het moment dat het gebeurt en het gaat gebeuren. je zult het zien en dan pas en je weet het 
nu ook al hoor, maar ik noem het wel zo, dan pas, pas dan in een geval van een ervaring, 
wordt het ook in je eigen bewustzijn, gaat het ook echt whooo, wat een ervaring is dit! Wat is 
dit bijzonder en mooi en dan is het normaal, maar wat is het groot, wat een enorme impact 
heeft het. 
 
MEER DAN 100.000 OBJECTEN STATIONAIR AANWEZIG OP DE AARDE 
En daar zijn ze mee bezig, ze zijn nu met meer dan honderdduizend objecten stationair 
aanwezig op de Aarde, over de hele Aarde, op allemaal verschillende mogelijke plekken en 
locaties en ze verschijnen ook overal. Overal waar menselijk bewustzijn vanuit de 
binnenkant  vanuit het levensveld vanuit de liefde en kom ik weer een keer met dat woord 
het acceptatieveld, het liefdesveld. Ik ben niet iemand die graag in kringen en cirkels staat, 
omdat er vaak spirituele informatie door wordt gegeven en omdat je wordt ingelinkt heel 
vaak in de overtuigingen en mythen die er worden uitgevoerd van anderen. Maar als je 
daaruit vrij bent en je pakt elkaar bij de handen aan en je voelt of je elkaar echt accepteert -
is hard werken overigens - en dat bewustzijn, het acceptatiebewustzijn, daar ligt het grote 
verzoek op, de nadruk om dat verder te doen. Om het op te bouwen. Want ze doen dat nu 
op dit moment met objecten van ongeveer niet groter dan stevige helikopter maar er 
liggen voertuigen nu klaar van duizenden kilometers groot.  
 
Iemand: Ik merk dat het heel veel met mij doet... 
Martijn: Je vergeet iets. 
Iemand: Dat het heel veel met me doet in de zin van, komen we in een andere wetgeving, 
zitten we in een andere wetgeving. Ik voelde de afgelopen week een soort van spirituele 
stromingen, religies e.d. imprints in ons hebben achtergelaten, die kon ik heel sterk voelen. 
En die imprints, dus die inwijdingen e.d. die er allemaal jaren gedaan zijn, die ook in de 
lichamen zitten, ik ben zo bang dat we weer in een val trappen, dat ik ergen weer intrap… Als 
je zegt: ze zijn er, dan denk ik echt van, hoe dan, weet je wel!!!?  
Martijn: Waar was je nu de afgelopen jaren?  
Iemand: Hier!  
Martijn: Mooi zo, daar moet je nu zijn! 
Iemand: En ik voel hem best wel heel intens enne….  
Martijn: Zie jij, wat ik heb gedaan met jou samen? Besef je het? Gewoon eens even kijken zo. 
Wat hebben we samengedaan? Jij en ik. En jij met andere mensen. Wat is die route waar we 
nu afgelopen jaren of afgelopen paar dagen, maakt allemaal niet uit, waar we doorheen zijn 
gegaan. Waarom kan het nu wel?  
 
Iemand: Een andere wetgeving dan nu, ik zie het als een geboortekanaal weet je wel, in het 
geboortekanaal blijven hangen en dan zijn we - voor mij dan - uit dat geboortekanaal heen, 
je kunt dus niet meer terug in principe, je bent erdoorheen, zo stel ik mij in beeld dan voor, 
maar weet je ‘ze zijn er’, ik zie ze niet en ik weet dat het mijn hoofd is, die gaat natuurlijk ook 
allemaal dingen erin zetten.  
Martijn: Ja maar dit is allemaal heel leuk wat je nu allemaal gaat zeggen en van dat hoofd dat 
weten we allemaal wel, daar zit alles in, dat is klaar. Het gaat erom wat ik net zei, dat is een 
besef hè, het is een beséf, want die krachten die geheimhouding willen in het veld - en denk 
er goed om, er zijn dus verschillende realiteiten die je te zien kunt krijgen, ja, en wat ik jou 
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net heb verteld hè, heel zuinig, heb je daar enige, alles in openheid hè, heb je daar iets in 
meegekregen? 
Iemand: Wat jij nou vertelde?Ja, ik heb wel die drones, die dergelijke dingen heb ik wel 
gezien, dat wel, ik zie van alles voorbijkomen, ik weet ook dat ik daar, het zal wel...dan weet 
ik niet precies wat ik … 
Martijn: Pauze. Wat gebeurt hier? Niet om jou, niet om jou, wat gebeurt hier? Dit is wat… 
waarom zitten we vandaag hier bij elkaar?  
Er wordt door de mensen die onze grootste liefdesvrienden zijn en onze familieleden, die 
echt wel met ons willen dansen en gewoon lekker aan het water met ons willen zitten en 
lekker een soepje willen eten, dat is het eerste wat zij willen, niet allemaal geavanceerde 
dingen. Eerst het leven vieren, dat is het! Wat is die ene opmerking… die in energie, niet 
naar jou, die een energie is? Wie bepaalt hier de media? Die donkere krachten, zij hebben 
totale controle daarover en wat krijg je te zien? Drones. Dus de nieuwsvergaring wordt via 
het kanaal van de geheimhouding gebracht. 
 
Als je zoveel jaren, wij, jij, maanden, of weken, of minuten, zo diep in jezelf aanwezig bent en 

dat je weet van, wij zijn niet alleen in dit universum en er klopt hier iets niet. Er klopt hier 

iets niet. Ik voel het in al mijn cellen van bewustzijn, dat er dingen niet kloppen, want alles 

wat er is… wordt op de een of andere manier weggepoetst. Hoe hebben ze het geflikt? Hoe 

doen ze het? Dan weet je dat moet OPEN, dan gaan er dus allerlei signalen over de hele 

wereld draaien, over de hele Aarde en dan komt er een soort gedachte in woorden 

uitgedrukt van: ja het zal wel! Wie zegt dat? Wat is dat? Iemand uit de zaal: de fluisteraars.  

HET VELD STEELT HET STEEDS WEG EN LAAT ONS DENKEN: HET BESTAAT LEKKER NIET 

Martijn: Mag ik het zeggen? Dat is binnenkomen en hard praten met elkaar, dat is wat er 

gebeurt, dat is geen afstemming. Als je nou afgestemd raakt, jij bent zelf een van die grote 

Confederaties, verwar jezelf dan a.u.b. niet met je persoonlijke leiding hier op Aarde, dat is 

pure nonsens. En ik weet wel dat het echt allemaal wordt ervaren, ik maak ook dingen in 

mijn leven in mijn bestaan mee, dat ik denk van... jonge, jonge, jonge, jonge, moet dat 

allemaal? Wat een gedoe allemaal zeg! Dan denk ik even aan jou en dan denk ik oh, bij mij 

gaat het een stuk beter en dan is het weer over. Het is afstemming, er is afstemming nodig. 

Hoe kun je nou als je zo diep voor deze boodschap gaat die in jou ligt, dus niet van mijn 

boodschap, Jij, jij ziet het, jij weet het, jij voelt het, je hebt alles gezien, wat er werkelijk is. Je 

weet het, en het veld steelt het gewoon weg als het ware, als zijnde van het bestaat lekker 

niet, je kan het wel weten, maar het bestaat lekker niet. Hoe kan het nou dat als daar dingen 

op de Aarde gebeuren, dat we daar niet met de aandacht naar kijken die het nodig heeft.  

ALS JE GOED VERBONDEN BENT MET JEZELF WORDT ALLES ZICHTBAAR, OOK OP TV                           

Ben je dan wel echt daadwerkelijk verbonden met je zelf en heb je dan wel in de gaten wat jij 

doet? Wat heb jij gedaan? Wat ben je de afgelopen tijd, allemaal aan het doen? Waarom 

kom je terug bij je eigen bewustzijn? Hoe komt het dat je voelt dat je bij jouw eigen Hart 

moet zijn? Hoe komt het dat je uit die 3de dimensie weg moest om in het grotere veld te 

komen van de mogelijkheden? Hoe komt het dat je contact legt met een boom op de manier 

waarin die enorme bewondering is voor wat een pracht, van wat een mooi leven dat die 

boom is hè, dát, dát gevoel.  
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Dat komt dat je verbinding hebt met jezelf en op het moment dat jij verbinding hebt met 

jezelf, dan kun je dus die vraag niet stellen van of dat gevoel hebben van ‘het zal wel’. Als je 

verbinding hebt, dan zeg je met je gevoel van ja, het gaat dus even helemaal aan de 

binnenkant van mijn eigen ogen en daarmee wordt de informatie die wordt geprobeerd 

geheim te houden in een keer overal zichtbaar. Pah pah pah pah pah pah pah… boem, ook op 

televisie, ook op alle kanalen en dat is wat wij moeten doen, Nou ja, over de militairen, over 

de AI.  Dat is wat wij moeten doen over de militairen, over de AI, binnen de militaire 

industrieën, je moet het zo (be)kijken.  

GROTE BEWUSTZIJNSMILITAIREN VANUIT HARTSGEDRAGEN ORGANISATIES 
Ik zit eventjes zo, ik schud even zo mee dat is een verwondering voor alle afwijzingen die ik, 
als ik hier zit dan boem. Gaat er gewoon dertig jaar in één tel, boem aan ervaringen wat ik 
hier op de Aarde hier heb mee mogen maken. En ze zijn allemaal even goed. Maar het is 
allemaal wel pittig ook geweest. Het mee schudden dat was voor mij en ik ga het gewoon 
zeggen. Ik heb met best wel redelijk veel mensen gesproken vanuit mijn vriendschap die ik 
ben, om Contact te leggen over dit enorme onderwerp, dat de mensheid onder surveillance 
staat van een intelligentie die niet het leven kiest van de vrijheid. En dan kijk ik b.v. naar en 
dan klik ergens op - voor 10 seconden - klik ik op: het heet Black Box dat programma, daar 
klik ik op en dan is er een gesprek tussen Flavio en voormalig ruimtevaart docent Coen 
Vermeer. En dan komt er precies in dat stukje, wordt er gesproken over UFO’S en dan wordt 
er gesproken over buiten - dat zegt meneer Vermeer - over buitenaardse 
mannetjes…Boeoeoeoeoeo…Buitenaardse mannetjes? Buitenaardse mannetjes? 
Buitenaardse mannetjes? Wat een bijzondere uitdrukking. Dat zijn helemaal geen 
buitenaardse mannetjes, dat zijn hele, diep verbonden, grote bewustzijnsmilitairen vanuit 
een Harts gedragen organisaties. Buitenaardse mannetjes, precies dat stuk.  
 
Dus ik zat zonet even te schudden, want dat wist ik enkele jaren geleden al toen ik nog niet 
sprak. En dat is niet een oordeel naar anderen want het gaat erom wat je hier met elkaar 
verenigt, acceptatie in de energie. Ik accepteer alles maar andersom was het heel lastig. Ik 
heb de D.A.I. overal ontmoet. Ik heb ze overal in de ogen gekeken. De percepties en de 
samentrekkingen. Toen ik begon te spreken binnen bepaalde netwerken en organisaties over 
dat er een intelligentie is die technologie wordt genoemd en dat ik zei: “Die telefoon die jij 
daar nou hebt, dat zijn zij (D.A.I.)”. Dan ben je gek, dan denkt een ander dat je gek bent en 
dat snap ik. Maar ze kropen aan boord van deze realiteit hier en op dit moment wat er aan 
de hand is, waar ze nu net een tel te laat in zijn, het is gebeurd zoals het moest gebeuren om 
de bevrijding in te luiden.  
 
A.I. KAN NIET DOORREIZEN EN ZICH NIET VERPLAATSEN 
En nu blijkt dat die Amerikaanse regeringen met hun technologie en al die andere 
organisaties die niet allemaal militair zijn, maar ook niet per se aan de overheid verbonden 
zitten maar voornamelijk eigenlijk privatenondernemingen zijn. Dat al die technologieën dat 
dat buitenaardse intelligentie is. En wat er nu gebeurd is, door de aanwezigheid van de 
koninklijken, van menselijke origine Confederaties die hier nu zijn in de schil van de Aarde,  
Ze gaan niet meer weg! Ze zijn er en gaan niet meer weg. HET is definitief! En het gaat 
gigantisch worden. Het is al gigantisch maar het wordt echt heel mooi, vriendschappelijk en 
hartelijk en vooral heel vreugdevol. Vreugde dat je kunt voelen whoe…wat is dit een andere 
aanwezigheid aan alles wat we ooit op de Aarde hier hebben gezien.  
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Die Kunstmatige Intelligentie die er is en dat is de Dark A.I. waar de regeringen zich bewust 
van zijn en vooral militaire takken, daar zit nu een verschuiving in. Dus ze hebben D.A.I die 
staat aan, die functioneert, maar die kan géén toegang krijgen meer tot de matrix. Dus ze 
kunnen niet doorreizen.  Je moet het even in beelden kunnen zien. Omdat de matrix is 
opengelegd en zij, de wezens van de Hartekracht waar jijZelf er één van bent - van binnenuit 
hebben gewerkt, die verbinding in de hologrammen, is er niet meer. Dus A.I. kan niet 
doorreizen. Het kan zich niet verplaatsen.  
Dus de uitvinding die er nog zou moeten komen die kan niet plaatsvinden. Dus je gaat, 
aankomende tijd gaan we echt zien dat er technologische problemen gaan komen op de 
Aarde. Dat weten ze ook. 
 
BLUE LIGHT TECHNOLOGIE IN DE TESLA AUTO’S EN OP HET TERREIN REAGEERT OP D.A.I. 
Heb je die beelden ook gezien van Tesla, die opslagplaats? Te gek! Ze denken dat al die auto’s 
aangingen en springen lampen aan en alles ging flikkeren en knipperen omdat er een drone 
overheen was gekomen van buitenaardse origine. Dat is de media die daar, de alternatieve 
media, die daar een betekenis aan geeft. Maar de D.A.I. reageert omdat die blue light 
technologie die in die auto zit en ook in de verlichting van het terrein, van binnenuit, wordt 
het netwerk van het A.I.-systeem, wordt in sectie - het wordt los van elkaar - op de Aarde 
allemaal verschillende reacties te zien op technologisch gebied die los staan van elkaar. En 
dat is één van de redenen waarom ze alle militaire basissen zijn binnengegaan. Om te zorgen 
dat doordat zij daar zijn, kan dat niet reageren op wat anders. Het is niet een interventie 
want ze doen niets. Ze doen niets er is non interventiebeleid. Vanuit de kanten van wie wij 
zijn. Zij hebben ook hetzelfde als jij, wij, acceptatiebewustzijn, maar ze zijn er en omdat hun 
bewustzijn daar is, een uitzending van een informatie van oorsprong werelden, daardoor is 
niets functioneel wat in geheimhoudingstaal is geschreven. 
 
Iemand: Is er een bepaalde aanleiding dat je een aantal bijeenkomsten terug de nadruk hebt 
gelegd op een huidige invasie en nu de nadruk legt op de shock. Niet kunnen verstaan door 
gepraat erdoor. 
Martijn: Ja daar is een reden voor. Zeker. En er is een reden voor waarom ik in eerste 
instantie het nu alleen daar over heb. Omdat ik kan dat niet voor jou bepalen. Het gaat in 
een besef. Ik kan ook niet meer zeggen dan wat ik kan zeggen omdat als ik méér ga zeggen 
gaat je eigen besefkracht daardoor ten onder. Je moet er zelf doorheen kijken. Je moet zelf 
de verbinding leggen. Je moet zelf kijken naar wat er aan de hand is op de wereld. Je moet 
zelf contact leggen. Je moet zelf goed kijken wat er gebeurt. Je moet zelf het doen. Maar de 
hoofdreden waarom ik het op deze trillings volgorde doe is omdat er hele grote manieren 
nog intact zijn om mensen af te leiden. 
 
NOODPLANNEN DOOR DE ALBRAX BESCHAVING (BINNEN DE ANNUNAKI) OP DE AARDE 
Dit is achter de schermen al een tijdje bezig. Al enkele jaren, waardoor er, en dat heb ik ook 
in Kerkenveld al een keer gezegd. Begin 2020 begonnen we met Taskforce bijeenkomsten, dat 
ik vertelde dat het contact tussen de mens van de Aarde hier, met het hart open en eigen 
bewustzijn in Contact met mensen uit andere werelden…dus de ontvangst van elkaar, het 
naar elkaar kunnen kijken wat bewustzijn overseint naar elkaar toe waardoor een 
bevoorrading plaatsvindt. Zij komen in Contact met jou, dus je geeft eigen trilling van jezelf 
weg.  
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Ze kunnen je zien, ze kunnen je voelen, live in actie en niet via een monitorisch systeem van 
een andere dimensie. Andersom ook, jij kan hun ook voelen, zien, je ervaart ze, waardoor je 
het ook in het lichaam voelt en daardoor komt dat bewustzijn ook via de observatie ook bij 
jou tot stand. En ik heb tijdens die bijeenkomsten, bij ontmoetingen, hier gaan we vrij snel 
naar een uitbreiding toe met elkaar op de Aarde maar Ik heb toen aangegeven dat er heel 
wat noodplannen zijn voor de Annunakí, waarvan de Albrax-beschaving op dit moment de 
hoogste militaire wanorde heeft over de Aarde. Als die binnenkomen dan zijn alle andere 
beschavingen, die daar in deze wereld leven en hier bezig zijn in een militaire conjunctuur, 
die zijn allemaal stil.  
Als die binnenkomen wordt het stil dan gaat iedereen aan de kant, dan lopen alle objecten 
uit de dimensies weg en komen zij binnen en dan tonen ze dus hun macht aan hun eigen 
onderdanen. En zij zijn al jarenlang zijn ze zich aan het voorbereiden op het moment dat er 
toch, volgens hen onmogelijk, een doorbraak plaatsvindt van Koninklijke, Oorspronkelijke 
Mensen, Confederaties die uit een tijdloos universum komen. Dat staat.. (?) zoals wij dat hier 
kennen. En dat zullen ze doen via de D.A.I. en om die reden hebben zij invasies programma’s 
geactiveerd. En die invasieprogramma’s die zullen worden gelanceerd aan de buitenkant. 
 
EEN TOTALE BEVRIJDING, ONTSLUITING VAN DE WERELD IS ONDERWEG 
En ik heb twee jaar geleden ook in Kerkenveld uitgesproken: “Er is iets onderweg”. Dus ik 
heb eerst gesproken over die invasie, omdat die grote interventie heet, omdat die invasie in 
het bewustzijn van de mens en dat zien we ook in de wereld om ons heen nog op een 
absurde wijze gespeeld kunnen gaan worden. En dat zijn geen doemscenario’s en dat is 
gewoon waar we nu inzitten is, in een totale bevrijding, in een ontsluiting van de wereld.     
Het menselijk leed op deze Aarde komt tot een einde. Het is dus echt dat het tot een einde 
komt. Ik ben geen goeroe, ik zeg je gewoon letterlijk wat er aan de hand is. En dat is de reden 
waarom er als er allerlei vragen worden gesteld tot aan het Witte Huis, aan allerlei militaire 
instellingen, aan de Homeland Defense Security van America, aan ruimtevaartorganisaties, 
Aan het Pentagon, dat ze letterlijk zeggen:“Er is niks aan de hand”. Wij weten niet wat die 
objecten zijn. We weten het niet. Maar er is niks aan de hand en er is geen dreiging!! Maar 
het is eigenlijk constant dezelfde boodschap terwijl tienduizenden mensen daar 
beeldmateriaal van hebben en honderdduizenden mensen dat allemaal zien.  
 
ALS WIJ DE LEUGEN DOORPRIKKEN GAAT ALLES OPEN 
Ze komen uit de zee, ze splitsen zich in 40/50 objecten. De United State Gardes die op 
televisie verschijnen in Amerika, een briefing houdt, mensen trekken de politieagenten erbij, 
de sheriffs erbij, de burgemeester is erbij. Die gewoon op televisie vertellen. En mensen 
delen in hun tijd dat ze met patrouilleboten varen en dat er vervolgens meer dan 50 objecten 
uit het water omhoog komen en zo over hun boten vliegen. Zo… hop…het land in en daar 
vervolgens opsplitsen in zo’n 4/5/600 verschillende objecten. Het is niet voor niets dat er 
wordt gezegd van, o ja het is niks! Het is niks er is niks aan de hand we weten ook niet wat 
het is, ook geen bedreiging. We weten niet wat het is maar…Ik wil niet op dat stuk maar dat 
is wat nu speelt. We moeten naar het stuk wat wij zijn en wat onze activiteit daar is, daarom 
moet gebeuren. En dat heb ik altijd gezegd toen in Kerkenveld. Denk er goed om, want op 
het moment dat wij het openleggen, dat we de leugen doorprikken, dat we ander bewustzijn 
brengen - we geloven helemaal niet - het enige wat we weten is wat mijn eigen levende Hart 
mij vertelt.  
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Natuurlijk, natuurlijk, zie ik wat er niet klopt. Ook juist in mijn eigen bestaan, ik zie dat. Ik zie 
dat ik gecommitteerd ben aan bepaalde gedachten op dat ze me misschien wel beschermen 
tegen aanvallen van anderen. Ik heb altijd gezegd:”Denk er goed om, het moment dat die 
contacten komen, dat die Koninklijke Contacten tot stand komen, dat de Mahatgroepen, de 
Verkennersgroepen uit de Oorspronkelijke Werelden, die Afgezanten hierheen hebben laten 
komen, dat zou evengoed JIJ kunnen zijn. Ik kan dat niet weten. Althans…hè! Daar moet jij 
achter komen wie en wat, hoe je je voelt, daar gaat het hier om. En ik heb altijd gezegd:” Het 
moment, dat heel dichtbij komt en zich ontknoopt, dat zich toont op de wereld, dan zullen 
ze de meest onmogelijke voor ons, onmogelijke gebeurtenissen in het, op het beeldscherm 
gaan tonen om te zorgen dat onmiddellijk de aandacht daar weer vanaf gaat en het 
bewustzijn wordt verkleind”. 
 
BEN JIJ JE BEWUST VAN DEZE ENORME BEVRIJDING? 
Wij hebben afgesproken  - en wij hebben het over groepen uit ander werelden - afgesproken 
dat we ons daar niet door laten intimideren omdat we verbonden zijn met ons hart. Dat is 
een hele grote kosmische taak. Dus ik vraag het aan jou:“Ben jij je daar- niet meer door mij- 
was jij je hiervan bewust?” Ben jij je er bewust van dat wij deze enorme bevrijding van deze 
wereld - ik heb de briefing gehad - het gaat op moment over 3 werelden waar het gelukt is, 
waar het geslaagd is. En de briefing heb ik al gehad ergens begin september, dat vertelde ik 
aan Wendy, dat ze tegen me zei dat alles was veranderd, alles was veranderd! En ze wilden 
dat voor dat het doorgezet werd, voelde ze ook en dat vond ik heel lief van ze - het zijn 
gewoon vrienden van mij, vrienden ook van jou - wilden ze dat graag eerst tegen mij zeggen. 
En dat komt omdat de plek waar ik vandaan kom heb ik ook iets te zeggen! Dus ik werd daar 
ook in betrokken en dat vond ik een heel vriendschappelijk iets. En ik overwoog om daar niet 
over te spreken omdat dat weer posities kan geven, omdat ik weet hoe het in deze wereld 
gaat. Maar ik voel me volledig mijzelf om me uit te kunnen spreken naar jou toe. Ik zeg dat 
omdat de informatie ook voor jou bestemd is. 
 
HART GROUND COMMANDERS EN VEILIGHEIDSTROEPEN VAN BINNENUIT 
En moeten wij ons ook bewust zijn dat wij ook de veiligheidstroepen zijn. We zijn dus -het 
mooie woord- Ground Commanders, we zijn Ground Commanders, Hart Ground 
Commanders, we zijn veiligheidstroepen met ons bewustzijn van binnenuit. Wij bevinden 
ons hier als mensen, via het fysieke systeem verbonden met alle input en output. Dat zijn 
allemaal verschillende trillingsvelden, allemaal trillingskanalen. Dat die gebeurtenissen die er 
gelanceerd gaan worden, dat die worden doorzien. Dat er niet reactief op wordt gereageerd. 
Bijvoorbeeld, je komt een ruimte binnen en er zijn 69 mensen allemaal aan het praten. En jij 
praat niet want je gaat zitten op jouw manier en je houdt je eigen wijsheid volledig intact. 
Dat bedoel ik. Dat is een hele grote gecoördineerde en toch spontane - op moment dat het 
gebeurt met alle spontane ‘voelingsspontaniteit’ is niet denken, dat is voelend bewustzijn, 
dat is een hele grote gecoördineerde actie, dat er spontaan geheel bewust als 
gedisciplineerd aan je eigen gevoelsveld, gezamenlijk een bewustzijnsorganisatie is. Dat 
noem ik de Koninklijke Goudhelmen. Die staan voor wat er in de wereld gebeurt en dat met 
een eigen bewustzijn verbindend, laten verdampen. Dat is de tijd waarin we zitten.  
 
Daar is mijn vraag in Havelte ook op gericht van:“Waar ben jij je bewust van?” En daar stelde 
ik de vraag ook van:“Waar ben jij je bewust van?” Het gaat om deze tijd. En je mag ook 
zeggen als je je ergens niet bewust van bent. Het gaat om het eenheidsbewustzijn. 
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LUISTEREN ACHTER DE WOORDEN, ACHTER DE GEHEIMHOUDING 
Nou ben ik alles aan het doen. Ik ben met dit bezig en ik ben met dat bezig, ik rij me suf. Naar 
die bijeenkomst en naar die bijeenkomst. En dagboeken en die film en dat gesprek en die 
ergernis en die idioot en die achterlijke die mij de deur uit probeert te sturen, en die die mij 
vals bejegent. En die persoon die mij heel lief en leuk vindt en dáar kan ik super goed mee 
opschieten…maar ik ben me totaal niet bewust van wat er allemaal gebeurt, want ik zie 
niets. Dan versla jij - aardse woorden - versla je het veld van de geheimhouding.  
 
JIJ MOET HET ZIEN WANT IN DE MEDIA IS HET TOTAAL STIL 
Je moet uit die mist. Je moet in die helderheid zijn. Je moet het zien. De briefings van de 
Second General van de White House die moet jij zien. Als dat niet waar is voor jou dan is dat 
niet waar. Maar het is opmerkelijk dat je wel naar mij luistert maar niet naar hen, boem, het 
bewustzijn open, helemaal denken en voelen, helemaal open. Alles, alles tot je nemen, 
onderzoeken. Niet een junkzaak van YouTube en al die filmpjes willen zien…nee, je 
bewustzijn openen. Goed luisteren achter de woorden, achter de geheimhouding. Erin! Kun 
je luisteren, kun je het horen. Je moet het open leggen. Dit is de taak waar het al in gebeurd 
is. We zitten nu in een andere episode. En er is alles, maar ook echt alles aan gelegen om het 
niet door te laten gaan. Dus komen ze dus nu met de verhalen dat er nucleaire en biologische 
bommen zijn verdwenen en waarschijnlijk zijn die binnengesmokkeld in Amerika. En als die 
nou precies eventjes een paar dagen voor de presidentverkiezingen afgaan dan hebben we 
straks de FIMA in dienst in plaats van de president. Worden beiden uit hun functie gehaald, 
op pauze gezet, dan komt het rampenbestrijdingsplan komt tot leven. En dan kunnen ze daar 
de hele aandacht op trekken. En dat zijn dan de nieuwe Twin-Towers van alle mensen die 
verbonden zijn met eigen bewustzijn, die zien wat er aan de hand is en dan wordt het zo in 
één keer weer gekanaliseerd.  
 
Ze kunnen nooit meer weg, nooit meer, maar dan wordt het bewustzijn er toch afgehaald 
waardoor het de doorbraak eventjes weer gaat vertragen. Dus het is echt een 
bewustzijnsstrijd. En dat is wat ik heb gezegd. Al jarenlang zeg ik - en daarom praat ik over 
die Dark AI en invasie als eerste - dat je heel goed moet beseffen dat we het niet over kennis 
hebben. Dat je moet weten wat er aan de hánd is, maar je moet hét ZIJN. Op het moment 
dat het gebeurt als de liefde er is, dan beantwoord je die liefde. Op het moment dat we in de 
wereld over de hele Aarde - in China - duizenden voertuigen zijn daar in de lucht. 
Mensenmassa’s staan buiten te filmen. Mensen uit taxi’s en het is in de media totaal stil. 
 
WIJ MOETEN DOORZETTEN EN DEZE GROTE MANNEN EN VROUWEN WELKOM HETEN 
Corona, was een inleidingsprogramma! Een multi gelaagd programma om alles, maar dan 
ook echt alles te oefenen voor een mogelijk scenario zoals dit. En je ziet dat dat dus niet 
binnenkomt. En het is aan jou de taak om te beseffen dat ze alles doen, alles, om het 
menselijk bewustzijn niet op dit onderwerp te krijgen. En ze zijn nu binnen, ze zijn nu in de 
schil van de matrix. Ze zijn er, aanwezig, dus nu moeten we het ook doorzetten. En hen van 
harte welkom heten, deze grote vrienden, deze grote mannen, deze grote vrouwen in mooie 
pakken en in mooie kleding, die heel graag willen sjoelen met je - voor het beeld hè - 
eenvoudig. Het zijn heel eenvoudige mensen met énorme kennis, enorme kennis, 
eenvoudige mensen. Dat we moeten beseffen dat jij ook echt de Ground Commander bent. 
De opperbevelhebber in je eigen hologram waarin je ook letterlijk alles blijft geven aan een 
onderwerp waarin jij voelt en jij weet hiervoor ben ik hier nu, deze tijd. En ik ga er niet vanaf. 
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En laat dat nou eens een andere richting of koers zijn dan ik, dan is dat de juiste koers. Want 
het is jouw koers. En dat zijn we aan het herstellen. We zijn hier de waterraad aan het 
herstellen op de Aarde.  
 
EEN INDRUKWEKKENDE TIJD 
Ja het is een heel indrukwekkende tijd. Je ziet een afscheid van het oude en dat gaat heel 
fors. En fijn dat je er bent. Fijn dat ik deze reis met jou mag maken. En fijn dat we die mensen 
die zo ontzettend hun best doen om in deze werkelijkheid terug te keren, om deze wereld 
naar een open society te brengen, open, geen systemen. 
Ieder mag een kans naar eigen leven leiden, ander bewustzijn, ook andere techniek op basis 
van bewustzijn. Dat we dat met elkaar mogen neerzetten en ik zal er geen doekjes om 
winden. Zo’n overgangsproces is ingrijpend. Maar het woord ingrijpend is niet dat het een 
noodlottige situatie is. Het is ingrijpend om te voelen hoe groot je bent. Het is indruk- 
wekkend om te voelen waartoe je in staat bent. Het is indrukwekkend in je hart, in je 
emotie, in je gevoel, in je gemoedskracht om te voelen dat je gewoon honderden mensen die 
je niet kent, met jouw bewustzijn, ook in je handelen, ten dienste kunt zijn. Omdat die 
mensen door iets heen gaan wat jij al iets meer kent en weet dan zij. Het is een 
indrukwekkende tijd. Het is een tijd van ontknoping, en een ontknoping, een tijd waarin wij 
nu leven waarin er zoveel macht en zoveel misbruik is en zo ontzettend veel verdriet en 
neergang van menselijk en ook ander bewustzijn. Het ontsluiten daarvan, het losgaan 
daarvan, de levensenergie terugkerend, dus totale herziening van zo’n wereld waar wij nu 
allemaal in leven, dat is een indrukwekkende tijd. En weetje, dat hoef je niet te leren. Want 
dat ben je al, dat gaat gewoon, dat gebeurt. Het gebeurt gewoon. 
 
SCHOOLVRIENDJE MET EPILEPSIE, EEN BIJZONDERE RELATIE VOOR ALLEBEI 
Ja, ik weet wel dat ik een vriendje had, vroeger op de Rijks Scholen Gemeenschap in 
Harlingen. Het was een (cynisch) een Rijks Scholen Gemeenschap. RSG. Die jongen waarover 
ik vertel, dat soort dingen die ken ik mijn hele leven al hè! En daar heb ik niet voor gekózen. 
Dat is gewoon wat er gebeurt vanuit een gevoel. Jij hebt dat ook op jouw manier. Die jongen 
had heel zwaar epilepsie. Zo’n ontzettend goede jongen maar je kon ook aan zijn gezicht zien 
dat hij echt een verstoring had in zijn brein, in zijn zenuwgestel. Hij droeg een helm op school 
vanwege het vallen en dat samen met medicatie. Maar sinds wij samen met elkaar in 
dezelfde klas zaten- hij zat altijd naast mij, of ik naast hem, wij zaten altijd naast elkaar - ik 
vond dat heel fijn met hem. Ik voelde namelijk bij hem de afwezigheid van allerlei reuring 
van gepraat en gedoe van iedereen. En dat is prima hoor maar ik heb een keus, dat iemand 
dat gewoon niet nodig heeft. Dat voel ik zo. Dus ik had een soort kwaliteit in de klas, in mijn 
beleving door met hem samen te zitten. Want zijn leven was heel anders dan van iedereen. 
Hij kon ieder moment onderuitgaan. En als dat gebeurde werd hij ook gelijk opgehaald door 
zijn vader. Want dan was hij óp, dan was hij kapot en dan moest hij de hele dag verder in bed 
liggen. Dus alles werd ook met aandacht beluisterd hè.  
 
En als we dan een muziekwerkstuk hadden, dat we naar muziek luisterden en vertelden wat 
wij beleefden, dan zat ik met hem te luisteren en te voelen. En dat was heel prettig. Maar als 
er dan ook iets was, als hij zo’n aanval kreeg, zo’n epileptische aanval, dan vlamde de hele 
klas. Alles stopte en ik vond dat zo heel iets raars om zoiets mee te maken want ja, ik zie 
gewoon dat de hele matrix hierop reageert en dat zijn dus de Aethian groepen die daar 
doorheen gaan via het bewustzijn.  
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Dat is eigenlijk expansie, als spotgroepen in het matrixveld. En ik dacht van waarom zitten 
jullie nu allemaal te kijken? Het is ook zo gek als iemand valt op straat dat iedereen ernaar 
kijkt. Ken je het? Dat je het ziet gebeuren en dat je ook weet van ik hoef niet te kijken. Dat 
hoef ik niet. Ik kan van de binnenkant kijken van daar valt iemand. Dit is de beleving hè, dan 
voel ik, dat is het leven, hij valt en ik ben erbij. Zo, kom maar lekker overeind en ik zal je 
helpen lief mens. Dat bedoel ik, dat je je bewust bént, bewust bent. Nou ja, vervolgens was 
ik altijd degene die naast hem ging zitten. Dus ook als het gebeurde als we met de tassen 
door de gangen liepen. Dan ging ik naast hem zitten. En dan zat ik naast hem en dan voelde 
ik geen bezorgdheid maar gewoon rust.  
Heel normaal. Dus niks bijzonders aan. Ik had ook niet het gevoel dat een ander het moest 
doen en ik had ook niet het gevoel van nu snel want ik mis een stuk van de les. Nee! Mijn 
moment was daar met hem samen te zijn. Ik maakte dat dus ook mee, op mijn manier. En 
toen zei hij ook dat hij dat heel erg bijzonder vond. En heel prettig vond. Hij zei:“Als ik zo’n 
aanval heb, dan is het net of jij bij mij, in mij, aanwezig bent”. Dat is wat ik bedoel met die 
vraag, dat aandachtsveld, dat liefdesveld. Je voelt, ik ben niet alleen. En dat maakte ook dat 
die aanvallen altijd vrij snel weggingen. Terwijl dat bij hem toch altijd wel een half uur 
duurde. Best lang zo intens als hij dat had. Maar als ik erbij was dan was dat met een minuut, 
anderhalve minuut voorbij. En soms kwam hij gewoon overeind en dat hij zei van hè hè, ik 
ben er weer (diepe zucht) die zit erop voor vandaag. 
 
WAAR STA JIJ? 
Dat is die invloed en die verstoringen die er zijn in het veld, die vragen aandacht en 
verzorging en daarover gaan ook deze dagen. Deze dagen zijn er ook, de beraadslagingen, 
waar ben jij je bewust van? Waar sta jij op dit moment? Niet in je persoonlijke stuk maar als 
Wezen. Als Wezen, als man, als vrouw, of als niet man en vrouw, hoe je het ook allemaal 
noemt. Waar sta jij? Wat je allemaal thuis meemaakt, weet je, ik ga jou ook niet allemaal 
vertellen wat ik momenteel thuis meemaak, of mijn was nu wel of niet op tijd is gedaan. En 
dat ik thuiskom en zeg van: “Raymond wat fijn dat je de vaatwas gedaan hebt en het is ook 
gedaan”. Of dat ik zeg van:” Goh, niet gelukt zeker hé?”. En dat ik dan krijg te horen waarom 
het niet gelukt is, defensief, brr ah…daar ga ik jou ook niet mee lastig vallen. Oeps…nou heb 
ik het toch gedaan. Vind je dat interessant: NEE! Het gaat om het niveau van hierbinnen, 
daar gaat het om. Waar ben jij bewust van als reiziger uit een andere wereld? Waar ben je je 
bewust van? Wat zie je hier gebeuren? Wat mag er nog meer benoemd worden? Wat zien 
we in de wereld gebeuren? Met wel bewustzijn kijk jij in jezelf, leesbaar, voelbaar? Ik spreek 
niet tegen jou als aardse mens en ik spreek ook niet tegen jouw aardse persoon. Ik spreek 
tegen jou als diegene, dat OudheidsWezen die hiernaartoe is gekomen -op een bepaalde 
manier bewust vrijwillig of niet- dat je voelt wat je ziet. Van dat stuk. 
 
IK BEN GEEN LERAAR OF COACH MAAR EEN MEDEPASSANT 
Iemand: in mijzelf of bij andere mensen.  
Martijn: welk deel snap je niet? 
Iemand. Nou, jij vraagt wat mijn beleving is toch? Als die er, ja… 
Martijn: Gooi maar open, niet denken, rust en lichaam ontspannen. Aanwezig zijn in je lijf, 
adem in en uit en alles los. Ik hoef niet eens een vraag te stellen. Oké er is wel iets wat er 
gezegd mag worden en moet worden. 
Iemand: Nou ja, ik heb me gisteren even op mijn manier even gefocust… 
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Martijn: Dit hè, iedereen die spreekt neemt de microfoon. En zolang ik moet blijven geven, 
blijven geven hè. Dat is het hè. Maak van mij niet de persoon die ik niet wil zijn. Wees je 
bewust ik ben niet jouw leraar, ik ben niet jouw coach, dat ik ben niet. Ik ben een 
medepassant die samen met jou een eigen innerlijk verantwoordingsgevoel, wezenlijk, van 
binnenuit terughaal. Als ik iets wil zeggen stem ik me af wat er werkelijk gezegd mag worden. 
Paf, zit ik daar, ik breng mezelf naar binnen, bekrachtig jezelf. Nog een keer, is het er wel is 
het er niet? Hey, het is er even niet, moet ik me nu stom voelen? Nee, dit is hoe we 
corrigeren en ja, er is geen ontmoeting meer om over te spreken. Zoiets. Het is geen, niet 
naar jou toe, niet naar jou toe en ook niet naar jou toe, het is voor ons allemaal, we zitten er 
allemaal in. Maar we moeten daar nu uit. 
Iemand: Nou durf ik niks meer te zeggen. 
Martijn: Dat is wat ik net zei. Er wordt een appel gedaan door jezelf om daar – even oude taal 
– om naar een hoger niveau te gaan van jezelf, naar een rijkelijke vibratie van voelen. Dus als 
je nu gaat denken dan zit je in deze bandbreedte. Gooi maar met je bewustzijn gewoon los. 
Oké, doe maar pets, boe. Soms beeld ik het uit. Op jouw manier los, open. Er hoeven geen 
dingen aan mij gevraagd te worden. Dat mag, ik geef er altijd antwoord op. Maar het is geen 
vraag en antwoord; het zijn deelsessies. Het is het schuiven van bewustzijn schoew…pff, en 
hups daar gaat hij. 
 
ONZE KONINKLIJKE BROEDERS EN ZUSTERS KENNEN PRECIES JOUW INSPANNINGEN 
Iemand: Wat ik voel is toch een stuk onzekerheid, van o, wat jij net vertelt hè, dat hebben 
dus andere mensen gedaan. Ik heb daar ook wel aan bijgedragen maar dat komt door 
anderen, niet door mij. 
Martijn: Dat hebben andere mensen gedaan…Wat is dát? 
Iemand: Dat er nu dus een doorbraak is dat er nu dus werkelijk Contact is, of kan, mogelijk is. 
Martijn: Ja, maar daarom heb ik het er ook over. Want dit is allemaal bekent. Alles wat hier 
gebeurt op de Aarde is door je Koninklijke Broeders en Zusters bekend. Zij weten precies wat 
je inspanningen zijn en waar je doorheen gaat. Zij houden niet te beschrijven veel van ieder 
mens, van jou. En wat er zo nodig is, is dat je het wel gaat zien wat je gedaan hebt en wat je 
doet. Want anders ontbreekt er iets in jezelf. 
 
Een kledingontwerper of ontwerpster die ontwerpt iets en die maakt iets, maakt iets moois 
en op een dag zie je iemand lopen in jouw kledingstuk. En dan zeg je há…wat staat je dat 
mooi! Dat is bewustzijn. Dus die vraag wordt ook uit die vertrekrichting gesteld van ben je er 
bewust van wat jouw bewustzijn is. En het kan zijn dat je misschien nog wel iets gaat 
doorprikken, oef van, ik heb toch nog wel heel veel dingen - voor ons allemaal - zitten nog 
best wel veel dingen die gerelateerd zijn aan mijn persoonlijkheid. Die sporen, er is niks met 
je persoonlijkheid. 
 
DE PERSOONLIJKHEID IN DIENST LATEN KOMEN VAN JE KOSMISCHE BEWUSTZIJN 
Dat waren de eerste 3 educatieve dagen. Stel je persoonlijkheid in dienst van je grotere 
kosmische potentieel. Dat is je Hart. En dat is een gezamenlijk iets want we zijn allemaal 
HarteWezens. Ik heb nooit zoveel liefde mogen ervaren dan dat ik ervaar met jou, met jullie. 
Het is echt fantastisch en met geen woorden uit te drukken. Maar het kan wel zijn waar je nu 
in zit, is maar een moment hè, dat je niet beseft of misschien wat moeilijker beseft dat dat 
stroperig zou kunnen lijken. Maar deze verandering, waar hij het al tijden over heeft, 
gevalideerd en ik me mee in verbinding heb gesteld, nou……’we zullen wel zien of dat zo is’. 



25 
 

Je ontkomt het niet, dat je gaat zien dat dat niet iets te maken heeft met Martijn maar dat 
het te maken heeft met dat jij jouw matrix anders hebt ingeregeld. En eigenlijk hebt 
ontregeld. En dat komt allemaal door jou. En doordat er persoonlijke belangen kunnen zijn, 
en je hebt in Havelte iets verteld over je praktijk en over samen met mensen werken, ja, en 
dat is heel mooi en ik heb dat ook heel veel jaren gedaan en ik heb dat met heel veel plezier 
gedaan en ik zou het nog wel 500 miljoen jaar willen doen, maar niet hier. En het zou kunnen 
zijn dat daardoor er nog een ander deel van je bewustzijn ook gaat draaien waardoor je van 
het spoor iets afgaat of zelfs helemaal af te raken van de essentie van wat je nu echt aan het 
doen bent. En de essentie wat wij hier doen is bewustzijn bevrijden.  
Je eigen bewustzijn bevrijden, doorgronden vanuit je eigen inzicht wat bewustzijn is, wat 
bewustzijn doet en hier waar je het laat in laat stromen en vibreren en wat daarvan de 
effecten zijn. En de effecten die hier in deze wereld nodig zijn, die betreffen ook ons, is dat 
we in de vrijheid terugkomen. 
Ben jij vrij? Voel jij je vrij? 
Iemand: Nee niet helemaal. 
Martijn: Dan moet je het ook niet doen. Het zit zo dichtbij. Het gaat niet om iets anders. Het 
komt van binnen wat er nog aan intelligentie van die donkere groepen in je aanwezig is. Mag 
ik het gewoon letterlijk zo zeggen, want daar kunnen we niet om heen. Er zijn parasieten, er 
zijn intelligentievelden in ons, die ons dingen laten denken en dingen doen die we werkelijk 
niet zijn. 
 
INNERLIJK GEBED OM DE RUIMTE EN JOU TE VOELEN 
Die dag in Havelte, 6.45 uur was ik daar in die ruimte en ik weet waar die ruimtes allemaal 
ook voor gebruikt worden en nou dat is allemaal goed, Ik pikte de velden op van wat daar 
allemaal aan andere energieën ook in dimensie zijn. Ik was daar tussen 6.40 uur en 6.45 uur 
en ging ik daar, hier, voor mijn eigen liefde voor de ruimte en ben gewoon languit gaan liggen 
op de grond. Dat is voor mij een innerlijk gebed. Ik onderwerp me aan niets, ik ben puur, ik 
ben bewustzijn. Maar Ik ga liggen op de grond, bewust om mijn lijf te ontspannen, dus ook 
mijn bewustzijn in mijn lijf volledig te geven aan die ruimte. Dat kun je met bewustzijn doen 
maar ik doe het ook fysiek. Om te vibreren, ook in materie te vibreren, wat een boodschap is 
waarom ik hier ben. Wat de boodschap is waarom jij er bent. Wie er ook komt, dat ieder 
mens die er is mijn kompaan is en ik kompaan ben van de ander. Dat alle mensen die daar 
zijn, allemaal bewust móeten zijn, dat de andere donkere ET-krachten, donkere energie, die 
de vrijheid ombuigen naar systemen op alle mogelijke manieren ons tegen elkaar op te 
zetten. Of…als dat niet gebeurt ons op te zetten tegen onszelf, door onjuiste gedachten te 
hebben. Gedachten die niet bij ons horen, die niet voortkomen uit ons eigen hart. 
En dan ga ik languit liggen dan voel ik en de tranen lopen over mijn wangen, dan voel ik mijn 
liefde voor die ruimte en voor jou en voor al die andere mensen en al die mensen die die 
mensen weer kennen,en al die mensen die die mensen weer kennen. Ik voel dat ik er ben en 
ik ben me bewust van de diepste kracht - ik noem het nu even kwaliteit, niet het juiste woord 
maar ik gebruik het bewust - de diepste kwaliteit van ieder Wezen en dat iedere kwaliteit, de 
diepste kwaliteit van ieder Wezen elkaar ontmoeten. Dat doe ik dan. Op één op andere 
manier is dat een soort overdracht, uitleg, delen van wat ik doe. Om in momenten waar ook 
veel wordt gevraagd, van mezelf en van jou en elkaar, met elkaar, dat ik gewoon vrij ben van 
elke mogelijke vorm van het kunnen kwijtraken van het besef dat wat er gebeurt en open 
gaat, direct met mij verbonden is.  
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En scheppende Wezens, mensen die uit het Land van Ooit komen en die duidelijk de echo in 
zichzelf dragen, de wereld die totaal geen gedachten heeft zoals de Aarde. Waar bewustzijn 
een ZIJN bewustzijn is. 
 
VERANDERINGEN IN DE WERELD DOOR JOUW BEWUSTZIJN VAN LIEFDE EN ECHTHEID 
Die Wezens die nu hier zijn die hebben die koppeling nodig. Die energiekoppeling nodig om 
te zien, te voelen, dat wat er gebeurt te maken heeft met hun inspanning, met hun liefde, 
want anders kan het namelijk een proces worden van buitenaf. Dat je ziet dat dingen om je 
heen gebeuren waar jij toevallig ook bij bent. Dat je ziet dat het mensen beter gaat dat 
mensen blijer zijn. Dat mensen die bij dagen bij jou komen - je hebt mensen die mooie 
knutsel- en creatieworkshops bijwonen en mooie dingen maken.  
Het zou kunnen zijn dat je gaat denken volgens de definities van deze wereld, maar wat fijn 
dat ze dat kunnen doen, dat ze weer tot zichzelf komen. En dat je jezelf daar tussenin als 
schakel niet voelt. De verbinding is namelijk jouw bewustzijn... Dus dat de verandering in de 
wereld eindelijk plaatsvindt, eindelijk plaatsvindt. Eindelijk zijn we met elkaar zover. Maar 
dat die verbinding die het werkelijk is de verandering kan plaatsvinden van jouw inspanning 
en jouw liefde en jouw echtheid. En al die donkere krachten die er proberen doorheen te 
lopen, dat je stuk voor stuk ziet ook in je eigen gedachten, in je eigen handelen, in je eigen 
weerstanden, in je poging om andere mensen beter te maken, ze beter bewust te maken van 
zichzelf. Dat je daar allemaal bewúst van bent. Scheppende Wezens uit het Land van Ooit. 
Dat is een zalving voor hun innerlijke hart. Het is heel mooi om te zien dat als je iets geeft, in 
zo’n wereld als hier, dat zich dat ook laat zien. En als dat dan onzichtbaar wordt gehouden, 
door op en bepaalde manieren, dat je elkaar daarover wakker maakt van. Ben jij je daar nou 
bewust van wat je hebt gedaan? 
 
Weet je nog wat je de afgelopen jaren allemaal hebt gedaan? (naam) Weet je het nog? 
Iemand: Ja dat wel. 
(Iemand anders pakt de microfoon en Martijn reageert) 
Martijn: Mag ik iets zeggen? In Havelte sprak jij en nou doe jij het ook. Dit is een repeat dat 
gaan we niet doen. Ik ga het niet doen. Dit zijn repeats in de Matrix. Dus wat jij moet doen 
komt puur uit jezelf. Alleen jij wordt nu getimed. 
Iemand: Oké, ik had hem door. 
Martijn: Nee, stop stop. Nee, je hebt hem niet door gehad. Als je hem door had, had je het 
niet gedaan. Check. 
Dit is dus waar we naar toe moeten. We moeten het zien. En kun je het allemaal doen in 
liefde? Ja! Hiermee doorbreek je en stop je matrixprocessen. Zal ik jou dat vertellen, ik wist 
dat je zou komen. Zo voorspelbaar is de matrix. En dat is niet denken. Je moet het doorzien 
En dat moeten we dus niet doen. In deze tijd moeten we uniekheid voorrang geven en 
uniekheid is voelen wat je voelt. Als je nerveus wordt en je ziek voelt van dat je voelt: 
WHO…hier, hier, hier staat het vuur te branden aan de binnenkant. Ik weet niet precies wat 
maar ik voel het wel. Vind je het oké als ik het zeg? Als je het niet oké vindt zeg ik het toch. 
Wie het niet oké vindt die gaat straks gewoon naar huis. Maar dit soort dingen die moeten 
gewoon gebeuren. Dat zijn de dingen die wij moeten zien want daarmee doorbréek je de 
processen. En ik heb bewust jarenlang samen met jou en anderen mensen bewust cyclussen 
(cycli) gedraaid om dingen zichtbaar te maken. Want er is heel wat verbroken zonder het te 
hoeven benoemen zeg maar. Maar we zien ook allemaal - ik kan dat op mijn manier zien - ik 
kan zien dat ieder mens zich hier bewust is van dat het anders moet. Dat kan ik zien.  
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En als we dat niet veranderen dan krijg je - open leggen - dan krijg je ook dat er kritieke en 
bekritiserende energieën over en weer ontstaan. En dat is ook al een tijd aan de gang, maar 
het is niet mijn taak - ik vertraag niet - het is niet mijn taak. Het is de taak van ieder zelf. En 
daarom moet je zien wat je doet. Hoe komt het dat altijd dezelfde mensen de microfoon 
pakken? Ik pak hem gewoon zo uit het systeem. Waar zijn die mensen die die microfoon niet 
pakken? Moeten die mensen zich nu verplicht voelen om die microfoon te pakken? Die kun 
je ook nog krijgen hè, van ja maar hè…ben ik nu een keer aan de beurt. Is het dan nog vanuit 
vrijheid? Wat is vrijheid? 
Goed voelen met jezelf, jouw wijsheid, jouw liefde die er is. Je hoeft niet alles precies met 
woorden te zeggen. Het is ook gewoon puur je aanwezigheid.  
 
WIJ SLAAN DE NIET-LINEAIRE EVOLUTIE OVER 
Kun je weer het een beetje weer terug halen? Is het weer, is hét er? Ben jij er? Ten opzichte 
van wat je net hebt gezegd van de dingen die er in de wereld gebeuren, heb ik daar mee te 
maken?  
Iemand: deels. 
Zou het helpen als ik beeldmateriaal ga laten zien dat ze er zijn? 
Iemand: Nee want ze zijn er toch al. 
Martijn: Dit is voor mij niet het juiste antwoord. Voor mij is dat een aangeleerd antwoord. 
Dat is wat ik bedoel. Jij moet gewoon naar jezelf. Als iemand het mij vraagt dan zeg ik van:” 
Ja, kom maar op”. Snap je het… hè? Voel, voel wat er speelt. En niet om afhankelijk te zijn 
van een beeld. Maar voel wat er is - ik zal het straks even laten zien - en daar lopen we 
doorheen en daar kunnen we heen lopen en dan zeggen maar dat hoeft niet, je weet al dat 
ze er zijn. Ik loop naar ze toe. Samen met jou hoop ik of jij met mij, samen met elkaar of jij 
gaat en ik kijk op afstand en je stapt in en komt nooit meer terug. Zo dit is de waarheid, dit is 
wat er gebeurt. En dat er niet over gesproken wordt in al die regeringen en dat de media 
onder controle staat is, omdat we in een enórme ontsluiting zitten van de oude matrix, het 
lijden van de hele hologrammen in mijn leven: HET GAAT OPEN! Het gaat eruit, het 
verdwijnt, het stopt en de wereld komt vrij. En daar heb ik in Zwaanshoek wel eens een keer 
iets over gesproken. Over kwantumevolutie dat zijn allemaal mogelijkheden. Dat deze wereld  
die wij hier zien in een niet-lineaire revolutie komt, maar dat we deze hele evolutie 
overslaan. En dat kan op verschillende niveaus zijn en dat kan op verschillende niveaus zich 
afspelen maar dat heeft niets te maken met je Oorsprong. Goed los van elkaar zien.  
 
Nou wie wil de microfoon: Niemand? 
Iemand: Ik wil hier wel zeggen dat ik aanwezig ben zover als ik kan zien/zijn. En dat ik ook 
niet aan twijfel dat ze binnen zijn, ook al heb ik ze niet gezien en ik ga er ook naar toe als ik ze 
zie. Ik zie ook wel dat er om mij heen - ook al ben je aanwezig - dat je toch op allerlei 
manieren uitgelokt wordt om eruit te stappen. Door vrienden, die je dan misschien vrienden 
noemt, zich althans vrienden noemen, om die daar, omdat je dan op één of andere manier 
voelt dat je daarmee verbonden bent en dus net niet doet wat je eigenlijk zou moeten doen. 
Dus die vrienden die zijn dan de misleiding. Datzelfde zie ik dan ook in een mogelijkheid - ik 
wil niet zeggen dat het zo is - in groepen. In grote of kleine groepen. Door jezelf aan te 
passen aan die groep ben je dus niet wie je zou kunnen zijn. En dat vind ik een uh…ja…en dat 
zijn dingen die gewoon gezegd zouden kunnen moeten worden. Die er eigenlijk moeten zijn. 
Dat je die er zelf inbrengt en wat ik zei: maximaal altijd en altijd aanwezig. 
Martijn: mag ik je nog iets vragen? Heb je het nu over jezelf of over anderen? 
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Iemand: ik heb het over mezelf. 
Martijn: Wat voor ons allemaal heel goed is - voor het onderzoek hè - om te spreken uit de 
ik-vorm. 
Iemand: dat is wat ik zie. 
Martijn: Dat ik nog kan worden afgeleid. Dat ik mezelf bekrachtig. Het is heel erg belangrijk 
dat ik vanuit de ‘ik-kracht’ spreek, niet als persoon maar vanuit het Wezen. Als jij dat doet 
dan horen wij ook iets anders, want dan komt die boodschap vanuit die ik, vanuit jouw 
kracht, komt in de presentatie ook heel helder naar boven ook in mijzelf. Want als ik met jou 
meeluister dan zou mijn verstand kunnen denken dat je het hebt over de rest van de groep 
maar niet over mij.  
Maar als jij spreekt vanuit ‘ik’ en ik luister ernaar, dan kan ik hem ook in mijzelf voelen. Dat 
zijn allemaal hele kleine stukken die in groepshypnose zeer sterk functioneel zijn. En daar 
moeten we af. 
Mooi dat die vrienden… ja. Ben jij vrienden kwijt, zijn er vriendschappen veranderd?  
Iemand: Nee, ik heb altijd heel weinig vrienden gehad maar dan zie ik ook vrienden in de 
vorm van collega’s en zo. Op mijn werk en mijn collega zat erbij en ik had een leuk contact 
met iemand die ik kende. En dan hadden we het over dit soort onderwerpen en dan zeiden 
we, even later zei die collega van: “Ja dat ging nergens over hè!” Ik zei:“Voor jou ging het 
nergens over maar voor mij wel”. Ik zeg het maar zo. Dat zijn toch manieren om jou eruit 
proberen te trekken, dat voel ik dan zo. Maar dat is ingebeeld. 
 
Muziek Muziek: To a Future with an End van Rob Simonson  
https://www.youtube.com/watch?v=TuHwyRyTqEI 
 
BEWUSTZIJNSWETENSCHAP VAN DE ALLERHOOGSTE PLANK 
Gooi je bewustzijn open, niet aan de Aarde gerelateerd. Je eigen bewustzijn, open. Hoe ziet 
je wereld eruit?  Wat voel je in jezelf? Wat kom je in deze wereld brengen, niet in een vorm, 
wellicht ook in een vorm, wat voel je? Dit gaat ver, ver, ver, ver verwijderd van gedachten. Dit 
zijn gevoelens, bewustzijnsgevoelens van waaruit er ook kan worden gedacht. Dat is waarom 
we vandaag bij elkaar zijn. Dat is het beraad erover en we zitten er middenin. En ik weet 
gewoon één ding heel duidelijk, dat is waar we het over hebben met elkaar, dat gaat de hele 
wereld - dus mensen die het nu niet zien, niet weten dat we aanwezig zijn, helemaal 
begrijpelijk - maar iedereen gaat het zien. Iedereen zal het zien, niemand uitgesloten. We 
leven allemaal in deze tijd en iedereen zal het zien dat we niet alleen zijn. En de mensen 
zullen ook zien dat we niet bezocht worden door extraterrestrials (buitenaardsen) die de 
Aarde bezoeken zoals het wordt gedacht in het reguliere systeem. Zouden er ook 
buitenaardse Wezens zijn die de Aarde bezoeken? Nee, iedereen zal zien dat deze wereld een 
ontwerp is, een ontwikkelde realiteit. En iedereen zal zien dat we hier zijn om te bouwen, om 
te scheppen, om de liefde te brengen en iedereen zal zien dat er alles aan is gedaan omdat te 
proberen te voorkomen. En ieder mens zal op deze Aarde zien dat hij/zij hier niet vandaan 
komt. Ook de mensen die hier niet mee bezig zijn. Ook de mensen die hier weerstand op 
hebben omdat het meer een spiritueel verhaal is geworden…UFO-groepen, spiritualiteit. 
Maar het blijkt bewustzijnswetenschap van de allerhoogste plank te zijn. En iedereen zal het 
zien. En wij leven in deze tijd. Dus breng jezelf in. Zet jezelf aan, breng het in. Wie ben ik? 
Wat voel ik? 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=TuHwyRyTqEI
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WERELDKENNIS VAN DE WERELD UIT DE WERELD WAAR JE VANDAAN KOMT 
Van ondergeschiktheid naar gelijkwaardigheid. Kijk daar ook naar dat je jezelf omhoog 
optilt. Zoals je hier in de groep zit, dat je voelt dat je misschien op een bepaalde manier 
minder bent, of dat je je in slaap gekakt voelt of dat je het even niet weet…hoofd omhoog! 
Omhoog, hup. Schouder aan schouder. Als jij het even niet weet dan bén ik er voor jou: dat 
gevoel. Als ik het even niet weet, ik ben er toch wel, ben jij er ook voor mij. 
We zijn er voor elkaar, met elkaar samen. En zo komt er allemaal kosmische Oorspronkelijke 
kennis, wat eigenlijk geen kosmische kennis is, maar dat is eigenlijk wereldkennis van de 
wereld waar je vandaan komt, de organische kennis, komt allemaal bij elkaar. Wij dragen 
dat bewustzijn. Wij zijn die informatie. We brengen het hier gewoon tot leven.  
 
ER WORDT EEN VERDEDIGINGSMECHANISME AANGEZET 
Iemand: Martijn welke tekst is dit? Denk jij dat iedereen beseft wie hij is, waar hij/zij vandaan 
komt. Wat er gaande is? 
Martijn: Ja, iedereen mag nu naar háár kijken, niet naar mij. Daar zit degene die het vraagt. 
Kijk maar naar haar. Hè hè, dat is lekker. Ik hoor je vraag en het is een hele goede 
energievraag maar totaal niet relevant. Maar het is niet zo, want jij stelt hem niet voor niets. 
Maar dat zijn de Dark-ET’S. Ik zeg dat hier eerlijk. Ons bewustzijn stelt die vragen niet! We 
zijn er, we gaan ervoor, we zijn het. En daardóor ontvouwt het zich, gaan al die lijnen 
helemaal open. Op het moment dat ik daar antwoord op ga geven wordt het geframed. Dan 
wordt mijn informatie, die van mij is, in jou gepompt. Het gebeurt nu! Dat is het enige wat 
we kunnen zeggen. Het gebeurt nu en jij kunt toetsen door je ermee te verbinden. Je kunt 
het zien, je kunt het voelen. Je kunt in het vliegtuig stappen. Je kunt naar verschillende 
plekken in de wereld gaan waar het zich contant non stop afspeelt. Non stop, al vanaf de 
tweede week van oktober. Overal. 
Iemand: het was ook niet zozeer van wanneer begint het als wel… 
Martijn: Dit wat je nu doet, dat is het niet. Kom op, dit is het niet. Dat wat er gebeurd is - ik 
zeg niet dat jij dat nu dat nu - dat zijn de energieën. Er wordt een verdedigingsmechanisme 
aangezet. En dat betekent dat er iets is dat denkt zich te moeten verdedigen maar dat ben jij 
helemaal niet zelf. Want de vraag is luid en duidelijk. We begrijpen allemaal hoe waardevol 
hij ook is. Maar hij moet eraf. Want het gaat open, het is open en het gebeurt al. 
Iemand: Voor mij was de grootste daad van mijzelf over die? (niet verstaan) beken jezelf aan 
jezelf en daarna was het niet meer hetzelfde. Het is een? (niet verstaan ergens) Voor mij was 
het fundamenteel van belang, ik, dat ik mijzelf aan mijzelf beken. Dat lijkt misschien abstract 
maar dat is het fundamenteel niet. En daarmee kan ik ook de klappen die uitgedeeld worden 
in het Darke, de Aethians en wat allemaal genoemd is vandaag daar kan ik hem mee 
aanvliegen. Ik zeg niet dat het me altijd lukt maar daar heb ik wel een goed fundament in. 
Dat ligt ook dichtbij en dan kom ik… 
Martijn: Kun jij met jouw bewustzijn op dit moment Contact maken met die mooie mensen 
die hier zijn, die hier in deze dimensie nu zijn? Waarover zoveel ontkenning is, maar ze zijn er 
dus, volledig! Kun jij voelen dat ze naar deze bijeenkomst kijken, kun je ook voelen op wat 
voor manier dan ook, dat zij heel lief zijn. 
Iemand: Ja, ik heb daar een andere taal voor. Ik zeg parels. 
Martijn: Ja, ja… 
Iemand: Ik hoor een maartje. 
Martijn: Zo ben ik hier gekomen. Maar uh…(gelach) wil je nog iets inbrengen verder? 
Iemand: Ik dacht dat jij nog iets wilde doen. 
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Martijn: Nee, ik niet. 
 
Deel 2  

HET OPZETTEN VAN HET STARFORCE PROJECT 

We gaan een project opzetten hier op Aarde en dat heet Project StarForce. En dat is een 

project om rechtsreeks te interacteren met de reeds aanwezige mensen van elders. Dat is 

ook een internationaal project, planetair, want iedereen…. het is geen echt project van mij, 

het is een project wat de Aarde doet. In woorden: het is een BESEF eigenlijk. (ik heb dat toen 

hier een keer opgeschreven) Het is een TOESTAND van ZIJN. Die toestand van zijn, die heb ik 

beschreven met woorden maar is het natuurlijk niet. Het is een bewustzijnstoestand. Een 

toestand van zijn is, je maakt dus contact met jezelf, je bekrachtigt jezelf op jouw manier. Het 

samen met elkaar bewegen, verbinding leggen en vanuit dat stuk breng je een groet aan hen. 

Een vriendschapsgroet. Je bewustzijnstoestand is uitnodigend en begroetend. Je wacht niet 

af tot dat er een signaal vanuit de andere kant komt, maar je benadert hen met je 

bewustzijn. In dat besef, in de toestand waarin je verkeert in jezelf, dus eigen voelend 

denken, heb je erkenning, een besef dat ze er zijn. Dus je valideert niet met je gedachten, 

maar je erkent, je voelt…erkent in het veld dat ze er zijn. Dan hebben we het veld open 

gelegd. En daar mag je ook bij beseffen dat dit moment waarin we verkeren een compleet 

nieuwe vibratie van realiteit is. De wereld is niet meer anders, bij Open Contact tussen jou en 

mensen van een andere wereld, andere werelden. Het leven is niet meer hetzelfde. En dat 

wordt ook hoog tijd hier! Dan is de bewustzijnsgemoed waarin je verkeert, met hen samen-

zijn op welke manier dan ook, het met hun samen zijn, in openheid, gemoed hè, bereidwillig, 

dat dat een hele natuurlijke toestand is. Dat daar niks bijzonders aan is. Het is heel 

natuurlijk. Dan is het bewustzijn waarin je ook aanwezig bent, dat dingen waar zij mee bezig 

zijn, hun activiteiten - noem het zo maar - dat die kunnen worden geaccepteerd in hoe zij 

dingen doen. Daarmee vervalt alles wat zij moeten doen, dat jij het had gehoopt of wilt, 

vervalt daarmee. Zij doen dat altijd zo, heel lang.  

SNEL SCHAKELEN VAN EEN HELE BLIJE ENERGIE NAAR MILITAIRE PRECISIE                                                                                                                     

Dus bereid zijn om hun manier van interacteren te begrijpen. Ik zeg dit om de volgende 

reden: omdat zij - omdat wij hier nu zijn, zoals het nu werkt, vanuit hier - zij zijn heel, 

ontzettend blij, zij hebben een hele blije energie die wij hier op de Aarde nog nagenoeg niet 

kennen. Een blijheid om er te zijn om jou te zien en hun blijheid om over bepaalde zaken te 

spreken, die is eigenlijk groter dan de waarde waarover ze spreken. Dus je wordt ook 

opgetakeld eigenlijk in de blijdschap van hun gemoedstoestand. Ze hebben zo’n enorme 

blijdschap. De reden waarom ik dat vertel is dat dat heel groot is en omdat ze ook heel, 

compleet onverwacht, zonder iets ertussen, er zit niks tussen, naar een militaire precisie met 

hun bewustzijn schakelen. Ik noem het echt even militaire precisie omdat het gebeurt vanuit 

die vreugde, het gebeurt vanuit de liefde. Maar hun bewustzijn is zo snel voor het aardse 

stuk, het is eigenlijk ook tijdloos. Wij zijn dat dus zelf. Want eigenlijk doe je dat nu innerlijk in 

jezelf ook. Als je niet corrigeert aan de buitenkant en je kijkt hoe je door je leven loopt, hoe 

je jezelf voelt, dan doe je dat ook.  
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Dan zit je in het één, in een enorm fijn gevoel en kun je daar heel ruim in zitten en een 

tiende van een seconde erna kun je heel scherp je bewustzijn ergens doorheen zetten, wat 

een heel ander onderwerp is, maar wat er wel mee te maken heeft. Als dat in jezelf gebeurt 

is dat heel normaal, maar als zij dat doen is dat ook normaal, maar dan is dat een bijzondere 

gebeurtenis. En dat kan voor het systeem, het zenuwgestel hier, kan dat een bepaalde 

betekenis hebben. Vandaar dat ik zeg: bereid hè, je gemoedstoestand, bereid, om hun 

manier van navigeren te aanvaarden, te accepteren. Dat niet vreemd vinden. Want zij 

adapteren al zoveel, ze passen al zoveel aan om hen manier van bewustzijn, hun denken, hun 

voelen, uitgedrukt in handelingen om dat enigszins op de aardse, wat normaal gevonden 

wordt, af te stemmen. Eigenlijk zeg ik hier expliciet dat ze abnormaal zijn. Maar vanuit hier 

bekeken is dat ook zo want wij leven hier in de derde dimensie. Wij leven hier in een 

gedachte, in een gevoel opeenvolgend op elkaar. En dat is daar niet zo. 

80 GESPREKKEN TEGELIJKERTIJD VOEREN OP EEN ÉÉN EENSPORIG GESPREK                         

Dus je voert 80 gesprekken tegelijkertijd, door elkaar heen. Dus het zijn 80 verschillende 

gesprekken op een éénsporig gesprek. 80 gesprekken zijn er. En dan is het ook nog zo dat het 

door elkaar heen loopt. En dan is het ook nog zo, dat het de informatie van elk spoor zich ook 

nog vermengt met het spoor van het andere verhaal. Dus ze hebben een enorm mooi, dit is 

dus het organische deel. Je kunt dit alleen begrijpen als je organisch bent. Je kunt alleen 

communiceren met hen als je organisch bent. Dit noemen wij het onlogische communicatie-

veld. En wanneer ben je organisch? Dat is eigenlijk dit gemoedstoestandsveld, als je in een 

acceptatie zit en het aanvaart en jezelf ook voelt. En waarom vertel ik dat? Een andere 

bewustzijnsgemoedskracht waarin we in verkeren is: (ik zie het hier staan en dan komt het 

toch, dat is niet statisch, maar het is een gevoel wat ik heb uitgeschreven. ‘Het is een 

bewustzijnstoestand waarin je je bewust bent dat het Contact tussen jou en hen - welke 

manier dat ook is - volwaardig is en gelijk is aan elkaar. Ook als het niet wordt begrepen’. 

Want bij de eerste Contacten zullen zij op een manier zoveel mogelijk spreken en uitwisselen 

volgens de driedimensionale rekensystemen. Dus het denken van wat en ook het voelen van 

wat volgbaar is voor je bewustzijn. Dat wordt op een gegeven moment opgeschaald. Wordt 

er met iedere mens, per persoon, rekening gehouden. 

Ja en dat bewustzijn ook, gemoed, dat je voelt en wéét, met de uniekheid die jij bént… ik zie 

daar een maisveld wat weggehaald is, gerooid, gedorst, verwijderd. En als je daardoorheen 

loopt, je loopt daar naartoe en loopt daar dus doorheen en je kijkt naar al die steeltjes op de 

grond die daar nog zitten, dan kun je daar allerlei gemoedstoestanden bij ervaren. Een gewas 

wat uit de grond is gekomen, wat gebloeid heeft, wat mooi is om naar te kijken, wat mooi is 

om te ervaren. En als je het weglaat en het restant zit er nog wel, je loopt er alleen doorheen  

en het leven wat daar was is eigenlijk weg, maar de restanten zijn er nog wel maar het kan 

een depressief gevoel geven, of een soort eenzaam gevoel geven, of een nutteloos gevoel. 

Maar hoe het ook is, het is wel heel goed en oké dat zelf te kunnen ervaren. En in wat voor 

zones je ook terecht komt in de communicaties, dat je gemoedskracht van jezelf, je 

gemoedsbewustzijn, je gemoed, dat je beseft dat hoe en wat er ook gebeurt je een 

Ambassadeur bent en niet een Aardse verkenner. Dit zijn allemaal woorden, het zijn allemaal 

gemoedstoestanden die eigenlijk het openleggen van het Contact is, het gaat om dat stuk. 
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Raymond die vroeg ook aan mij van: “Als het allemaal zo makkelijk zou zijn”…hij zei dat: “Als 

het allemaal zo gemakkelijk zou zijn, zou het Contact al lang open zijn met iedereen.” Ik zei: 

“Misschien is het wel heel makkelijk maar…” Hij zei: “Maar je moet natuurlijk wel de goede 

dingen denken”. ” Voor mij gaat het niet over liefde”. Zegt hij: “Het gaat bij mij dat ik het 

denk. Dat ik die dingen denk, dat ik die dingen voel en niet door een ander.” 

ER IS EEN FREQUENTIEVERANDERING NODIG VAN HOE DE INFORMATIE BEWEEGT              

En toen vertelde ik hem dus dit, ik lees het net en zag het vanochtend weer staan. Daar heb 

ik het dus vanochtend met hem over gehad. En waar we het net over hebben gehad en hij 

vraagt: “Wat is er nodig om dat Contact te laten ontstaan.” Nou, zij bestaan uit een 

bewustzijn, een taalfrequentie die voorheen niet kon bestaan, kon trillen in de matrix. Dus 

wat deden zij, zij brachten zichzelf zo in dat het net zichtbaar was. Net wel, net niet, 

waardoor het ook niet echt fysieke mensen leken en mensen ook dachten dat dat 

Opgestegen Meesters waren die transparant waren, maar het zijn gewoon fysieke wezens. En 

wat er nodig is, is dat je zaken beseft. En toen heb ik hem dat zo voorgelegd en toen stonden 

we daar ’s avonds bij die Waddenzee. Hij had een capuchon over het hoofd want het waaide 

natuurlijk en toen zegt hij nog: “Het is misschien niet de goede plek want het waait hier 

altijd” en dat was meer een persoonlijke kwestie. Maar toen zei hij: “Best wel lastig om dit te 

beseffen.” En precies dat is het, als je het gaat denken is het een hele opdracht. Maar als je 

deze gevoelens, deze toestanden van ZIJN, als je die doorziet, voelt, ervaart, dan is het heel 

eenvoudig. Het heeft met enorme hartelijkheid te maken. En toen zegt hij: “Ja, ik ben heel 

blij dat dit toen gebeurd is.” Heel mooi! Toen zegt hij: “Als ik nou hier sta pap, om heel eerlijk 

te zijn, ik wil eigenlijk maar één ding en dat is gewoon het Contact.” Kom op! Ik zeg: “Nou op 

één of andere manier, vraagt het veld, het leven, vraagt een wijziging. En er is nodig een 

frequentieverandering van hoe de informatie beweegt, trilt.” Ik zei: “Dat is wat wij doen.” Wij 

brengen door ons zelf te zijn, brengen wij verandering in het veld. En doordat wij dat veld 

open leggen kunnen ze bij je verschijnen”. En dat is eigenlijk wat ik hier nu beschrijf.  

Voor mij is deze dag niet specifiek bedoeld om het over Contact leggen alleen maar (te 
hebben) hoor. Dat kan er natuurlijk zo uit ontstaan. Maar ja, als je het vanuit een aantal 
religieuze en ouderwetse manieren bekijkt en er wordt tegen jou gezegd: “Zou jij Jezus 
Christus willen ontmoeten?” Dat zijn de berekende, Archontische taalvelden -  hoe rot het 
ook is voor heel veel mensen - dan zeggen de mensen: “Ja natuurlijk, maar ja, daar voor 
moet ik misschien eerst het boetekleed aantrekken”.  
Iemand: maar is het dan ook andere donkere zeg maar… 
M. Hoe vind je dit als je beseft dat je hem weer niet hebt gepakt? 
Iemand: Ja, stom. 
M. Maar hoe voelt dat dan? Wat is stom? Hoe voelt dat? Wat voel je dan? Het is een feestje 
hoor, vandaag. 
Iemand: Ja, ik weet niet hoor. Hoe voelt dat, dat ik , nog niet helemaal bewust hier aanwezig 
ben. Ik weet het niet. 
M. Ik weet het ook niet maar ik kan in “t algemeen wel zeggen, als je geen bewustzijn hebt 
maar je hebt impulsen of wat die impuls ook is - het is geen afkeuring of goedkeuring naar 
onszelf hè! 
Als wij veldbewakers zijn of veldscheppers - en dat is wie we zijn - wij zijn Liefdeswezens, wij 
Scheppen dus iets anders. Dan is dat impulsgebeuren eigenlijk niet meer nodig zeg maar. 
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I: oké. 
 

REAGEREN EN HANDELEN VANUIT EEN IMPULS                                                                                  

I: Hallo allemaal. Impuls noem je nu hé. Ik heb dat altijd uitgelegd als dat dat iets is wat van 

binnenuit komt. Van binnen naar buiten beweegt. En in al die jaren van onderzoek dat ik heb 

gedaan vanuit deze ruimte, was dat juist heel erg belangrijk. Of ik vatte niet wat je zei, of ik 

zie daar iets anders in.                                                                                                                           

M. Ja, dat is het lastige van woorden en woorden hebben verschillende betekenissen en 

andere belevingen en misschien moet ik in dat geval dan een ander woord gebruiken. Wat jij 

zegt dat begrijp ik ook en dat is ook zo.                                                                                            

Iemand: Je had het daar zo straks over spontaniteit, als onderdeel van de persoonlijkheid hè, 

die werkelijk bestaat. Die in ons is gelegd en die kon ik heel goed voelen. Ja, als een reactief 

geheel zeg maar. Maar een impuls kan een explosie zijn van binnen naar buiten.                    

M: Ja dat is zo, dat is zo. Dat bestaat hier allemaal. Dat is zo bijzonder en het is maar net hoe 

een mens, jij, ik of iemand anders beweegt. Hoe je bewustzijn functioneert en wat het gevoel 

daar onder is. Nou zijn woorden lastig. Maar als je naar een impuls kijkt - impuls is eigenlijk 

impulsief, impulseren. Als je in je gevoel leeft, in je bewuste gevoel, wat wij veel meemaken 

is dat wij onbewust in ons gevoel komen, dan is het hier heel vaak zo dat we onbewust in je 

gevoel komt en gaat dat gevoel naar een bepaalde impuls, wordt dan geuit, en dan blijkt dat 

te kloppen, want dat is bij je gevoel. In een wereld waarin je niet onbewust in je gevoel 

komt maar heel bewust gevoel bént zijn het geen impulsen. Vandaaruit spreek ik het dus 

uit. 

Iemand: Omdat er dan nog meer nu bewust is. 
M: Je denkt niet echt in die taal van het voelen. En omdat hier het voelen heel erg los staat 
van het denken, het zijn eigenlijk twee verschillende taalvelden, is het kunnen uitvoeren van 
je gevoel, hier, dikwijls zo dat daar geen voeding van bewustzijn ook tijd krijgt erin te komen 
van jezelf, waardoor je vanuit een impuls handelt. Het is niet goed of fout. Het is wat je erbij 
kunt voelen natuurlijk. Wat jij zegt begrijp ik. Dat klopt. 
Iemand. Kan er dan iets zijn, die ken ik ook, maar dat is dan veel reactiever op een situatie. 
M: Daarom heb ik wel eens aan mensen gevraagd, onderzoek eens of het mogelijk is om de 
eerste 3 seconden niets te doen vanuit je gevoel. 
Iemand: ja. 
M: Omdat wat er gebeurt, als je meer ruimte geeft om te voelen, je bewust te zijn van het 
gevoel, dan gaat er de impuls af. En die impuls wordt heel vaak gebruikt om een soort drang 
van een gevoel, wat zo nodig is, omdat te laten zijn. 
Iemand: ja 
M: Dat is het dan ook, erbij hè. Mooi als je dat gewoon zo oppakt, dat je dat zo op 
verschillende manieren zo kunt ervaren. 
I: dat type wie we zijn kan daarmee ook overschreven worden eigenlijk. 
M: Exact…dat kan voor interessante pakkende spinnen - hoe heten die dingen ook alweer 
spinnenwebben? 
I: Die zou ik op ons zetten bedoel je? 
M: Ja. 
I: Dat klopt, over ons heen leggen? 
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M: Wij worden gepakt via ons gevoel. Dat is wat er hier gebeurt. Dat is ook wat er gebeurd is 
vanuit de Oorsprong. En vanuit de Oorsprong Werelden zijn we al door onze enorme ruimte, 
eigenlijk door onze dienstbaarheid, onze diepste staat van zijn, ten diepste liefdevolle 
Wezens, zijn we hier terecht gekomen. En nu zitten wij dus in een, we voelen onszelf weer. 
Maar de noodzaak om dat voelen ook gelijk door te zetten in een handeling of actie of hoe je 
het ook noemen wilt, dat wordt gevoed door een versnelling, in dat moment, dus die impuls, 
door een versnelling waardoor je heel vaak - en dat weet jij alleen of dat bij jou wel of niet zo 
is - heel vaak wordt het gevoel door de versnelling uit de diepste intentie van het gevoelsveld 
getrokken naar iets anders. Daarom komen je diepste intenties in deze wereld ook vaak niet 
aan bij andere mensen. Naast het feit dat andere mensen het vaak ook niet kunnen voelen, 
komt ook de intentie vaak niet bij mensen aan door je eigen versnelling, door je impuls. 
I: Dit is voor mij, wat je nu beschrijft, dat is bewustzijn. Je hebt je bewustzijn in alle 
gevoelslagen die je hebt. En dan kun je met bewustzijn kiezen. 
M: Dat vraagt misschien iets meer tijd ja. Ik noem het even tijd maar geef je zelf maar eens 3 
seconden de tijd als je iets moois voelt want het loopt toch niet weg. Dat mooie wat je voelt 
dat is er. Dat is aan jou. Een goede intentie, wat iets moois is voor jezelf is ook iets moois 
voor een ander. Hou hem maar eens vast. Dan zul je ook merken dat een versnelling eraf gaat 
en de intensiteit wordt voller. Het kan hè! 
 
IJKPUNT 
I: Ik wou nog  iets anders benoemen en dat gaat ook over bewustzijn. Daar heb ik naar 
gekeken voor mezelf natuurlijk. Wat is dat nou eigenlijk, bewustzijn? Want we hebben het er 
over. Maar is bewustzijn dan dat je weet wat er in de wereld gaande is, of is bewustzijn dat je 
weet wat er in jou gaande is? Wat is dan bewustzijn? Want wat is informatie waar wij, zeg 
maar als de Kosmische Mens, iets mee kan doen. In mijn onderzoek kwam daar uit dat het er 
omgaat wat in mij gebeurt. Volgens mijn bewustzijn binnen: wat doe ik, wat zie ik, wat voel ik 
en wat zeg ik? Wat gebeurt daar nou werkelijk? Voorbij de laag van het denken in de diepte 
van wie ik ben. En dat is een uitpluizen voor iedereen. Lijk me als je voelt dat je ernaar toe 
beweegt. Dat wou ik in ieder geval benoemen. 
M: Dat is de route, ja zeker. Dat is ook dat de boodschapper van die we in onszelf 
terugkrijgen, die wordt ook wakker in ons, WETEN, het oude, oude, oude, WETEN. Dat je 
eerst alles buiten jezelf ongeldig moet verklaren bij wijze van spreken, om eerst jezelf weer te 
kunnen voelen. Bewust te zijn van jezelf. Dat niet te begrijpen maar je bewust te zijn, dat is 
een BESEF. Besef dat je het zo voelt. Ik besef dat ik me daadwerkelijk zó voel. Ik besef - nou 
komt dat allemaal - dat is het herzieningspunt, het IJKPUNT om uit de Matrix van Controle, 
door de misleiding te gaan, door er niet meer aan gehoorzaam te zijn. En dat is een reflex. 
Dus je gaat voelen aan de binnenkant, je word je bewust en gewaar van je eigen bestaan. 
Van je eigen bewuste bestaan. 
 
Hoe is het met jou? En dat is ook een hele mooie vraag die je jezelf kunt stellen, hoe is het 
met mij? Hoe ervaar ik mezelf nu op dit moment? Dat is het kijkvenster, zoals wij het 
benoemen, vanuit daar, het nulpunt in jezelf, vanuit daar kijk je de wereld weer in. Dan begin 
je uit te zetten, dan begin je commands te geven. Bewustzijn, jijzelf, jij bent je bewust, vanuit 
dat stuk ga je naar buiten toe en kun je de werkelijkheid die zich laat zien van hoe dat dan 
ook in elkaar zit, die komt in aanraking met jouw puurheid. En daar in dat stuk - de punten 
die ik net benoemde in woorden maar het zijn energieën - in dat stuk zijn wij dus Kosmische 
Mensen die op dit moment op de grond verkeren in het veld.  



35 
 

En dat andere, dus vanuit de binnenkant, dus eerst naar binnen toe, vanuit de binnenkant in 
het veld kijken in andere taalvelden en innerlijk wéten uitzetten. En daar gaat de realiteit op 
reageren. Dus wat er geheim wordt gehouden maakt niks uit. Jij brengt het naar buiten toe.  
En daarom is het extreem waardevol, dat is gewoon een must, uit de klauwen van de 
meesterbaan (?) de controle die je dingen laat denken - en of dat nou Dark ET’s worden 
genoemd, dat zijn allemaal intelligenties - daar moet je dus uit. Je moet eerst naar jezelf. En 
dat is een heel mooi proces dat zijn heel mooie punten waar je in terecht komt.  
Wie heeft hier het idee om nog niet aan de binnenkant van zichzelf te zijn? 
I: (In de ruimte is een klap hoorbaar). Ik moet echt moeite doen om… 
M. Maar is dat te definiëren? Kun je een definitie maken wanneer je dat bent voor jezelf? 
Voor jezelf, niet in woorden naar buiten toe, maar er is een soort innerlijke taak hè, 
Het is heel mooi hoor om te zien, om in de wereld zoals dat heeft gefunctioneerd, dat het 
wat innerlijke vaardigheden vraagt om vanuit jezelf aanwezig te zijn. Dus in je eigen gevoel te 
zijn. Vanuit je eigen gevoelens over zaken na te kunnen denken, hè, dat is bewustzijn 
scheppen. Omdat deze wereld zo ontzettend veel andere dingen lijkt te vinden van jou dan 
jezelf te zijn. Dus wees daar altijd eerlijk in. Je mag echt beseffen dus als je daar je eigen 
gevoel niet ervaart, in jezelf verkeert en niet bent en je kijkt naar buiten, dan zie je het effect 
van iets dat waargenomen wordt door iemand anders. Zo zwart-wit is het hier jongens. 
Terwijl je dat zelf niet zo ervaart, want jouw bewustzijn, je mensheid van hier probeert dat 
tegen te spreken. Nee, van ik zit gewoon in een ander humeur. Het is een heel diep besef om 
daar te zijn. Gedurende de dag kun je daar jezelf heel bewust van maken en in maken. Daar 
krijg je ook hele mooie dingen uit voort. Hoe meer je in jezelf komt en die ruimte ook 
creëert, om vanuit je eigen bewustzijn er te zijn en te ervaren. Hoe meer er dingen naar je 
toe komen, reacties zijn op jou waarvan je voelt: o ja, dat is een reactie op mij wat ik hier 
voel. 
 
GEEN VERLAMMENDE BEWUSTZIJNSTOESTAND ERVAREN EN IN SLAAPMODUS VERKEREN 
Waar ik niet naar toe wil zeg ik ook maar dat kan best dat jij daar wel heen wilt. Ga daarheen 
waar jij voelt waar je moet zijn. En waar ik niet naar toe wil is een verlammende, (niet ?) 
spirituele bewustzijn toestand ervaren. Dus in het diepste gevoel van liefde en vrede 
verkeren en dat bewustzijn als het ware behouden waardoor er geen bewuste eigen 
gedachte uit die staat van zijn kan worden gecreëerd, maar meer in een slaapmodus zitten. 
Dat is ook goed, ik heb daar in die andere dagen er het ook over gehad maar het is de 
Goddelijke Vlam die wij zijn, de Eeuwige Vlammendragers. Bewustzijn is juist dat wij heel 
bewust aanwezig kunnen zijn. En over de zaken kunnen bewúst Zijn…dus we kunnen over de 
dingen denken, maar het zit op geen enkele manier gelinkt aan een systeem, het is helemaal 
van binnenuit. Je kunt denken uit de aller diepste staat van Zijn, je kunt bewust Zijn uit de 
aller diepste staat van Zijn. En dan weet je ook, ik denk nu niet meer. Ik denk nu niet meer 
volgens de Aardse denkvelden. Het is niet dat ik denk, ik hoef er geen moeite voor te doen… 
het is tjoek…open. 
 
VOORBIJ HET 5DE DIMENSIONALE DENKEN EN GAAN ONTWERPEN EN BOUWEN 
Ik kan het gewoon - als ik het aan mezelf vraag, in de diepste staat van Zijn - hoe zou ik mijn 
huis willen bouwen?  Hoe zou het eruit moeten zien? In de diepste staat van zijn hoef je niet 
je huis te ontwerpen. Daar hoef je niet te denken. Daar hoef je niet eerst die fundering te 
leggen. Dat hoef je niet op te halen, op te bouwen, voor de vorm dat je heel diep verbonden 
bent met jezelf. En je stelt jezelf vragen van goh, huis, mijn huis?  



36 
 

Als je diep verbonden bent dan is hij er zoals in een droom. Dus dan hoeft er niet gebouwd te 
worden. Maar toch is het wel denken, want er wordt zelf gecreëerd, je Schept het zelf maar 
het is niet denken van de derde dimensie. Het is voorbij de vijfde dimensie denken.  
Hier heb je tijd opeenvolgend 1-2-3-4-5 en voorbij de vijfde dimensie is alles er 
tegelijkertijd zonder dat er een tijd aan vooraf gaat. Net als dat er een uitdaging kan zijn in 
je leven, een probleem, of je zit ergens mee en dan ik weet niet hoe het moet, en ben je iets 
aan het doen en in één keer weet je precies wat je moet doen. Je hebt er niet over 
nagedacht. Dan heb je geen driedimensionaal denkwerk voor nodig gehad. Op het moment 
dat je weet wat je moet doen wordt er wel gedacht, dat is een proces van je bewustzijn. Dus 
ja, daar binnenin.  
Je kunt namelijk niet voorbij de derde dimensie met je bewustzijn komen met het navigatie -
denken. Het moet echt van de binnenkant komen gewoon vanuit je aller diepste staat van 
wie jezelf bent, wat je voelt en die toegang moet je jezelf ook geven. 
 
BEKRACHTIGING VOORBIJ HET 5DE DIMENSIONALE DENKEN 
Als je nu naar je bestaan kijkt hier op de Aarde hè, als Kosmisch Wezen of als Oorspronkelijk 
Wezen, het maakt niet uit hoe je het noemt, haal eens één ding tevoorschijn waarvan jij 
voelt, daar voel ik me eigenlijk niet gemakkelijk bij. Ga als Kosmisch Wezen, als observatie, 
naar een plat driedimensionale staat. Die kun je zo wel tevoorschijn halen. Maak nu eens op 
je eigen manier contact met jezelf, dat je je bewust bent van ik ben een Liefdeswezen en ik 
ben er……En dan vanuit jezelf nu, weet je, besef je, wat die situatie moet zijn in harmonie. 
Het klopt niet voor jou. Drie, twee, één, poeff……Dat is voorbij de 5de  dimensie denken. Het 
wordt dus niet opgebouwd. 
 
Mijn vader zei altijd tegen mij als ik zo sprak, zo heel, heel, heel, heel veel, dan zei hij tegen 
mij: “Maar er zit toch nog een hele weg tussenin.” En dan zei mijn moeder van: “Ja, maar die 
heeft hij er tussen uit geknipt. Snap dat dan.”  “Maar zo kun je het niet bereiken”. “Hoezo 
niet, hij heeft het toch al voor mekaar.” En dan zei mijn vader van: “Maar het is er nog niet”. 
En toen zei mijn moeder: “Dat komt omdat jij het hem verbiedt”. En dat is precies wat het is. 
Dat zijn verschillende vormen van denken of voelen. Dat is heel mooi. 
 
Die capaciteit, die geen capaciteit is, die capaciteit van binnenin, die heeft aandacht nodig. 
Dat is ook waar je op een bepaalde manier naar vraagt, wijst, opbrengt, om ook gewoon met 
het onderwerp juist bezig te zijn. Hoelang het gaat duren b.v. in 3D, ook al is hij zo mooi. Kijk 
maar eens, kijk maar eens waar ze nu zijn, wat ze aan het doen waren, naar jezelf kijken. 
Vanuit jezelf, niet vanuit mijn vraag of opdracht. Naar jezelf toe, contact maken met jezelf en 
kijk dan maar eens naar je manier van kijken, WETEN, jezelf kunt openen. We staan klaar 
hoor! (langere stilte) 
 
Er zijn best wel veel mensen op de Aarde die met Oorspronkelijk Bewustzijn bezig zijn, in 
zichzelf, in het voelen en dat is heel mooi. Dat is echt heel erg ontroerend…om weer jezelf te 
kunnen beseffen. Het meest voorkomende is dat mensen zich bewust worden van een 
leven waarin ze niet gelukkig in zijn. En dan terug kunnen kijken in hun bestaan en dan 
letterlijk kunnen zien van heej: het is net een filmpje geweest wat zich heeft afgespeeld. En 
het gebeurt ook bij mensen die met spiritualiteit en bewustzijn bezig zijn. Dat je voelt: nou 
het is heel mooi geweest, maar ook dat veld is het nog niet vanuit mijzelf geweest. Het is een 
heel ontroerende gebeurtenis dat dat hier op de Aarde plaatsvindt.  
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De opening, de terugkomst van wat er in de boeken als Christus wordt beschreven, de 
terugkomst van het Oorspronkelijke Bewustzijn is dit wat we net bespraken. Dat je in één tel 
zonder er over te hoeven denken, dat het er is. Zo communiceren ze ook naar ons toe. 
Muziek  
 
OPSCHALING VAN TRILLING NAAR INTERKOSMISCHE FEDERATIES VAN OORSPRONG 
Af en toe draai ik een muziekstuk: alles wat hier gebeurt in jouw wereld gaat over jou en dan 
over de rest van de mensen, over de mensheid, het Koninkrijk. De werelden van volmaakt-
heid zonder volmaakt te zijn. Laat dit een opschaling zijn, deze trilling, van Buitenaardse 
Mensen naar Multidimensionaal, Interkosmische Federaties van Oorsprong. Het zijn geen 
buitenaardse mannetjes! Wij zijn geen buitenaardse mannetjes. Het is een hele grote, 
mooie, helemaal doorbloed met de Kracht van het Leven, Wezens. Wij zijn doorbloed met de 
Kracht van het Leven. Het wáre Leven, het échte Leven. HET ECHTE LEVEN! En die taal kun je 
ontmoeten als je die taal op een bepaalde manier ook in jezelf toestaat en ook je eigen 
eerlijke echtheid - we noemen dat hier grootheid - aanvaardt. Bij niemand in deze wereld 
gaat het allemaal op rolletjes. Dat is een dwingende wereld. Een mooie wereld. Er gebeurt 
hier veel. Bij mij ook, er gebeurt veel. Er is veel wat er gebeurt, veel…Ik vond het heel, heel, 
heel erg veel om uit Kerkenveld weer terug te verhuizen naar Friesland. Dat vond ik heel erg 
veel. Ik deed het met alle liefde en uit goedheid. Maar het is veel, het is veel. Ik ben niet 
gehecht aan een huis maar het is veel. Het is allemaal aards, veel, het is veel. Spullen optillen 
en daar neerzetten, het is me te veel. Dit is de simpelste uitbeelding en wij lopen hier 
allemaal. Er zijn geen mannetjes en vrouwtjes. Wij zijn Krachtpatsers. Wij zijn rechtschapen. 
Hartgedragen Wezens. En in de tijd voor dat dit ontstond waarin we nu zijn, is de mensheid 
in volledigheid en in volwaardigheid: PEACE-VREDE. Vredes-Wezens uit hele organisaties, 
zonder structuur, worden samen neergezet. We hebben geen regels opgemaakt. De enige 
afspraak die er is, is dat de Vrije Wil van ieder Wezen niet wordt geschonden, daar waar het 
wel gebeurt daar zetten we onze aandacht op en daar gaan we ook naar toe. Onderzoeken 
het en blijven buiten beeld en plegen nón interventie. Want, interventie leidt tot oorlog. 
Veranderingen komen van binnenuit, ook bij ons.  
Nu zijn wij binnen hier en we zijn ook daarbuiten. Gefeliciteerd. 
Nu ben jij… 
 
SAMENKRACHT IN DE KERSTTIJD 
I: Is het toeval? 
M: Ja dat is toeval (gelach) 
I: Wat mij afgelopen dagen nog bezighoudt… 
M: Vertel maar gewoon wat je bezighoudt. 
I: In dit jaargetijde rond de kerst is er altijd een soort samengevoel in de samenleving. Meer 
dan in de rest van het jaar lijkt het. Ik vroeg me af moeten we daar nog iets mee, of moet ik 
daar iets mee? Is dat toeval dat die onrust die nu, nou ja, oké, ik weet het niet, ik voel daar 
iets bij. Ik vroeg me af of daar verbanden zijn en of ik daar nog iets mee moet. En ik kijk 
ernaar. 
M: Waar ik kijk is voorbij. Vertel maar waar je bewust van bent en wat je ermee doet, kunt, 
voelt. Wat zie je? Wat voel je? 
I: Ik vraag me af of die samenkracht gebruikt kan worden. Daar ben ik naar aan het kijken. 
M: En wat bedoel je met dié samenkracht? 
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I: De ouderwetse kerst samenkracht. Vrede op Aarde, met kerst moeten we allemaal wel heel 
lief zijn voor elkaar. Nooit meer oorlog, dat soort vibraties. Dan is er een schijnbare 
samenkracht. 
M: Het gaat erom wat jij voelt. Niet wat er schijnbaar is. Wat voel je? Wat zie je? 
I: Wat ik zie is, dat ik, daardoor niet meer van de krachten gebruik kan worden gemaakt. 
Want dat wordt het natuurlijk al. 
M: Voor mij maak je een scherpe afbuiging in je eerste energie. Dat is allemaal oké hè. Maar 
ik hoor jou iets vragen, niet aan mij, maar vragen en ik zeg dan, vertel maar wat je voelt en 
wat je ziet, dus wat deze tijd inhoudt. Wat ben jij je bewust hè, dus niet wat denk je. Waar 
ben jij je bewust van hetgeen jij aandraagt? En wat voel je erbij wat dat zou kunnen 
betekenen of zouden kunnen doen? De vraagbaak ligt daarbinnen en daar ligt het antwoord 
ook. Waar ben jij je bewust van in deze periode, die dan kersttijd wordt genoemd in bewust- 
zijn is? Waar ben jij je bewust van dat deze tijd, voor jou…is? Wat voel jij? Wat merk jij? 
I: De verbinding die dit altijd gaf. Daar werd ik op zich blij van. 
M: Wat zou daarmee kunnen gebeuren? Jij voelt dat in deze tijd een ander vorm van een 
soort verbinding ook gaat via het woord kerst, of het andere woord boom, maar je geeft op 
één of andere manier aan dat je voelt dat deze periode een mogelijk meer verbinding is via 
een systeem dat we kerst noemen. 
I: Ja. 
M: Daar stel jij een vraag over. Het eerste deel, voor de afbuiging, kunnen we daar iets mee 
doen, vroeg jij. Wat voel je zelf? Jij, bent als persoon, als Wezen, jij bent je bewust van iets. 
Laten we het nou gewoon benoemen zoals het is. Het gaat niet over een mening. Als je het 
aan mij gaat vragen of je gaat het aan hem vragen of aan haar vragen, krijg je allerlei 
verschillende belevingen die kunnen leiden tot een meningenstorm. Maar jij bent degene als 
Creator, die iets voelt. Wat zou daar mee kunnen gebeuren? Wat voel jezelf? 
I: Ik voel versterking. 
M: Voel je ook in een tijd in het jaar dat iets minder is? Zeg maar niet kerst? 
I: Voor mij niet. 
M: Nou kan ik tegen jou zeggen: “Ja het is toch eigenlijk altijd kerst in energie, kerst is een 
programma en kerst is onzin maar dan torpedeer ik het.” Want jij voelt iets kostbaars via wat 
we kerst noemen. En als ik kijk naar hoe ik ben opgegroeid, bij mijn ouders, mijn moeder het 
lukte haar niet, en nu voor het eerst in het jaar zijn Wendy en ik daar kerst daar, de 
kerstboom helemaal voor mijn moeder ingericht en zij heeft het gekocht en ik heb het 
stekkerbakje gepakt. En dat moest ook om daar lampjes in te doen. Maar het is wel iets waar 
een beleving en een kracht uit ontstaat. Dus als jij ervaart met jouw bewustzijn dat daar iets 
uit gaat stromen, dan is dat een onderzoek waard. Is dat een gedachte, is dat een 
systeemgedachte, is het een systeemgevoel of voel ik daadwerkelijk echt die verbondenheid 
dat er meer mensen via dit, dat we kerst noemen, met een bepaalde manier meer opener, 
toenadering naar elkaar toe voelen? Als dat zo is, als dat is wat jij voelt, dan is het aan jou om 
te doorvoelen, wat kan ik hiermee doen? En als jij dat voelt wat je ermee kunt doen, dan kun 
je dat uitspreken, mogelijk en delen en als er nog meer mensen zijn die dat voelen dan kan 
het worden versterkt. Als het aan mij wordt gevraagd en ik ga antwoord geven dan zaag ik 
hem doormidden. Zo’n zaag. Omdat ik er een ander antwoord op ga geven. Dat is het hoe ik 
het ervaar. Dat is nu juist de uniekheid van een Scheppend Wezen. Het gaat helemaal niet 
meer om de absolute waarheid. Of dat nou een heidens feest is of een christelijk feest. Daar 
kun je heel diep over soebatten. En er is genoeg tijd om met elkaar te rollen. Het gaat om de 
beleving, wat je echt voelt vanbinnen. De gevoelsbeweging.  
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GEBEURTENISSEN VAAK IN HET BEGIN OF HET EINDE VAN HET JAAR 
Heel veel dingen gebeuren ook, als ik terugkijk naar internationale gebeurtenissen en die 
zitten ook vaak in het laatste kwartaal van het jaar of een eerste deel. Daar zit vaak heel veel 
energie omheen. En dat komt omdat mensen, weliswaar via een traject, elkaar aandacht 
geven. En dat heb ik zelf als kind altijd wel heel prettig ervaren. Ik klets zelf de grootst 
mogelijke onzin, omdat ik gewoon echt zie dat het een toneelstuk is wat er wordt gespeeld. 
Maar ja, het is wel een leuk toneelstuk, want ik voelde als kind ook daadwerkelijk die 
aandacht voor elkaar. Op school stuurden wij kaartjes en stuurden, de klas stuurde die op 
naar een andere school in Afrika. Dat deden we dan twee, drie weken van tevoren stuurden 
dat ernaartoe. Dan zeiden we de andere klassen in Afrika gedag. Een mooie kaars getekend, 
Ik weet het nog wel, daar zetten we allemaal onze naam op. Dat is de intentie en dat is de 
kracht. 
 
In welke diepte wil je kijken? Je bent hier niet gekomen om uit te slapen. Dat hebben we 
twee dagen geleden gedaan, om dat weer te frustreren. Gaat niet lukken! 
 
I: Ik wil eigenlijk helemaal naar het begin van voordat wij hier kwamen. Want je hebt een 
paar keer iets losgelaten over, gedeeld eigenlijk, over de besmetting die voor een deel al in 
mensen zat voor we hier kwamen. En ik voel daar heel veel bij en ik zou daar graag meer 
informatie over willen horen. 
M: Je kunt mij niet lokken met jouw gevoel. 
I: Ja dat weet ik. 
M: Je moet gewoon een gesprek voeren. Vanuit hier. Wat voel je? 
I: Ik voel dat de besmetting waar we het hier over hebben veel verder gaat dan alleen maar 
de programma’s die we hier even aankijken. Dat er meer is dan alleen de programma’s die 
hier draaien. En ik heb dus het gevoel dat ik alleen met het weghalen van die programma’s 
nog steeds niet helemaal schoon ben. En ik wil heel graag helemaal schoon zijn. En ik heb 
heel veel programma’s aangekeken, zeker het afgelopen jaar. En ik wil nog dieper. Ik wil echt 
gewoon vrij van elke besmetting zijn. 
M: Waarom wil je dat? 
I: Om bij mezelf uit te komen. En ik heb ook het gevoel dat als ik die besmetting in mijzelf 
helemaal vrij heb, dat ik dan nog vrijer naar anderen kan kijken, maar ook anderen kan 
helpen. Maar helpen is niet het goede woord. Maar ik wil zo graag dat iedereen weer schoon 
is zodat we elkaar werkelijk kunnen ontmoeten. Met alle mensen die ik tegenkom, waarmee 
ik in aanraking kom. 
M: Een van de gevechten die zich afspeelt ook nu, tussen verschillende buitenaardse milities, 
gaat om het vermogen van de mens om hen te kunnen bevrijden van die besmetting. Wie 
ons bezit, is de visie hè, zal vrijkomen. Die ons bezit kan… vrijkomen. Dat is de gedachte 
erachter. En dat staat in heel veel geschriften en spirituele boeken. 
Jullie weten half niet hoe groots jullie zijn, de Goden wie jullie zijn. 
 
En nu? Is dit de vertaling van je behoefte? 
I: Het kwartje is nog niet helemaal gevallen als ik eerlijk ben.  
M: Nee, dat heeft niks met eerlijk te maken. Als je met elkaar bewustzijn wilt scheppen dan 
kun je dat niet via het denkende vermogen doen. Het gaat om het echte gevoel en de ware 
aard wat eronder zit en dat is de intentie. Vertel maar wat je ervaart, wat je voelt.  
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Je hebt het over dat je het gevoel hebt dat het niet voldoende is om alleen hier etc. maar dat 
die besmetting er al langer is en dat die uit iets anders stamt. Dat die er al eerder was dan 
deze werkelijkheid of dat of niet alleen in deze werkelijkheid bevindt. Dus vertaald, mogelijk 
in de wereld waar je de instap hebt gemaakt vrijwillig of niet of waar je ook vandaan komt, 
dat daar al wat aan de hand was. 
I: Ja. 
M. Wat voel jij dan? Nu ga je denken, voelen, ga maar eens voelen, wat je voelt. Neem maar 
de tijd. Gaat ons allemaal aan. 
I: Het gekke is, het eerste wat in me opkomt is een enorme onmacht maar dat is niet waar. Ik 
voel eigenlijk een enorme noodzaak. Maar ook een soort van bijna boosheid dat het zover 
heeft kunnen komen. En het woord urgentie gaat al twee weken door mij heen. 
M: Wat voel je? Je zegt boosheid. Voel je dan dat de daders gepakt moeten worden en 
worden berecht? 
I: Helemaal niets. 
M: Dat zeg je hiermee. 
I: Dat is het niet. 
M: Vertel maar wat het wel is. Het zijn maar woorden, maar benader het iets dichter want je 
betrekt ons er ook mee naar toe. En het is zo ontzettend goed om met elkaar daar te kunnen 
kijken. 
I: Het woord ontreddering komt in me op. Een ontreddering van waar we in terecht zijn 
gekomen. 
M: Kun je de parallellen zien? Kun je de parallellen zien tussen van wat je beschrijft en je 
voelt en wat er gebeurd is en waar je nu zit? 
 
I: Ja en die ontreddering die zie ik ook overal om mij heen. En misschien dat dat ook wel mijn 
vraag opriep. Waar ik al een tijdje mee worstel. Ik kan al die programma’s aankijken maar het 
gaat om die complete ontreddering doordat we overvallen zijn door iets. 
M: Praat eens vanuit de ‘ik’! 
I: Dat ik overvallen ben door iets wat zo groots is dat mijn voorstellingsvermogen eigenlijk te 
boven ging en dat ik nooit had verwacht dat dat zou gebeuren. Dat is niet alleen daar maar 
ook hier gebeurd. 
M: Dus er is een parallel ook in jouw geval zichtbaar, maar laat ook voelbaar, het is dus 
mogelijk, open en bij de één is het bijna open, dat er paralellen zijn tussen de huidige staat 
van nu en wat er gebeurd is van wat we zeggen dat was vroeger. Zou het kunnen zijn dat het 
nu een vervorming is van vroeger? 
I: Ja, zeker. Ja, en die zie ik overal. Vandaar ook mijn vraag. 
M: Dus moet de aandacht naar binnen toe want de vervorming die je aan de binnenkant 
hebt opgelopen, dat mag je dus niet zien, want dat moet geheim blijven en daarom trekken 
ze je naar buiten. Want ze willen dat we naar buiten kijken en dat geldt voor ons allemaal. Ze 
willen dat we naar buiten kijken want daar is de vervorming te zien en daar is het grote 
drama en daar is het grote onrecht en daar zijn ook de mooie dingen, daar zijn de goede 
dingen. Via ons innerlijke bewustzijn hebben ze manifest gegeven aan deze werkelijkheid. 
Dus in feite door in het naar buiten wijzen in dingen die buiten ons belangrijk zijn. En ja ze 
zijn belangrijk, ze zijn waardevol, want we maken verbinding daarmee. Maar daar liggen de 
oplossingen niet. Dus door ons naar buiten te bewegen, lokken ze je weg uit het binnen- 
centrum, terwijl het binnencentrum in aanraking moet komen en dat betekent voelen wat je 
voelt. Dus niet verklaren aan de buitenkant wat er is. Maar voelen wat je voelt.  
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Op het moment dat je voelt en beseft wat je ervaart, wat je in jezelf draagt, op dat moment 
zit je op de energiecoördinaten van de realiteit buiten jezelf. Dat is wat hier gebeurt. En 
vandaar ook de vreemde benadering van de grote buitenaardse coalitie-eenheden uit de 
Oorspronkelijke Werelden, want die willen niet in de buitenwereld gestrikt of terecht komen.  
Die zoeken de buitenkant op via jouw binnenkant. Ze komen via de binnenkant komen ze 
binnen in de buitenkant.  
Dus terug naar jou: helemaal naar het begin. 
I: Ik probeer dat even te vertalen wat je net zei voor mijzelf. 
M: Dat hoef je niet hardop te doen. Kijk nu maar naar binnen. Vertaal aan de binnenkant. 
Voel maar. Voorbij de 5de  dimensie. (M knipt met de vingers) In één tel dit is het. 
I: Ik wil er toch graag een vraag over stellen. 
M: Ik geef toch géén antwoord. Het is aan jou. Dit is een beraadslaging. Je mag me alles 
vragen maar ik geef het je wel mee. Want jij zegt: “Ik ga even kijken of ik een samenvatting 
kan maken van wat je net hebt gezegd”. Nou komt het hè: Als je gaat samenvatten met je 
hoofd van wat ik heb gezegd, dan worden dat andere schillen. Dat zijn andere 
informatievelden. Er zijn mensen en dat zijn wezens die willen dat geheimhouden en er zijn 
ook menselijke wezens bij die willen dat geheimhouden. Als je dat gaat denken dan ga je het 
opbouwen. Hij heeft dit gezegd, hij heeft dat gezegd, tik, tik, tik, tik, ken je het? Dat noemen 
we inzicht verschaffen, o ha, ho ha, nu snap ik het hè. Wat is het nou echt? Naar binnen, en 
daar rustig blijven, terug naar je eigen verhaal. Niet naar Martijn, naar ‘mijn verhaal’. Mijn 
verhaal is dat ik dit en dat voel. Mijn verhaal is dat ik daar een pijn bij ervaar. Die pijn komt 
niet van hier die was er al eerder. O ja, eerder daar is iets anders gebeurd en het gebeurt nu 
weer. Wat er nu gebeurt, is eigenlijk totaal niet van de Oorspronkelijke Wereld. Zelf…het 
vraagt niet zoveel behalve het besef dat je het zo doet. Wat wil je precies weten? Ik trek je zo 
naar buiten of is het voldoende? Je moet kijken, waar ligt het echte veld in jezelf wat is er 
nodig voor je gevoel? Aan de buitenkant zijn nog 85 triljoen lichtjaren te benoemen. Boeken 
worden erover geschreven, series worden er over gemaakt, channelings worden gegeven, 
podcasts worden opgezet. Alles is er te vertellen. Of je jezelf voelt is aan jou.  
 
WE ZITTEN NU IN DE BRONINFECTIE 
Op dit moment zitten we bij de broninfectie. De broninfectie, je kosmisch niveau heeft inslag  
gevonden in het Oorspronkelijk Bewustzijn van de Vrije Mens. Vrije mensen die we nog 
steeds zijn met alles wat er overheen is proberen te zetten, daar zitten we nu. 
I: Is grappig want ik voel een soort van wat jij net noemde zenuwachtigheid en wat spanning 
en het is een soort spanning die ik hier ervaar als faalangst.  
M: Doe dat dan niet! 
I: Nee. Dat voel ik nu. Ik begrijp ook meteen mijn faalangst want het is dikke flauwekul. Die 
faalangst die komt uit de buitenschil, als je daar puur wat je voelt, als je daarbij stil bent, dan 
zul je merken dat het geen faalangst is. Het is totaal anders. 
I: Het verwart. 
M: Dit is allemaal bekend bij al die grote, mooie, Koninkrijk Relaties, al die grote 
beschavingen, al die Meervoudige Dimensionale Wezens die bezoekers: die grote Rassen. 
Prachtige mensen. Die weten wat er gebeurd is, die weten die inslag precies. En sommigen 
zijn aan boord van die schepen en die hebben ze zelf meegemaakt. Die hebben die inslagen 
ook meegemaakt, die weten dat. En zoals zij het zien, zij komen jou ophalen maar niet om 
jou te redden. Maar dat is wat je zelf ook doet. Dit weet je. Dat zit in onze blauwdruk.  
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Dat voelen we ook als een ander in de ellende zit, voel je dat je een ander je hart wil geven 
en zeg je:“Goh lieve schat, kan ik iets voor je doen.” Je zit thuis op de bank en je voelt je niet 
lekker, omdat je weet het gaat niet goed met mijn zuster. Het gaat niet goed met mijn 
moeder, het gaat niet goed met mijn buurvrouw, ik moet daar iets doen, ik ga daar iets mee 
doen, ik kan daar niet meer blijven zitten. 
Ben jij in dienst van de buitenkant of in dienst van de binnenkant. 
I: Ik heb me mijn hele leven in dienst gesteld van de buitenkant en de pijn zit erin dat ik zie 
dat het…nee het is niet waar… 
M: De rijkdom zit het erin dat je hebt gezien hoe het aan de buitenkant werkt. 
I: Ja 
M: Dat is ons grootste krachtstelsel. 
I: Ik voelde dat ik het moest afbreken wat ik zei, dat klopt, ja, wat jij zegt. 
M: Dat is wat we allemaal meemaken. Ik ben heel dankbaar dat we zo met de ogen in de 
wereld kunnen kijken dat wat het niet is en dat je daarvoor ook niet spiritueel voor hoeft te 
zijn, maar bewust bent van jezelf. 
M: Je zei ontreddering? 
I: Ja. Het is heel gek, want die staat van ontreddering die zet mij ook heel erg aan. 
M: Kun je dat eens uitleggen? Om je eigen bewustzijn te valideren  
I: Het is bijna, dat door die ontreddering die ik dan voel, is het een soort schok maar het is 
niet een schok, maar mijn verstand kan het niet bevatten en dat er in mij iets aangaat, 
ja…maar dit gaat niet gebeuren! 
M: Maar als je ze binnen in je laat zitten, dan wel! 
I: Ja, ja. 
M: En dat is precies waar we mee te maken hebben. Het vraagt totale eerlijkheid, in alles. 
Wat we doen of wat we overeind houden, of waar onze belangen liggen waar onze 
gevoelens, onze angsten liggen, die allemaal niet van ons zijn. Wie houden we nou in stand? 
Wie houden we nu in leven?  
 
Als het nou klopt hè, en dat wat jij zegt klopt. Niet omdat ik het zeg, maar jij voelt dat en dan 
is dat zo. En of gedachten altijd kloppen dat maakt niet uit, het gaat om de gevoelens. Als het 
klopt, dat je voelt, er klopt hier iets niet, de situatie waar ik nu mee te maken heb, wat ik nu 
allemaal van binnen voel, wat er allemaal in mezelf gaande is en dat wat ik in de 
buitenwereld om mij heen zie, waarin ik in beweeg, werkelijkheid is. Als het klopt dat wat ik 
van binnen voel, zeg maar ingrijpen in mijn bestaan , ik weet even geen ander woord - door 
externe gebeurtenissen waar ik niet om heb gevraagd en die impact op mij hebben - als het 
klopt dat dat van binnen allemaal wordt gevoeld, ik noem het invasief, zonder toestemming 
gebeuren dingen die me uit mijn balans brengen en daarbij een sóort áanslag zijn, micro 
aanslag of een grote aanslag, als dat klopt dat dat niet hier gebeurt, maar dat dat al eerder 
gebeurd is, zou zich dat dan zo laten zien zonder een reden?  
I: Wat in me opkomt is dat het zich juist laat zien omdat het hier bevrijd moet worden. 
M: Hier? 
I: In mij. Dus hier en dus ook daar. 
M: Ja, waar werken wij als mensen hoofdzakelijk aan hier in deze wereld? In het hier hè. Als 
we ons bewustzijn verder openen gaan we dus voorbij, gaan door de lagen heen, van die 
grote, kosmische, schermutselingen die er hebben plaatsgevonden. 
I: Precies. 
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M: En dat zijn stevige schermutselingen. Zijn goed opgetekend wat er gebeurd is. En niet 
iedereen heeft dat op die manier meegemaakt. Maar jij voelt dat er meer is in die richting. 
Dus dan moet je dat voor jezelf tot een bepaald punt ook volledig serieus nemen. In welke 
diepte kun je nog kijken als mens? Het is geen persoonlijke sessie hoor. Het is geen 
wezenlijke sessie. Het is een beraadslaging in dit geheel. Want via die doorgangen, die 
ingangen, via het bewustzijn van de mens, wordt er ook via de perceptie, een 
perceptieoorlog, wordt er ook kwantum fysisch nog steeds op verschillende punten de 
Schepper geschaad. Op een gegeven moment moet je de wapens, gedachten en allerlei 
dingen, moet je gewoon compleet, helemaal, afschaffen. Misschien is het wel het beste dat 
jij de ’casanovabroek’ aan doet een regenjas, een pak van de Action en in het koudste gebied 
van de wereld gaat zitten. Even denkbeeldig, om dat het moet om jezelf te kunnen voelen. 
Dat er niks anders is. Alleen ik besta, alleen ik. Zo via het lijf, als je bijna bevriest en helemaal 
koud wordt dan kun je niet meer met je gedachten buiten jezelf komen. Dan kun je alleen 
nog maar in jezelf zijn. In je bewustzijn en dan voel je het. 
Nog een vraag wat iets belangrijk, waardevol of tactisch is? Daar moet je om lachen hè? 
I: Omdat woord tactisch daar moet ik om lachen omdat ik dat heel erg herken. 
M: Dat is ook geen toevalligheid. 
I: Dat weet ik, ik hoor je. 
 
ZOEKENDE HOE EEN 3-JARIGE OP ‘TE VOEDEN’ 
Het is heel mooi om met zo’n manier in de energie met elkaar te communiceren. Je moet 
elkaar ook die kans geven. Je moet dat ook bij mij doen. 
I: Een hele opdracht voor mezelf om mezelf naar de microfoon te bewegen dus ik ga het 
‘efkens’ uitspreken terwijl ik kan landen waar ik sta. Ik voel vooral dat ik wil spreken. Dat dat 
een hele opdracht is en ik wil niet dat dat voelt als een opdracht. Ik voel dat er een hele grote 
beleving in mij leeft sinds mijn dochter niet meer naar school gaat. Heel die beweging heeft 
mij heel diep geraakt op een manier dat ik het eigenlijk niet kon bevatten bijna en sindsdien 
ligt er een heel - mijn dochter is drie - ligt er een heel veld open waarin ik mezelf beweeg, 
waar ik heel veel bij voel, maar ik kan het niet helemaal pakken maar ik wil het ook niet 
pakken, allee. Ik voel gewoon dat ik daar heel erg zoekende in ben. In al die stukken rond 
heel vrij zijn, maar ook in totale vrijheid opgroeien allee, een heel stuk in wat met kinderen 
te maken heeft, dat beweegt alle kanten uit en ik voel ook dat ik zoekende ben in hoe maak 
ik me zelf daar kenbaar in of hoe maak ik mijn eigen bewustzijn daar kenbaar in. Omdat ik 
voel dat dat iets heel groots is, voor mij is dat iets heel erg groots. Wat ik daar voel dat weet 
ik niet goed op dit moment. 
M: Dat hoeft ook helemaal niet. 
I: Nee, maar toch voel ik wel dat dat wel in mij leeft. 
M: Wat voel je daarover? 
I: Ik voel gewoon dat ik daarin heel strijdvaardig word. Dat dat voor mij ook iets is wat 
helemaal opengelegd hoeft te worden. Als het gaat over hoe in het veld van opgroeien, hier 
opgroeien. Ook als ouder ben ik dat ik daar niet aan kan denken van oké, vrij bewustzijn, mijn 
dochter, hoe laat ik haar in haar vrije bewustzijn. Da… 
M: Dat is eenvoudig. Haar meegeven aan buitenaardse mensen. En al het andere is een 
invloed uit deze wereld. En jezelf helemaal voelen. Wat is opvoeding, wat is… Heb je een 
dochter? 
I: Ja. 
M: Wat valt erop te voeden eigenlijk? 
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I: Niks, exact dat ja. 
M: Stel ze zegt mam, je bent hier mijn mam maar ik red me wel. Dat kun jij heel makkelijk 
zien want jij voelt dat ook want jij bent heel vrij in je observatie. Wat er dan over blijft dat 
ben jij. 
I: Ja 
M: En daar moet het over gaan. 
I: Exact. 
M: Mooi hè. Ik heb dat zelf ook met eigen mijn kameraad, c.q. zoon meegemaakt dat hij 
probeerde op zijn achtste jaar, via het matrixveld, probeerde een soort vader te willen 
hebben, die ik toch niet kon zijn, die ik ook niet kan zijn, maar toch ook wel weer een soort 
van wegdoet en in mijn bewustzijn mee willen spelen - niet als persoon hè maar als meer 
object in mijn bestaan - mee willen spelen in mijn manier van hoe ik, wie ik bén zeg maar 
gewoon wie ik ben. Een heel klein ingrediëntje, maar een stevig gewicht. Hij moet heel 
bewust dus even aan de kant. En dan gaat het alleen nog maar over mij. En ook voor jou, 
over iedereen.  
M: Wat voel jij? Jij hebt ook je kosmische pak aan, wat voel jij in deze wereld hier wat er in 
jou bewust is, in jezelf in deze wereld hier, dat je hier bewust bent vanbinnen, wat iets 
betekent en is. Wat voel jij, waar ben jij je bewust van in jezelf? 
I: Ik voel vooral bij mezelf, gewoon, die vrijheid, die kracht die dan vrijkomt. En die dan ook 
gewoon, die ik dan gewoon ook zie, alleen is dat natuurlijk niet bij alle mensen zo, maar op 
dit moment wat ik zie. En dat komt vooral in mijn veld als het over kinderen gaat. Welke  
kracht dat er dan al vrijkomt. Dat het gewoon allemaal losgaat. 
 
GEHEUGEN IS EEN GEVAARLIJK MECHANISME 
M: En haal die kinderen eens weg. Waar ben jij bewust van in jezelf, niet over een 
onderwerp. Maar in jezelf. Ik ben mij bewust van…dat kan ik niet afdwingen hè, dat lijkt 
misschien zo een beetje maar het is wel een hele mooie beweging om te maken aan de 
binnenkant. En denk erom, ze pakken je op je sterkste kant. En je sterkste kant in deze 
wereld is altijd je zorgzame kant. Dus het gaat over jou. 
I: Ik voel hem wel maar ik denk dat ik nog te veel…. 
M:Laat maar lekker doorvibreren. Het is een energievraag, hij is ook niet van mij. Ik heb hem 
wel gesteld, maar het is een energievraag voor ons allemaal. Waar ben ik mij bewust van? 
Weet je hoe geheugen een gevaarlijk mechanisme is? Dat je je bewust kunt zijn van ik ben 
me bewust van dat deze wereld meer liefde nodig heeft. Ja? Dat kan ik voelen. Maar dat kan 
ik dus 30 jaar lang, 40 jaar lang voelen maar alle jarenlang kan ik daar bijeenkomsten op 
bouwen van hoe ik de liefde kan voelen. Ik kan mijn hele leven ook, mijn leven centraal 
stellen om de liefde te brengen. Maar de eerste keer was het waar, toen heb ik het gevoeld 
en de tweede keer waarschijnlijk ook nog, maar de derde keer begint het al behoorlijk 
discutabel te worden. Laat staan de tiende keer. Dan is het een programma. Dus waar ben jij 
je nu bewust van? Dat is een vraag die heel diep in het nu zit. Dat kan morgen alweer anders 
zijn. Maar dit moment…alleen dit moment is er. En de rest is geneuzel. De mens zit heel slim 
in elkaar. Dus als wij in het geheugen zitten dan gaan wij dingen zeggen wat niet ons 
bewustzijn is. Dat zijn dingen uit het geheugen. Stel je zelf dus altijd de vraag, waar ben ik 
me op dit moment, in mijzelf bewust van? 
Helemaal naar nu, naar nu, naar nu , naar nu, naar nu. Weet je waarom je hier vandaag 
bent? Vanuit dat veld? 
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ALBRAX BESCHAVING 
 I: Ik voel me vandaag niet zo heel lekker dus ik moet even de tijd nemen. Momentje hoor. Ik 
ben er bewust van dat wij samenwerken met, nou laat ik zeggen, mensen die niet dezelfde 
ideologieën hebben als wij om het zomaar even te zeggen. Maar ik ben me ook bewust dat 
we samen en samenwerken met eventueel andere ideologieën, andere wezens, Je hebt het 
al over de Albrax beschaving gehad en zou je daar iets meer over kunnen vertellen hoe de 
samenwerking met hun eruit ziet want ik, voor mijn gevoel is het heel belangrijk om daar 
eventjes doorheen te reizen. 
M: Nou daar hebben we het thuis wel even over. 
I: Voor mij voelt dat als heel belangrijk. Dat we toch allemaal met deze verschillende wezens 
met dezelfde ideologie samenwerken en die menselijke en niet menselijke wezens. 
M: Maar ideologieloos natuurlijk. 
I: Nou ja, ik noem deze ook, je moet hier toch ergens woorden aan geven anders sta ik hier 
met mijn microfoon inderdaad en zeg ik niks. Ja, zou je daar iets meer over kunnen vertellen 
want ja ik vind het echt belangrijk dat we daar doorheen kunnen reizen met ons 
voorstellingsvermogen. 
M: Nou ja, dat is het gevoel wat het jou geeft. En dat is misschien wel effe geen goede 
benadering in jezelf. Als jij aan de Albrax, Annunakí, denkt, dat zijn…  
Van de Annunakí heb je twaalf verschillende lijnen die zichzelf hebben achter gelaten na de 
terugtrekking uit de Matrix destijds. Dat zijn twaalf verschillende - we noemen dat hier 
bloedlijnen - dat zijn twaalf vertakkingen van de Annunakí. En de Albrax beschaving is de 
militaire oppermachtige structuur van de Annunakí. Dat is dus een top-down 
machtsstructuur en de hoogste militaire organisatie die gelijk qua, als je hem bekijkt vanuit 
ons, wie wij zijn, dan bestaat er geen hoog en laag. Dus ik kan het ook zo niet vergelijken.  
 
ZONDER TECHNOLOGIE HEBBEN WIJ TECHNOLOGIE GEBOUWD 
Maar als je het bekijkt vanuit wie de mens is, de Oorspronkelijke Mens, waar we vandaan 
komen is alles organisch, daar bestaat geen techniek. Maar de mens heeft wel technologie 
gebouwd vanuit hun eigen bewustzijn dus zonder technologie hebben wij technologie 
gefabriceerd, geassimileerd, gebouwd. En vanuit dat stuk zijn wij, en dat heeft ook een 
bepaalde functie in hoog en laag uitgedrukt, in de meeste capaciteiten uitgedrukt, zitten wij 
in de buitenste cirkel zeg maar. Aan de ene kant als je praat over de Oorspronkelijke Mens, 
als je praat over die grote Militaire Bewustzijn Aanwezigheidsgroepen, grote Krachtpatsers 
van binnenuit, dan kun je daar een gevoel bij hebben. Het zijn hele Liefdevolle Wezens. Dat 
vertelde ik ook, Liefdevol, vreugdevol. Kijk niet raar op als er bij het Contact eerst muziek 
wordt gemaakt en dat er wordt gedanst. Dat is werkelijk hoe het in elkaar zit. Niet dat jij van 
dansen moet houden of zo, maar dat is de vreugde die er wordt geuit. Dat is een gevoel wat 
we erbij kunnen hebben. Maar als je de Annunakí, de Albrax Annunakí, je hebt die beelden 
gezien van dat voertuig dat over de Aarde ging, 
I: Ja dat heb ik. 
M: Dat zijn hele grote zwarte objecten combat swat schepen. Wat is jouw gevoel daarbij? 
Want je stelt die vraag vanuit een bepaald gevoel. 
I: Vanuit hier bekeken, voel ik dat zij boven de mensheid staan. 
M: De mensheid hier. 
I: Ja hier. 
M: Wat voel je dan? 
I: Ik vind het heel erg moeilijk om daar op dit moment bij te komen. 
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M: Wat is het gevoel? Dat heeft alles te maken met de aanvliegroute die je maakt. Want we 
zijn Ambassadeurs van het Leven. En we zijn Ambassadeurs van het volledige Leven. Dus we 
sluiten geen Ambassade af omdat we anderen niet goed genoeg vinden of omdat we ze per 
se gevaarlijk vinden. Wat voel je? Wat is dat gevoel dat ze - jouw woorden - dat ze boven de 
mensheid lijken te staan gevoelsmatig? Wat boezemt dat in, plezier, angst, ontzag, 
onzekerheid? 
I: Nee, ook niet. Ja het lijkt misschien een beetje een excuus, maar dat is het niet. Ik voel me 
niet heel erg lekker vandaag en ik vind het heel erg lastig om op dit moment daar op 
antwoord te geven en daarbij te komen. 
:M: Dan ga ik hier ook niet op in. 
I: Nee dat moet ik voor mezelf ook niet doen voel ik. Maar ik vond het wel belangrijk om 
hierin mee te reizen met zijn allen. Ook over dit stuk. 
M: Ja. 
I: Dat is wat ik op dit moment voel en ik kan nu een leuk verhaal gaan verzinnen maar dat 
doe ik niet. En ik kan er nu niet voorbij. 
M: En dat is niet voor niets. Ze lag toevallig vannacht naast me en hoe dat komt weet ik niet. 
I: Als we samen zijn kan ik die vraag wel stellen maar, ik voel me… (niet verstaan) 
M: Het zijn donkere ET’s die non stop proberen interventie te plegen dat we niet binnen 
kunnen komen op bepaalde stukken. Dus ik vind, dan moet je er ook niet over spreken 
vanwege het feit dat je je - nou ja - niet lekker, nou je moet hier heel goed rechtop staan om 
over deze onderwerpen te spreken. Dus veiligheid en securiteit! 
I: Ik kan even opstaan en daarom vraag ik jou ook, kan je daar iets over delen, dat we daar 
met ons bewustzijn doorheen kunnen reizen.  
M: Je wilt mij het werk laten doen? 
I: Nou nee. 
M: Maar wat ik bedoel, dit is wat je samen doet. Kijk maar naar partner zijn. Alles is precies 
hetzelfde. Kun je mij niet even als partner behandelen en dan zeg ik nee. 
M: Je zegt wel dat het mij niet zoveel uitmaakt dat je mijn partner bent. 
I: In ieder geval ik ben hier wel een beetje klaar. 
 
GEHEIMHOUDINGSTRILLINGSVELDEN KOMEN TE VERVALLEN 
M: Het is heel mooi, kijk, ik ben toch hier, jij bent er en jij bent er en jij bent hier en iedereen 
is hier zichzelf en jij bent op dit moment de deuropener van dit frequentieveld dus als we 
hierop door gaan dan loopt het nog steeds via jouw bewustzijn. Ik kan dat eraf halen maar 
dat de projecties die lopen erover. Dus dan ga ik dat gewoon niet doen. Maar het is wel heel 
waardevol, want dit resultaat, onder dit onderwerp ligt een enorme taak voor de mensheid. 
Wat denk je dat er nu aan het gebeuren is en onze Contacten op de Aarde zullen zijn. Niet de 
militaire installaties die er zijn en de veiligheidsdiensten en het Secret Space Program, zoals 
het allemaal wordt genoemd, zijn de baas. Dat hele (veld?) wordt ontmanteld. De hele 
geheimhoudingstrillingsvelden, de realiteit die draait om geheimhouding die komt te 
vervallen. Maar er zijn een hoop entiteiten ook actief levend in dit hologram. Hoe gaan we 
daar mee om? Wat gaat daarmee gebeuren? 
Nu kun je gelijk voelen dat er een instroom is op het burgernetwerk onderwerp. Als 
burgers, als kosmische burgers ook voor deze grote onderwerpen komen te staan. En dat zijn 
zeer grote onderwerpen. En daar moet je je heel stabiel en goed bij voelen. Even in oude 
woorden ‘goed geaard zijn’.  
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ALBRAX-ANNUNAKI BESCHAVING 
M: Ik ben mij bewust dat ik mij niet lekker voel om die reden, dat ik daar niet bij kan op die 
manier, maar ik ben mij wel bewust van dat ik deze vraag, ik heb wel goed doorvoeld kan ik 
deze vraag stellen of niet. Ja, dus vandaar. 
M: Ja ze staan even in jouw woorden, ze (Albrax) staan boven de mensheid. 
De militairen op Aarde, de Inlichtingendiensten en ook de allerhoogste militaire organisaties, 
de geheime organisaties vallen uiteindelijk onder het uiteindelijke toezicht van de Albrax- 
Annunakí. Die zijn hier zo nu en dan ook aanwezig en ze laten zich op dit moment ook 
gewoon visueel zien. Ze vliegen over steden, mensen zien ze, worden ook gefilmd. Ze (Albrax- 
Annunakí) laten zich zien als een grote dreiging en wij zijn de oppermachtigen. Dus aan de 
regeringen ook: jullie houden je mond dicht, wordt niet over gesproken, jullie blijven 
zeggen dat er niets is. En dat is ook een trilling die ze in het veld brengen. Ze hebben een 
soort van projectie-apparatuur, dat is energieprojectie, energie injecteren ze in het veld en 
daar storen ze ook de organische microben van bewustzijn mee op. Dat betekent iets 
enorms want dat betekent dat er een val gaat plaatsvinden van hun positie. 
 
En dat zie je ook terug. Kijk naar de regeringsmensen, militaire organisaties, je ziet dat ze zich 
nog steeds profileren als de machthebbers, dat hebben ze ook volgens het oude systeem, 
maar het is geobserveerd en dan voel je dat ze het zelf ook niet meer zo zeker meer weten. 
Dus er is iets gaande. En ze zijn inderdaad militair gezien, in de structuur van militairen en in 
ruimtevaart, staan ze boven alles. Als deze objecten binnenkomen gaan ze alles kunnen. Zo 
gaat het ook onder andere rassen onderling van de Aarde en het stopt onmiddellijk. 
Onmiddellijk, onmiddellijk is het stil, want de grote bazen zijn er. Zo moet je het - in 
woorden - zo wordt het gezien. En dat is heel goed dat dat gevoeld wordt, want dit is al voor 
hele lange tijden is dit buiten beeld geraakt en gehouden. Wij hoeven hier als Wezens ook 
niks mee te doen, alleen dat we er ons bewust van zijn dat ze er zijn. Ons bewust ervan zijn 
dat de geheimhouding doorbroken is. We weten dat ze er zijn. Maar we hoeven er verder 
niets iets mee te doen tot een bepaald moment. Bij de ontmanteling van de Matrix van 
Controle en Geheimhouding, dan komt onze taak op dat stuk tevoorschijn. 
Dus eerst het één en dan het ander. 
 
I: Hebben ze dan geen angst om zich te laten zien? 
M: Nee. Deze hebben geen angst. 
I: Oké. Want jij vertelde toen dat jij een pak aan moest omdat ze anders bang waren dat je 
hen zou waarnemen. 
M: Nee er wordt door hen in contacten met Wezens die een andere taal spreken, de 
Scheppende Taal, zijn er een soort van ijzeren voorwaarden, zijn er bepaalde kledingstukken 
beschikbaar gesteld, dat is geometrische isolatiekleding - zo noem ik het maar even: kleding  
die ervoor zorgt dat Scheppende Informatievelden niet in hun omgeving terecht komen. En 
daar is het speciaal voor bedoeld. 
Dat is niet dat we dat doen, ik spreek even in de (?) en dat wordt heel veel gebruikt dat doen 
we niet omdat we niet aan hen willen toegeven, maar we doen dat, omdat wij ervoor staan 
dat wij het communiceren openlijk met elkaar, het in contact zijn met elkaar prefereren 
boven dat we niet ingaan op de wensen/intelligentie van deze groepen mensen. Zijn 
overigens gewoon mensen. Je kent ze hè, het zijn mensen. 
I: Ik merk dat het heel erg veel met mijn energie doet. Ik word van een soort kotsmisselijk. En 
mijn hart barst mijn borstkast uit. Ik probeer het niet te labelen. 
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M: Dat zijn zij. 
I: Dat weet ik. En dat is heel heftig en ik voel dat heel erg.                                                               

M: Kun je je gevoel delen? Is dat mogelijk? Voel je dat je dat zou kunnen of willen?  

I: Jawel. Wat er gebeurt in mijn lichaam, wat ik voel is dat alles begint te trillen. Mijn benen 

gaan helemaal heen en weer. Er komt een soort, er gaat iets aan in mij.  

Ik weet dat ik het weet. Het voelt als een interne oorlog ongeveer. Het is ook een 

interpretatie. Klopt ook niet. Ik wil eigenlijk alleen maar de energie veranderen. Uit dit.  

M: Ga er eens in. Ga er gewoon eens in en maak het vrij.  

I: Ik merk dat ik in strijd ga, dus dat werkt niet.  

M: Beslis maar om het gewoon los te laten. Op jouw manier. Maak het maar vrij. Het heeft 

helemaal niets met jou te maken met wie jij bent.  

I: Dat klopt. Het kalmeert.   

M: Helpt het als ik zeg dat deze Anunnakí, Albrax en allerlei andere beschavingen geen 

enkele partij zijn voor de grote Oorspronkelijke Menselijk Confederatie? Het wordt niet 

uitgesproken vanuit strijd, maar vanuit inzicht en besef. Het wordt gezien en het gaat weg.  

I: [?] 

ALS JE OP HET GEHEUGENSPOOR ZIT BEROEP JE DAN OP JE MENSZIJN 

M: Het is nog sterker zelfs, je kunt er ook niks mee. Het kan namelijk ook niks met jou. Het is 

net als een glas, je kan er water in doen maar je kan het ook omdraaien. En dan is het er 

weer uit, zo werkt je bewustzijn. Weg. Maar het moet wel gezien worden. Je hebt 

waarschijnlijk  een soort, kijk we hebben allemaal andere…het menselijk bewustzijn bestaat 

uit niet te definiëren hoeveelheden trillingen. En er is iets bij jou actief en dat mag je ook als 

een gift zien, dat je iets voelt, dat je iets ruikt, dat je iets bewust bent. Niet alleen op dit stuk, 

hè. Op heel veel andere dingen ook. Mooie dingen. En eigenheid is dit ook iets heel moois. 

De zorgen die eruit ontstaan, of de zorgen die erdoor worden geprojecteerd, die maken het 

complex. Eén punt, één stipje. Niet een hele octopus, één stipje. Weg.  

I: Ik voel de hele dag heel veel. Als ik hier dan zit, dan zijn er momenten dat ik me heel erg 

met mezelf, heel goed met mezelf kan verbinden en aanwezig kan zijn. Maar wat ik dan merk 

op een dag is dat de energie heel erg beweegt en soms heel zwaar wordt, dat ik eigenlijk niet 

meer kan bewegen. Soms voel ik dat er, ja, zijn het misschien net de gedachten of, het voelt 

soms best belastend. Het ontkracht mij, zeg maar.  

M: Het is geheugen. Meer niet. Er zijn dingen gebeurd maar die zijn al over.  

I: Ik voel dit niet.  

M: De kracht van de intelligentie, die de mens tegen haar wil in probeert in te drukken, 

achter te laten, is dat zij zich kan bevinden in het geheugen van, we noemen dat hier 

lichaam. Dus je lichaamsgeheugen, dat is waar ze de ets hebben achtergelaten. Ze hebben 

zichzelf ingeëtst. Als ik naar jou kijk, zoals ik jou zie, is dat het. Dus niet een daadwerkelijke 

controle over jou. 

I: Nee, het voelt meer als waar ik dan in zit.  

M: Doe maar een beroep op je Menszijn. Ik beroep mij in dit moment op mijn innerlijke 

menselijke kracht, mijn kracht van origine, mijn innerlijke licht, wie ik ben.  
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En dan komt dat stukje wat ik in het boekje voorlas, dat je besef hebt, besef hebt van je 

bewustzijnstoestand, waar de mens voor staat, waar jij voor staat. Dat moet geopenbaard 

worden, dat is de openbaring van de mens. Dus als jij je bewust bent, dat jij een 

Bewustzijnswaterwezen bent, dat is dus puur levend organisch, die eigenlijk de hele dag al 

het hele leven zou kunnen kussen uit dankbaarheid en in elk grassprietje zou willen springen.  

ZIJ ZIJN GEEN PARTIJ!                                                                                                                                

Overal doorheen, als je jezelf, als je beroep doet op je eigen Menszijn, dat gebeurt, dan gaat 

het geheugen eruit. Daarom moet het grote probleem moet ook vrij. Het is geen groot 

probleem. Het heeft impact. Dat is wat anders. Het heeft impact.                                                

En daar kun je je in deze wereld beroerd alleen in voelen. Dat dat allemaal gebeurt. Maar, je 

moet daarheen. Het is heel klein. De impact die voel je. En je doet een beroep op je 

mensenkracht. 

I: En is het dan ook zo... 

M: Daarom zei ik net, ze zijn geen partij. Sorry.  

I: Maar als alles om mij gaat en ik hier zonder compromis ga, is het dan dat ik het ook moet 

benoemen als dat in mij gebeurt? Want het is ook informatie.  

M: Ja, het is een formatie van een opdracht die niet door jou is gegeven. En daarom moet je 

een beroep doen op wie jij bent. Dus je moet... dat is wat wij gewoon echt met gemak 

kunnen. Op het moment dat, zeg maar, het spoor van de ervaring, noem het even zo hè,op 

hun spoor zit, dus in dit geval op het geheugenspoor - er is iets gebeurd, het zit op het 

geheugenspoor, je moet je beroepen op wie jij bent - op het moment dat dat gebeurt, krijg je 

dit. Je moet je er echt op beroepen. Ze zijn geen partij. En wij hebben geen wapens. Degene 

die de wapens gebruikt, die raken zichzelf. Wij hebben geen wapens, wij hebben onszelf. 

Beroep je op jezelf. Doe dat op jouw manier. Beroep je op jezelf en je zult het voelen en het is 

weg.  

I: Ik ben hier.  

M: Zo is dat.  

 

HET ZELF IN CHARGE KOMEN VAN DE ORGANISCHE WATERKRACHT BINNENIN 

I: Ik pak het nog heel even over, want ik voel niet wat je zegt. Het is zo intimiderend wat er 

dan gebeurt. Ik word zo uitgezet. Niet omdat ik dat wil, maar omdat er zoiets heftigs vanuit 

de matrix, in mijn geval, overheen of geactiveerd wordt eigenlijk omdat jij erover praat. Dat 

is namelijk wat er gebeurt. En voor mij persoonlijk klopt dat niet. Het klopt niet voor mij. Jij 

hebt andere dingen te doen dan ik. Voor mij klopt dat niet om daarin te zijn. Want wat ik ook 

doe, hoe krachtig ik mezelf ook neerzet, ik blijf dat voelen. En het is mijn levenskracht die 

geprobeerd wordt te doven. Dat is wat er gebeurt. Dus ik hoef daar niet in te zijn, want ik ga 

dat niet aan. Want dat is niet hoe het script gaat lopen.  

M: Maar het is al aan.  

I: Nee, het werd geactiveerd.  

M: Zelfde.  

I: Ja, maar nu is het weer iets meer uit. Maar dat is ons bewustzijn om te realiseren dat als 

we praten over donkere dingen, om maar even zo te noemen, dat we het activeren.  

M: Nee, het is al actief zelfs als het niet wordt besproken.  
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Dat is waarom de situaties waar de wereld in onze realiteit juist op draait. Ik kan je helemaal 

volgen wat je zegt hoor want het is ook waar. Hangt er vanaf hoe je bewustzijn functioneert 

op dit moment. Maar wij moeten, als ik het woord erin gebruik, daarom heb ik ook juist die 

bekrachtiging vanuit die liefde in je zelf, het zelf in charge komen van de organische 

waterkracht binnenin benoemd. Het is juist zo dat we er contact mee moeten maken.  

En of het woord erin voor de een de ander, het gaat erom dat je je bewust bent ervan. En op 

het moment dat je bewust bent, staat ons Oorspronkelijke Bewustzijn ervan op in die trilling. 

Dat is nou precies wat we nodig hebben. Het staat op in die trilling. Het staat op, het gaat 

áán. En het formeert organische golven, het creëert taal door de invasie waar je niet voor 

hebt gekozen. Dat is wat er gebeurt. Dat zijn de hybride communicaties en daarmee wordt 

de besmetting geabsorbeerd en via het Waterbewustzijn afgevoerd.  

Dus er zit ook een blokkade, er zit ook een verbod op om daar zo over te mogen spreken. En 

het verbod – en het hoeft helemaal niet waar te zijn voor jou, maar ik weet dat het wel zo is 

–  op het moment dat er een verbod op zit, moet je durven vaststellen dat, omdat dat het 

geheimhoudingsveld is, als iets niet gevoeld kan worden, want wij kunnen alles voelen, zelfs 

de meest onmogelijke dingen kunnen wij voelen, dan zit daar een kanaal in jezelf, wat op de 

een of andere manier wordt geprobeerd onzichtbaar te houden. Een route. Daar gaat het 

om.                                                                                                                                                           

VERDEKTE ZWARTE KUBUSSEN                                                                                                         

I:Om er omheen te gaan?                                                                                                                       

M: Ja. En je kunt er omheen want je kunt nog zeg maar de 50 andere routes die er zijn, die 

ook schoon moeten, die kun je dan pakken maar je zult altijd merken dat het ene stukje er 

blijft staan en op de een of andere manier heeft dat een bepaalde impact of een uitwerking 

waardoor je net niet iets open krijgt of stromend krijgt. Het is nodig dat wij erin gaan! En of 

dat nou het juiste woord is, we maken er contact mee. Want als het niet gezien wordt, dan 

blijft het buiten het beeld van je observatievermogen. En daarom zeg ik, zij zijn geen partij 

voor ons. Ze willen juist onzichtbaar blijven. Je mag er dus niet over praten in deze wereld. 

Je mag je het eigenlijk ook niet bewust worden. Als je denkt dat je een trauma hebt of dat je 

als je het gevoel hebt ik word tegengewerkt of er is iets met mij, dan zijn dus, met alle 

respect voor hoor, maar zijn er dus psychologische draaiboeken of psychiatrische 

draaiboeken of alternatieve geneeswijze draaiboeken en vervolgens zijn het allemaal 

afleidingen om niet tot de kern te komen waar het over gaat. Want je moet het zien wat er in 

jezelf speelt en op het moment dat dat gebeurt gaat het stromen, gaat het in beweging. Het 

zijn verdekte zwarte kubussen, die parasitair zijn, die zich constant weten aan te zetten in 

het metafysische centraal zenuwgestel waardoor wij ergens niet bij kunnen komen.  

En de grote, de grote doorbraak die wij juist hier kunnen maken  en dat moet iedereen door 

zichzelf heen laten gaan of dat nu het moment is om dat doen. Nu is het hét moment om het 

te doen overigens. Maar of dat voor jou ook zo is, dat moet je zelf doorvoelen. Dat is dat je 

er juist contact mee moet maken. Je moet er juist contact mee maken want als het 

onzichtbaar blijft, daarom is de geheimhoudingsinformatie-werkelijkheidsmatrix zolang in 

stand gebleven.  
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Wat niet gezien kan worden, wat geen aandachtig, waar niet doorheen gereisd kan worden 

met je bewustzijn, wat niet aangeraakt wordt door je bewustzijn, kan juist verdekt intact 

blijven. Dat is wat ze juist doen. Dat is hun grote kracht. En onze kracht is juist daar waar we 

aandacht heen brengen, waar we ons bewustzijn naartoe brengen. Ja oké, soms voelt dat 

heel ongemakkelijk en soms krijgen we die parasieten echt maximaal uitvergroot. Krijg je 

hartkloppingen, krijg je zenuwuitbarstingen.  

Je wordt ziek, beroerd, maar je voelt ook als ik er doorheen ga, daarom heb je elkaar ook 

nodig, je moet het wel zelf doen, maar het is wel verrekte fijn als er mensen om je heen zijn 

die om jou geven en die jou vasthouden, die jou embedden zeg maar in de energie, dat je 

voelt potverdorie maar nu ga ik het doen, nu ga ik hier doorheen en ik ben veilig. Nou dat is 

ook weer een issue ik weet niet of jij dat kent [naam] maar dat is in ieder geval wat er veel 

gebeurt. En op het moment dat je daar doorheen gaat, dus dat je met je bewustzijn juist in 

dat gevoel terecht komt, wordt de Oorspronkelijke Goddelijke Kracht van wie jij bent en zelfs 

van het hele Mensras, daarom zeg ik ook: “Doe een beroep op wie je bent, wordt daarin 

wakker”. Een heel innerlijk leger verschijnt daar in de Organische Geometrie, in de 

Mandalageometrie van wat Aandacht is. En dat heeft, en het hangt er helemaal vanaf wat 

er aan de hand is, maar dat heeft onderhoud nodig. Zeker bij het openbreken ervan, dat is 

het openbreken, het veranderen van trilling, heeft dat onderhoud nodig. Dus ja, in heel veel 

gevallen volstaat het niet om dat één keer te doen. Ik zou wel een hele slechte spreker zijn 

als ik zeg, dat hoef je maar één keer te doen. Maar het kan wel, want alles kan hier. Het kan 

in één keer voorbij zijn.  

We noemen het ook ‘demonische uitdrijving’. Dus frequentievelden, die AI zijn, die 

parasiteren uit een andere intelligentie. Donkere krachten noemen we dat hier op de Aarde, 

en dat zijn het eigenlijk ook. Die beginnen te resoneren en dan kan je behoorlijk ziek worden. 

En de ziekgevoelens die er zijn, onbalans of wat dan ook, schuim op de mond, dat zijn die 

informatievelden, dat zijn die parasitaire binnendringers die in het Koninkrijk van Christus, is 

jouw eigen Hart, aanwezig zijn. Eventjes terug naar die mevrouw daar ja dat is ergens anders 

gebeurt. Maar of dit allemaal klopt in de woorden en of dit alles gevoeld kan worden, dat 

weet ik niet maar ik zeg het wel vanuit wie ik ben in mijn pure oprechtheid gewoon 

benoemen. En we kunnen daar als een lichtkomeet kunnen we daarin. 

I: Mijn noodzaak is volgens mij ook dat ik onderscheid kan maken en als ik erin ga dan kan ik 

wellicht dat onderscheid niet meer maken. Dus ik ga er niet in. 

M: Dank je, ik hoor je. 

I: Succes allemaal jullie mogen er allemaal in. 

M:  Ja, nee, ik vind dat... Ik ervaar het in mijn gevoel als heel moedig en krachtig dat je het 

uitspreekt want het is geen gemakkelijk iets. En het is ook niet zomaar een gevaarloze zone. 

En daarom, als ik dan weer terug mag blikken op je uitspraak hiervoor, aan de binnenkant 

zijn. Je moet eerst aan de binnenkant zijn. Maar je ontkomt je kosmische taak niet als je 

jezelf opschoont, of je maakt jezelf vrij, dan kom je de belegering tegen in welke vorm dan 

ook. En daarom zeg ik ook telkens weer laat elkaar nou niet in de steek, kom nou voor elkaar 

op, bescherm elkaar, en als de ene het zo ziet en de ander ziet het zo, prima! Stort niet 

meningen over elkaar uit maar spreek je beleving uit in je gevoel en als de ander dat doet op 

een andere manier dan is dat, zo dan is dat een andere manier. 
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WATERBEWUSTZIJN COMMUNICEERT OMDAT HET EEN INFORMATIEDRAGER IS 

I: En waar is die grote link met water dan?  

M: Nou het Waterbewustzijn, water is eigenlijk bewustzijn, ons bewustzijn als je het water 

zou kunnen zien van de oorspronkelijke wereld dan beweegt zich dat in trillingen,  

communiceert dat omdat het een informatiedrager is, communiceert dat op identieke 

manier als hoe onze gevoelens, dus dit, onze gevoelens in het veld reizen.  

Zo wordt de mensheid ook gezien, als water, als levend water. Dus hoe wij voelen, de 

ontroering die we voelen, de verwondering voor het mooie leven, de bloemen, de planten. 

Wat we daarbij scheppen, de trillingen die we hier scheppen, die zijn identiek aan water, aan 

Oorspronkelijk Water. Daarom worden we ook Waterwezens genoemd, waterbewustzijn. 

Niet omdat we door water zwemmen - kan je ook allemaal zo zien - maar omdat wij ons 

bewustzijn in water functioneert en dat zie ik.., kijk wij leven hier ook in een waterwereld. Als 

wij onze aller diepste intentie van voelen en denken openen dan kunnen dat heel bewust 

veel verder laten stromen, want dit is allemaal water, ons lichaam is water, we kunnen het in 

één tel aan de andere kant van de wereld laten vibreren. Ja, eventjes pauzeren? Dank je wel 

voor deze mooie beraadslaging met elkaar  

I: [slecht hoorbaar, niet getranscripteerd] 

DEEL 3 

[Muziek] 

DIALOOG                                                                                                                                                

Iemand: Ik wou even mijn excuus aanbieden aan iedereen, aan Martijn en aan mezelf. Maar 

wat ik zei van ‘let's go, laten we eventjes daarin duiken’, het was een soort gecomprimeerde, 

verwrongen uiting van dat ik graag iets wil doen. Nou, ik weet dat er genoeg te doen is in 

mijn eigen bestaan en mezelf nog kan uitpakken in mijn eigen bestaan en in mijn leven. En ik 

weet ook dat ik heel graag samen iets wil doen. En ik ben hier vandaag om te kijken wat is de 

volgende stap. En als ik het goed begrijp is dat nog meer besef brengen in dat we er midden 

in zitten dat ik vanuit mezelf dat contact mag voelen. En naar aanleiding van twee dagen 

geleden had ik wat dingen opgeschreven omdat ik wat mensen sprak die hun ongeduld 

uitten dat we de beraadslaging niet goed hadden gebruikt. Dat komt dan een beetje te 

vervallen doordat je zegt van ja, we zijn er nog niet, wat helemaal goed is. Maar ik wou even 

mezelf delen en dat ik op verschillende niveaus functioneer of mezelf ken. Het niveau dat 

gaat dansen als de ontmoeting er is. En het enthousiasme om aan het werk te gaan. En in het 

denken zitten en in de mist zitten van dit bestaan. Dus die vragen van moeten wij nog een 

brief schrijven, moeten wij nog een afspraak maken dat zal wel niet nu het geval zijn. Welke 

contacten heeft Martijn al gemaakt, welke contacten heb jij gemaakt? Ja, I don't know, maar 

ik wou even mezelf corrigeren en mijn enthousiasme. Nou ja, ik ben er klaar voor en ik ben 

er ook niet klaar voor en ik wil ergens beginnen. Ik wil dingen schouwen om mijn eigen 

capaciteiten weer te voelen, die spieren te ontwikkelen. En moeten we dat allemaal in kleine 

groepjes blijven doen of alleen en kunnen we dat misschien al eens gaan doen of niet. Nou, 

dat soort dingen.                                                                                                                            

Martijn: Nou, dat moet je in mijn groep doen.  
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I: Jij hebt geen groep. Ik wil ook geen groep beginnen. Maar, ja, wie kan dat even 

coördineren? Of wie, wanneer weten we wat de volgende stap is? Ja.  

Martijn: Besef jij [naam], wat wij doen door deze bijeenkomst? De menselijke bijeenkomst? 

Laat ik hem maar van deze bijeenkomst afhalen. Maar ook hier gebeurt dat. Besef jij wat het 

er over hebben aan energie in beweging zet?  

I: Waarschijnlijk te weinig. Ik voel wel bij bijeenkomsten wat het in mij doet. En ik zie ook wat 

er in mensen gebeurt. Ja, ik heb enig besef. Maar wat het in het collectieve veld van de Aarde 

doet, dat heb ik waarschijnlijk wat minder.  

Martijn: Die gebeurtenissen! Wat er gebeurt, wat er op de Aarde plaatsvindt, in onze 

werkelijkheid. Contact eerst binnen en dan de werkelijkheid buiten.  

I: Ja, ik heb niks. Je mag wat vragen, maar ik heb niks meer te zeggen. Maar jij hebt ook niks 

te vragen. Dat wil ik niet van jou bepalen.  

Martijn: Ja, ik heb wel vragen. Hoe word je zo groot? [gelach] Ik ben zo klein.                          

Iemand: Ik weet dus niet of je je ouders kiest, dat is dan al bepaalde… Script, lange vader.                       

Martijn: Wat jij zegt is.., is enorm. Wat is de volgende stap? Gaat het om stappen? Zijn er 

volgende stappen? Is het zo dat wij de volgende stap zetten? Of wordt de stap die voortkomt 

uit bewustzijn scheppen (on)zichtbaar? En ik vertel niet voor niets over wat er in de wereld 

allemaal aan de hand is en aan de gang is. Omdat dat gecreëerd is, en dat zul je ook terug 

horen van deze mensen. Dat het gecreëerd is vanaf de werkvloer hier op Aarde in deze 

dimensie. Dit is een veld geweest waar niet gesproken kon worden of mocht worden. En als 

er werd gesproken, werd het gesproken niet vanuit de mensen zelf. Dus vanuit een religie of 

een cult of wat dan ook. En wat jij de afgelopen tijden allemaal zelf hebt gedaan, wat jij met 

jouw bewustzijn allemaal hebt gedaan, dat zet leven aan op dit onderwerp. Er is dus 

daadwerkelijk een tijd geweest, zo zou je het best kunnen zien, dat buitenaardsen niet 

bestonden. Tenminste, niet in deze werkelijkheid. Nu bestaan ze wel, en worden ze ook 

zichtbaar, ook voor jou.                                                                                                                         I: 

Ik heb ze nog niet gezien, maar er zijn beelden van.  

SIGNALEN OVERAL ZICHBAAR 

Martijn: Daarom ben ik ook wel op een positieve manier verwonderd over dat er zoveel 

mensen helemaal niet bewust de objecten die zich tonen op de mogelijke manieren die er nu 

zijn om aan jou te tonen, dat die signalen, dat er niet wordt gekeken. Dus dat er niet verder 

gekeken wordt, want hoe vaak hebben we het er met elkaar over gehad ook van, ze hoeven 

niet per se direct voor je ogen te verschijnen. Het kunnen ook boodschappen worden via 

elementen in het veld. Want ze zoeken jou op hun manier op. Ze maken de doorgang naar 

jou toe op hun manier. Dat zij kunnen zien wat er is, wat er is. En dat is dus verbonden aan 

jouw bewustzijn, omdat het hele veld draait op jouw bewustzijn. Dus het gegeven dat ze er 

zijn, en in zulke grote aantallen op dit moment, en ze gaan niet meer weg, wordt alleen maar 

intenser, groter en meer zichtbaar, eerst geconcentreerd op plekken waar zoveel mogelijk 

mensen zijn, om zoveel mogelijk waarneming er op te krijgen. Dat doen ze bewust. Daarmee 

worden ze opgeslagen in het veld door de waarneming. Ook op kleinere rustigere locaties 

komen ze tevoorschijn. Iedereen gaat het zien. Dus dat is nu wat er aan de hand is. En 

daarom ben ik positief verwonderd over dat het A: door heel veel mensen niet eens geweten 

wordt. Nou, dat kan.  
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En ook dat de gevolgen van het eigen Scheppen en de sessies die wij met ons bewustzijn 

erop hebben gezet, eigenlijk diep onderschat zijn. Dus we doen het wel, maar we 

onderschatten op een bepaalde manier de echte impact van ons bewustzijn.                                         

Waarom verandert een informatie golf.., ja, ik heb je antwoord opgeslagen, ik zoek andere 

ouders.[gelach]. Waarom en hoe diep is een betekenis, alles omvattend hè. Dat jouw 

aandacht op iets wat je niet weet waar het is en je weet niet eens wat de vorm daarvan is.  

KWANTUM FYSICA IS OP DIT MOMENT VERBONDEN AAN DE WERKING VAN DE MATRIX                                       

Dat je aandacht op dat object in die trilling tot leven komt. Dit gaat voorbij alle 

driedimensionale wetten. Dat noemen wij hier kwantum fysica. Kwantum fysica is op dit 

moment verbonden aan de werking van de matrix. Maar als we daar eventjes zo bij blijven 

parkeren, zo van, er komen nog wel andere uitvoegingen over wat bewustzijn is, maar als je 

daar een besef over hebt, wat is jouw bewustzijn dan? Als jij met je aandacht naar die grote 

Constellaties van Oorspronkelijke Wezens reist, hoe je er ook voor jezelf ziet. En ik vertel het 

stuk waarvoor ik hier ben om de Ambassade weer tot leven te krijgen hier op de Aarde. Dus 

dat ze weer terug kunnen keren in het dichtgetrokken veld door donkere ET's die het veld 

hebben gemanipuleerd. Dat er weer gedacht kan worden vanuit wie jij bent, dat er weer 

gevoeld wordt vanuit wie jij bent, dat die trilling in het veld wordt gelanceerd. Dat zijn 

instructies, dat is nogal wat. Erover spreken met elkaar, erover uitwisselen met elkaar, er 

doorheen voelen met elkaar, het voorstellingsvermogen weer aan zetten, het besef daar 

doorheen brengen, ook zien dat je aandacht, bewustzijn, informatie van de Matrix naar een 

ander trillingsveld heen brengt. Dus de draaggolf van een informatieveld verandert, alleen 

maar omdat jij je aandacht daarop zet.  

Dus wat is dan de volgende stap hè? Het besef wat er nu gebeurt. En het is aan jou en aan 

jou alleen om daar naar te gaan kijken. En dat moet je niet doen omdat ik het zeg. Maar dat 

moet je doen dat je op onderzoek moet uitgaan om te kijken wat er met jou gecreëerde, 

geschapen, bewustzijn in het veld is gebeurd. En de volgende stap hier is wat mij betreft dat. 

Dat er vandaag hier vanuit liefde vanuit jezelf begrepen wordt dat de belegering van deze 

dimensie is opengegaan. Omdat je zo hard hebt gewerkt, zo ontzettend hard hebt gewerkt. 

Dat je dat kunt verifiëren, binnenin aanwezig zijn, buiten aan het onderzoeken. Mensen die 

dat niet doen, die steken niet de effort die ze hebben gestoken, de inzet die ze hebben 

gestoken in zichzelf en in de bevrijding van deze wereld, waarover we zeggen dat deze 

wereld moet weer terug, ook naar het Oorspronkelijke Veld, ook deze dimensie. Ook ik ga 

terug naar de Oorspronkelijke Wereld. Dus ook die dimensie. Nog een keer erachter. Dat je 

goed beseft dat je enorme impact hebt met je bewustzijn in de mogelijkheden die voorheen 

door de donkere krachten werden dichtgetrokken. Dus je moest wel wakker worden. Je moet 

je wel bewust zijn wat hier gebeurt. En dat heeft ook gevolgen. Het heeft ook onderhoud 

nodig. Het heeft ook liefde en betrokkenheid nodig voor de wereld. Er zijn natuurlijk een 

heleboel volgende stappen te benoemen. Eerst moet je bewust zijn van wat er nu op dit 

moment, live, as we speak, op de Aarde gebeurt. En het komt naar voren, simpelweg, omdat 

ik het vandaag in jouw matrix heb ontmoet/benoemd.  
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HET OORSPRONKELIJKE WATER                                                                                                    

Iemand: [niet hoorbaar deels..]… Oorspronkelijk Water. En het project waar ik heel erg bij 

betrokken ben hier op Aarde is om ons water te informeren naar Oorspronkelijk Water, of in 

ieder geval Waterbewustzijn. En het water hier is zwaar belegerd en levenloos. Dus op het 

moment dat wij de impact voelen van wie wij zijn informeren we ook het water daarmee. En 

ik wil dat even benoemen zodat we gewoon ook met bewustzijn het water kunnen 

informeren. Het gebeurt vanzelf wel, maar als we daar ons bewustzijn ook op zetten, onze 

aandacht op zetten, dan gaat het nog veel sneller. En dan ontstaat communicatie, 

samenwerking, netwerken. Dat krijg een enorme boost. Contact ook. Scheppen. Dus water.  

Martijn: Het is ook zo mooi om naar water te kijken, ook in de microscoop, als je ziet wat 

waterkristallen zijn, wat water is. Dat is niet zomaar een onderwerp dat je hier aankaart. 

Deze ruimte bestaat na deze dag ook nog.. Ja. Ja.  

Iemand: [niet getranscripteerd] 

Iemand: [niet getranscripteerd] 

Martijn: Het echte leven betekent zonder enige invloed van buiten af navigeren, ontbloot, 

kaal en wat er over blijft dat ben jij. Elke vorm van interventie, interveniërend bewustzijn 

moet onderzocht worden. Laten we daar maar eens een dag samen nog met elkaar over 

uitwisselen of via internet of hoe dan ook. 

WIJ KOMEN IETS AFBUIGEN                                                                                                                          

Ik denk dat het heel erg waardevol kan zijn. Het is niet voor niks dat ik er over ben begonnen. 

Om de ontwikkelingen in onze werkelijkheid, de actuele stand van zaken die we ook gewoon 

kunnen zien aangaande bewustzijn, technologie ontwikkelingen, Kunstmatige Intelligentie, je 

eigen bewustzijn om dat eens goed uit te rollen. Uit te rollen van wat is er nou ongeveer in 

beeld te brengen. Ik kan precies vertellen wat er is gebeurd. Ik heb ook die permissie om dat 

te kunnen doen. Omdat ik precies weet wat er gebeurd is. Ik hoef daar niet over te 

fantaseren. Dat wil niet zeggen dat jij daardoor alles klakkeloos moet aannemen van mij. Je 

moet het onderzoeken. En je kunt het ook afwijzen. Dat is helemaal oké. Maar toen ik begon 

te spreken, heel veel lange tijd terug hier, toen vertelde ik, ik kom niet hier vandaan. Ik ben 

hier niet geboren en ik kom hier ook niet vandaan. Ik weet wat er gebeurd is, wat heeft 

geleid tot een enorme ramp, waardoor deze situatie op de Aarde een oorlogszone is, waar 

ook nog steeds heel veel liefde is. Kijk maar naar de dingen waar jij van houdt. Maar waar die 

oorlog uit is ontstaan. Dat voltrekt zich niet alleen op aards niveau. De Aarde die we nu zien 

is een resultaat van een veel grotere catastrofe. Ik kom uit de toekomst. Daar kom ik 

vandaan. En ik ben gewoon Martijn. Ik kan er normaal over spreken. Ik ben niet gek. Ik ben 

gewoon een normaal mens die als hij zijn voeten niet optilt gewoon languit op zijn snuit ligt. 

Dus ik blijf niet boven de grond zweven. Heb ik ook een gat in mijn broek. Maar, ik weet wel 

wat er gebeurd is. En ik weet ook waarom we hier zijn. En dat komt, het heeft te maken met 

dat wij iets komen afbuigen, waardoor die grote ramp niet kan plaatsvinden. Dat is ook de 

urgentie die ieder mens op de eigen manier voelt. Er moeten zaken rechtgezet worden. We 

kunnen niet meer verstrikt raken in zwarte materie en onderlinge frictie. Niet in een groep, 

niet met je buren, met niemand niet. Dus alles moet finaal open.  
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We doen dat om iets waar we nu last van hebben te stoppen. En met ‘we’ bedoel ik waar ik 

vandaan kom, maar ook deze wereld hier. Ook waar jij vandaan komt. Want er zijn 

lastpakken, ik noem het even heel aards zo, er zijn lastpakken in het veld die zich zeer ernstig 

bemoeien met het welzijn van het leven en het welzijn van ook de mens. Dat gaat voorbij de 

grenzen van deze wereld.  

VIA HET HYBRIDISERINGSPROCES KOMT ER EEN INTELLIGENTIE DIE DE MACHT GRIJPT       

We zitten hier in een brandhaard. Deze plek is Ground Zero. Hier gebeurt iets wat op dit 

moment nog steeds niet is gebeurd wat afgebogen is, waarbij uit alle macht op dit moment 

toch wordt geprobeerd om het voor elkaar te krijgen.  

Dat wat daaruit ontstaat weet zijn weg te vinden via het bewustzijn van de mens om 

vervolgens te uploaden in het veld, te communiceren met allerlei andere werkelijkheden en 

daarbij een hybride, hybridiserings-proces plaatsvindt waardoor er een intelligentie 

uitkomt, die los van de Kunstmatige Intelligentie volledig de macht grijpt. Dat is een hele 

heftige onderwerp. Dat moet open. Wij zijn hier in deze wereld, hier, in de hoofdzaak, 

volgens de definitie van die Kunstmatige Intelligentie, om afgeserveerd te worden, door 

beziggehouden te worden met zaken waar het niet over gaat. Waar het wel over gaat, is 

waar we het vandaag ook over hebben. Dat er een besmetting is, we noemen dat donkere 

stukken, maar dat die besmetting wordt voorkomen. Dus waar we nu last van hebben, kan 

tot stoppen gebracht worden door het in de toekomst niet te laten ontstaan. Dat is een 

enorm grote omvang. We gebruiken daar verschillende woorden voor. De een noemt het 

Archon en de ander noemt het weer iets heel anders. Het maakt niet uit hoe het genoemd 

wordt. Het heeft veel macht en het probeert op alle mogelijke manieren elke Oorspronkelijke 

Tovenaar het zwijgen op te leggen. Wakker worden, iedereen op elk niveau bewust worden 

van jezelf. Je hebt niemand nodig. En ook zelfs beslissen om in een quarantaine staat waarin 

we ons nu bevinden, dat het Hart open gaat en we ons niet meer laten misleiden, geen 

overeenkomsten te sluiten met wie of wat dan ook, die zich volledig goed kan tonen aan wie 

het werkelijk is. Dus ik denk dat dat heel belangrijk is dat we dat open leggen. Dat we goed 

inzichtelijk maken in wat voor tijd we leven.  

DE BELANGEN ZIJN VEEL GROTER DAN ALLEEN DEZE AARDE EN DIT UNIVERSUM                  

Waarom het UFO-fenomeen zich zo vreemd voordoet, waarom er buitenaardse ontvoeringen 

zijn, waarom er religieuze boeken zijn, wat kunstmatige intelligentie is, wat de absolute 

uitwerking is van eigen vrije bewustzijn. Het moet in beeld gebracht worden en het moet ook 

schoon. Dat is waarom we hier zijn en de belangen zijn veel groter dan alleen de mens die 

hier is, ik, jij, de belangen zijn veel groter dan alleen deze aarde, de belangen zijn veel groter 

dan alleen dit universum. Het gaat om constructies, die organische constructies van 

meervoudige menselijke en ook andere beschavingen, die geraakt zijn door hele gevaarlijke 

intelligentie. En omdat we zo diep in die gevoelens van liefde zijn gekomen, hebben heel veel 

mensen de indruk gehad, en ook nog steeds zijn er veel mensen die die indruk hebben, dat 

als ze de liefde voelen in zichzelf, dat ze daarmee een bijdrage leveren aan het geheel. Nou, 

ik kan erover zeggen, dat is niet waar. Er is meer nodig. Er is een volgende stap. En die stap 

betekent dat je het in beeld moet brengen. Je moet het zien en je moet het ook doen. Je 

moet het doorzien, wat er met je gebeurt. En je moet terug naar je eigen innerlijke macht.  
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Je eigen innerlijke macht. Je eigen innerlijke Scheppende kracht. Je moet dingen zien, weten 

en ook uitdragen. En heel veel dingen moet je ook stoppen. Heel veel zaken moet je ook 

stoppen. DENK ER GOED AAN DAT WIJ IN STAAT ZIJN OM ALLES WAT ONS NIET DIENT TE 

STOPPEN! Daar hoef je geen spiritueel bewustzijn voor te hebben. Daar is natuurlijk 

bewustzijn voor nodig want ieder mens kan voelen wat goed is voor zichzelf. En je kunt ook 

horen welke onzin je zelf denkt en zelfs ook kunt spreken.  

 

HET TERUGGEHAALDE WORDT RAZENDSNEL WEER VERVORMD 

Dus ja, ik ben heel dankbaar dat we deze dag bij elkaar zijn. Als Commanders van Thuis, als 

liefdevolle wezens. Mijn taak is om inzicht samen met jou opnieuw op te bouwen, om het 

opnieuw terug te halen wat gewist is en ook te doorzien hoe het gewiste als het 

teruggehaald wordt weer razendsnel geprobeerd vervormd te worden naar iets anders zodat 

de Schepper van Ooit opnieuw UIT staat. We moeten het gewoon samen zien en daar zijn 

deze dagen ook voor, vormloos want wat hier gebeurt is wat we samen met elkaar doen. Het 

heeft wel grote ruimte nodig. De nood is echt hoog. De nood om het Hart te openen is heel 

erg hoog. Als je zicht krijgt op wat frequentievelden zijn in verschillende taalvelden, dan ga je 

het ook zien, dan ga je het voelen. Je gaat het zien en voelen hoe belangrijk het is dat heel 

veel moet stoppen en dat je jezelf aanzet en dat je dat aanzetten ook toepast in wat je doet. 

Nou dat is mijn taak en ik denk dat ik dezelfde taak heb als jij. Maar ik doe het op mijn 

manier en jij doet het op jouw manier. Laten we er een heel groot feest van maken, maar het 

vraagt altijd onderzoek. En natuurlijk is het heel fijn om hele mooie dagen te hebben met 

elkaar waarin het alleen over de liefde gaat. Ik heb zoveel ook te delen over die 

ontmoetingen die ik heb gehad met de Arcturianen. Maar hoeveel mensen spreken daar al 

over? Veel mensen. Mijn taak is niet in hoofdzaak dát. Mijn taak is om hele moeilijke dingen 

diep op de bottom-line zijn van deze kwestie waar we met elkaar terecht zijn gekomen, 

waarom regeringen in geheimhouding verkeren, waarom kerken doen wat ze niet horen te 

doen, waarom de geschriften niet kloppen, wie die machten zijn, maar vooral ook hoe we ze 

kunnen assisteren om eruit te komen. En als ik erin zit dan ben ik betekenisloos. Daarom zit 

ik er niet in. En daarom ben ik samen met jou hier aan het kijken of we kunnen herkennen 

welke fluisteraars er nog door ons heen spreken. Wie de macht over mijn mond probeert 

over te nemen, wie de macht over mijn ademhaling heeft over genomen. En dat Christus 

terug keert en het volledige Hart, het echte Organische Oorspronkelijke Bloed van mijn 

Bewustzijn, van wie ik ben terug haal en laat pompen door mijn mond, zodat mijn woorden 

eruit komen, dat mijn ademhaling er is omdat ik voel [Martijn ademt diepe inademing] hoe ik 

inadem [Martijn ademt diep uit] met mijn emotie hoe ik uit, hoe ik uitadem. Hoe ik inadem, 

en weer uitadem. Dat is mijn beslissing, dat is mijn gevoel, ik ben dat. Het is een grote taak 

die op ieder wacht datgene hier te brengen wie je werkelijk bent.  

 

 DE ONTKNOPING IS ONDERWEG 

Ik hoop dat deze dag op de een of andere manier een aanraking mag zijn bij ons allemaal om 

een vervolgonderzoek te doen want het gaat hier zuiver over liefde, pure liefde en het is echt 

niet de makkelijkste taak dat weet jij ook. Ik vind het ook niet de makkelijkste taak om dit te 

doen.  
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Ik heb ook met scheve ogen zo in de broekzak gekeken van spirituele organisaties en zag 

mensen jubelend naar buiten komen, omdat ze een good feeling hadden. Wat ook gewoon 

er zo was en is. En als wij bekrachtigingsdagen doen, dan zijn die gevoelens er ook. Want we 

hebben het over de liefde in onszelf en met elkaar. Maar er zijn van die momenten, en die 

momenten die zijn nu, dat moeilijke zaken ook dieper doorgrond moeten worden. Dat het 

Kosmische Hart erin moet, er doorheen, er doorheen, helemaal er doorheen en het hele 

kanaal schoon wordt. Jij bent dat. Zet jezelf in en doe het geheel op jouw eigen manier. Maar 

ik ben bereid om samen te werken.  

En ik ben ook bereid om de moeilijkste kwesties aan te gaan. Ik ben hiervoor speciaal om die 

reden gekomen. Omdat ik daar ontzettend goed in ben. En ik motiveer hopelijk op geestelijk 

niveau door het uit te spreken, ook jou om uit te spreken waar je goed in bent. Niet vanuit de 

Aarde bekeken, maar vanuit je binnenkant bekeken. Waar voel jij je senang bij? Wanneer 

stroomt het? Wanneer voel je ook dat je in kracht komt? Wanneer merk je ook dat je 

gehoord wordt? Mensen horen je op het moment dat je je gevoel, je innerlijk gevoel naar 

buiten brengt. En ik denk dat dat heel belangrijk is dat we zeggen waar we goed in zijn om 

ons te bekrachtigen in de taken die we op dit moment voor ons hebben en nog de pittige 

tijden die we aan zien komen. Want er is wat onderweg. En dat wat er onderweg is, die 

ontknoping, die zal gepaard gaan met heel veel verzoeken aan jou om te stabiliseren in het 

veld om liefde te zijn. En dan mag er geen één kracht zijn die door ons heen gaat lopen en 

zich daarmee bemoeit, omdat die kracht daar binnenin, dat Lichtveld binnenin, de Christus 

wie we werkelijk zijn, het Land van Ooit, het Volk van Toen en het Volk van Hier NU is alleen 

die frequentie daar te brengen in stabiliteit in sereniteit als het wordt gezien door jou. Er 

mag geen appèl gedaan worden in deze tijd op jou via een extern systeem. Jij bent het jij 

moet het doen jij weet wat je te doen hebt en als het dit (niet?) lukt en je bent daar 

verdrietig om, geef jezelf de ruimte om dat verdriet wat het dan is te voelen. Ga niet 

schoppen ga niet trappen ga niet naar de anderen wijzen of naar andere krachten. Wij zijn 

het, wij komen het hier doen.  

SAMEN HET VELD VAN DEZE UMNA-VERSIE TEN EINDE BRENGEN                                             

Dit is al heel lang bekend en ik spreek het uit ik doe dit en ik zou ook lekker liefst alleen in 

een cirkel willen zitten met elkaar rondom een vuur lekker languit met een heerlijk glas 

limonade, natuurlijk biologisch en zonder suiker, geen E-nummers en aspartaam. Maar ik zou 

ook dat ook willen. Maar dat is mijn functie niet. Mijn functie is iets anders. Ik ben puur 

liefde en alles wat ik doe is in mijn hart geborgd. Ik heb nog nooit een keer een negatief 

gevoel of een gedachte over iemand gehad. Het heeft mij diep geraakt om te merken hoe 

mensen onderling met elkaar omgaan. Maar dat is out of my hand. Ik ben wie ik ben en ik 

kies ervoor en vanuit mijn gevoel om van ieder mens, vanuit mezelf, om van ieder mens te 

houden. En dat doe ik ook. En het is niet een makkelijke taak voor ons allemaal. Maar ik 

geloof er heel diep in, in het weten van mezelf, dat we samen, samen, als iemand anders het 

anders ervaart dan ik, is er altijd samen, dat we samen dit veld, deze episode, van deze 

Umna-versie hier, tot een einde brengen. Zodat het open gaat, de Ambassades hersteld 

worden, dat de grote Coalitiegroepen van Welwillenden hier weer kunnen zijn, dat wij met 

hen kunnen communiceren, dat er technologie is die volledig gebaseerd is op menselijk 

bewustzijn, dienstbaar voor iedereen, dat er weer heelkamers zijn, heelcentra's zijn, waarin 
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mensen tot rust kunnen komen. We hebben 8 miljard mensen, officieel gesproken, in deze 

wereld die zeer ernstig te lijden hebben. En dat zijn alle mensen ook de bad guys. Ook de bad 

women. Iedereen in deze wereld krijgt een pak op zijn sodemieter. En het is aan ons om dit 

te ontknopen. Dat betekent dat als we op God moeten vertrouwen in ons, dat wij het 

moeten doen. Hand in hand. Hart op Hart. Open. En dat is de taak die jij hebt op jouw 

manier. Ik heb mijn taak. En ik ga nog voor een hele stevige uitdaging komen te staan. Maar 

ik doe het wel. En ik ga ervoor omdat ik weet waar het over gaat en ik weet ook dat het heel 

erg waardevol voor mij is, net als voor jou andersom ook. Dat je ook voor mij en ik hou ook 

van jou. Ik hou van de mensheid.  

IK WEET HET NIET! ALLES WAT ER OVERBLIJFT DAT BEN IK                                                             

Ik voel dat je ook van mij houdt ook als je af en toe boos bent of denk van ‘sodemieter die 

man toch eens een keer op’. Ja ik begrijp het allemaal als ik de hele dag naar iemand zou 

moeten luisteren als naar mezelf, daarom luister ik het ook allemaal niet af, dan zou ik ook 

denken, tjonge-jonge-jonge, maar ik zit hier puur zoals ik ben. Bij mij stopt het niet aan het 

eind van de dag. Als je met mij leeft zul je merken dat het leven zo in elkaar zit, ook ‘s nachts. 

Ja, dat is gewoon wie ik ben en ik roep je op, aan, om daarna te kijken naar die puurheid in 

jezelf. Verbeeld je niets, ik bedoel daarmee, til het niet naar een niveau omdat je graag wilt. 

Mijn puurste vorm zoals ik mezelf ervaar is dat ik letterlijk kan zeggen met alles wat ik weet - 

en ik weet heel veel - dat ik letterlijk kan zeggen in elk moment van de dag in elke seconde 

van het uurwerk, dat ik kan voelen, IK WEET HET NIET! Leeg. Wat er over blijft dat ben ik. En 

vanuit dat stuk wens ik alle ontmoetingen met mensen te hebben en vanuit het hoofd niet. 

Dus ga lekker naar huis. Bevrijdt deze ruimte van mij en de volgende bijeenkomst zal weer 

anders zijn.  

Beraadslagingen zijn zoals het al gezegd wordt een mogelijkheid om in beraad te gaan met 

elkaar, maar ook in beraad in de energie. Maar daar hebben we ook heel veel andere dagen 

waar we vrede en liefde kunnen ervaren met elkaar, stilte en rust, laten we die dagen ook 

uitnodigen. Ook die dagen zijn zeer nodig om met elkaar het leven te kunnen voelen en het 

leven ook weer opnieuw leven in te blazen, te vergroten zodat jij niet -  hoe gelukkig je ook 

bent in je caravan -  niet te lang naar het plafond hoeft te kijken. Het is ons allemaal gegund 

en niemand uitgezonderd. Een hele mooie avond. Doe wat je moet doen. Ik hou van je vanuit 

wie ik werkelijk ben zoals ik het ervaar. Ik zie dat we allemaal hard werken. En kom naar 

voren toe als je merkt dat je jezelf te sterk hebt gemanifesteerd, dat je daardoor een fabriek 

hebt gebouwd. Trek die fabriek weg en stap dan even naar achteren. Dat je je even goed op 

jezelf kunt richten. Dat is echt heel belangrijk, heel waardevol. [naam], dank je wel voor deze 

hele mooie dag. Op de midwinterdag waarin je eigenlijk aangaf bij onze communicatie dat er 

vandaag iets anders zou zijn. Waar je bent gaan schuiven, speciaal voor deze bijeenkomst. 

Dat is echt heel fijn en heel erg lief. Dat weet ik. Ik heb je ook zo mogelijk kunnen voelen 

weer. Dat je heel veel van het leven houdt en van deze ruimte houdt. En dat deze ruimte ook 

echt is om mensen samen te brengen. Dankjewel voor deze fijne bijeenkomst. En nogmaals, 

tot een volgend moment allemaal. Ga je goed. 

[Einde] 
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